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ΟΥΚΡΑΝΙΑ
στιγμιότυπο από 
αντικυβερνητική 
διαδήλωση στο κίεβο. 
Ακτιβιστής με το πιάνο 
του, απέναντι από τις 
πάνοπλες αστυνομικές 
δυνάμεις, επιχειρεί να 
διασκεδάσει το 
«ηλεκτρισμένο» τοπίο 
στην ομίχλη της 
ουκρανικής 
πρωτεύουσας... 

SMS
Συναδέλφισσες 
και συνάδελφοι
Στην ελεύθερη κοι-
νωνία κάθε άνθρω-
πος οφείλει να δρα 
συνειδητά, το ίδιο 
ασφαλώς πρέπει να 
ισχύει και για το 
αστυνομικό σώμα, 
αν και τα πράγματα 
δεν είναι πάντα έτσι. 
Όπως στην ευρύτε-
ρη κοινωνία η κοι-
νωνική ζωή δεν απο-
τελεί εξ αρχής μια 
συνειδητή διαδικα-
σία, το ίδιο και στην 
αστυνομική καθημε-
ρινότητα η συνειδη-
τή λειτουργία και 
συμμετοχή υπόκει-
ται σε ορισμένα 
προαπαιτούμενα.
(από το βιβλίο «Η δικαίωση 
1988-2008», σελ. 433 
http://www.poasy.gr/
web/index.
php?option=com_rokdow
nloads&view=folder&Item
id=28&id=74:)
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Το συνδικαλιστικό μας 
κίνημα δεν κλείνει  
τα μάτια του...

Τα στελέχη του Συμβουλευτι-
κού Κέντρου Γυναικών Κομο-
τηνής σε συνεργασία με την 

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ροδόπης προχώρησαν σε σει-
ρά δράσεων στο πλαίσιο της «Πα-
γκόσμιας Ημέρας για την Εξά-
λειψη της Βίας κατά των Γυναι-
κών». Σκοπός των δράσεων αυτών 
ήταν η ευαισθητοποίηση και ενημέ-
ρωση της τοπικής κοινωνίας για 
θέματα βίας κατά των γυναικών.

Το πρόγραμμα περιλάμβανε 
ανοιχτή Ημέρα (Open Day) ενημέ-
ρωσης του κοινού, διανομή ενημε-
ρωτικών φυλλαδίων σε κεντρικά 
σημεία της Κομοτηνής, με τη συμ-
μετοχή μελών της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ν. Ροδόπης και 
μελών του Ερυθρού Σταυρού καθώς 
και φοιτητών/-τριών και προβολή 
της ταινίας «Μέσα από τα μάτια 
σου» (Te doy mis ojos). 

Ως Διεθνής Ημέρα για την Εξά-
λειψη της Βίας κατά των Γυναικών 
καθιερώθηκε η  25η Νοεμβρίου από 
την  Γενική Συνέλευση του ΟΗΕ, με 
απόφασή της στις 17 Δεκεμβρίου 
1999. Στόχος ήταν και είναι να ανα-

δειχθεί και να εξαλειφθεί ένα σημα-
ντικό πρόβλημα με παγκόσμια διά-
σταση. 

Από τα διαθέσιμα στατιστικά 
στοιχεία για τη χώρα μας, προκύ-
πτει ότι η βία κατά των γυναικών 
είναι κυρίως υπόθεση ενδοοικογε-
νειακή, καθώς το 68% των γυναι-
κών που υπέστησαν κακοποίηση 
είναι έγγαμες. Το 16% των γυναικών 
που απευθύνθηκαν στα Συμβου-
λευτικά Κέντρα είναι αλλοδαπές, 
ενώ από το σύνολο των αλλοδαπών 
γυναικών - θυμάτων ενδοοικογε-
νειακής βίας, περίπου τέσσερις στις 
δέκα προέρχονται από τα Βαλκάνια.

Η αντίληψη ότι η κακοποιημένη 
γυναίκα είναι συνήθως χαμηλού 
μορφωτικού επιπέδου και εισοδή-
ματος, δεν επιβεβαιώνεται. Εφτά 
στις 10 γυναίκες - θύματα είναι δευ-
τεροβάθμιας εκπαίδευσης ή και 
ανώτερης ή ανώτατης εκπαίδευσης. 
Το ίδιο ισχύει και για την οικονομική 
κατάσταση, καθώς 6 στις 10 γυναί-
κες που έχουν υποστεί κακοποίηση 
βρίσκονται σε μέτρια ή καλή οικονο-
μική κατάσταση. Επίσης, οι περισσό-
τεροι από τους μισούς δράστες είναι 
δευτεροβάθμιας ή ανώτερης και 
ανώτατης εκπαίδευσης, ενώ 1 στους 
10 δράστες είναι άνεργος.

Δράση για την εξάλειψη  
της βίας κατά των γυναικών

Ξεχωρίζει φέτος η έκ-
δοση Ημερολογίου 
2014 της ΕΑΣΥ Αθηνών 
με θέμα τα κυρίαρχα αι-
τήματα του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος. 
Σκίτσα για τις περικο-
πές, τις μεταθέσεις, τα 
μέτρα υγιεινής και 
ασφάλειας, το βιοτικό 
επίπεδο κλπ , κοσμούν 
τις σελίδες του Ημερο-
λογίου, από το οποίο 
αλιεύσαμε και το στιγ-
μιότυπο για το πρώτο 
μας θέμα. Ευχαριστού-
με την Ένωση και τους 
δημιουργούς του.  Καλή 
αγωνιστική χρονιά και 
τα μάτια σας …14!
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Στο τελευταίο για το 2013 σημεί-
ωμα της Νέας Αστυνομίας, αντί 
ανασκόπησης όλου του έτους, 

θα μπορούσαμε να σταθούμε στον 
τελευταίο του μήνα, ξεχωρίζοντας 
τρία χαρακτηριστικά αστυνομικά 
συμβάντα που σημειώθηκαν μέσα σε 
λίγες ημέρες.

Ένοπλη συμπλοκή με αδίστακτους 
κακοποιούς στη Φλώρινα με τραγικά 
αποτελέσματα για την αστυνομική 
οικογένεια, μια διάσωση ενός μωρού 
από βέβαιο θάνατο στην Πάτρα με 
πρωταγωνιστές συναδέλφους μας 
και ένα θανατηφόρο τροχαίο στο Χα-
λάνδρι με θύμα μια ηλικιωμένη πεζή 
και θύτη ένας συνάδελφό μας, εκτός 
υπηρεσίας, ο οποίος, ωστόσο, στη συ-
νέχεια αυτοκτόνησε στον τόπο του 
συμβάντος! 

Κοινή συνισταμένη όλων αυτών 
των τραγικών συμβάντων, το υπηρε-
σιακό καθήκον, η αίσθηση του καθή-
κοντος, ο αλτρουϊσμός και η αυτα-

πάρνηση. Και τα τρία συμβάντα πή-
ραν πλατιά δημοσιότητα, καθώς η 
οικονομική συγκυρία, η γενικευμένη 
κρίση αξιών, έκαναν πολλούς να διε-
ρωτώνται πραγματικά από πού 
αντλούν οι αστυνομικοί μας αυτά τα 
ανεξάντλητα αποθέματα ψυχής. 

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
δεν προσπέρασε αδιάφορα αυ-
τά τα τραγικά γεγονότα, αλλά 

εξέφρασε τον προβληματισμό του και 
όσο μπόρεσε, επιχείρησε να θέσει και 
πάλι το δάκτυλο επί των τύπων των 
ήλων. Χωρίς καμία μίζερη διάθεση, 
έπραξε το αυτονόητο, να ζητήσει δη-
λαδή τη θωράκιση του Έλληνα Αστυ-
νομικού από κάθε πλευρά ώστε να 
είναι σε θέση να υπηρετεί την ελληνι-
κή κοινωνία με αξιοπρέπεια και σε-
βασμό στο υπέρτατο αγαθό της ζωής, 
χωρίς διακρίσεις οποιασδήποτε μορ-
φής, αλλά και θέτοντας τα όρια ασφα-
λείας και προστασίας της ζωής του 
ίδιου του αστυνομικού. Διότι όπως 
έχουμε τονίσει ξανά, δεν αρκούν τα 
ωραία λόγια και οι μετά θάνατον ανα-
γνωρίσεις του έργου και της αξίας 
των αδικοχαμένων συναδέλφων μας. 
Τα λόγια παρηγοριάς εκ μέρους της 
Ηγεσίας, όσο ειλικρινή κι αν είναι, 
δύσκολα  απαλύνουν τον πόνο των 

γονιών, των συζύγων και των ορφα-
νών παιδιών, αφού  η απώλεια του 
αγαπημένου τους προσώπου είναι 
οριστική και αμετάκλητη.

Από την πλευρά μας, όπως κα-
τέδειξαν και οι εργασίες του 
23ου πανελλαδικού μας συνε-

δρίου, έχουμε μακρύ δρόμο να διανύ-
σουμε. Η κοινωνία μας χτυπημένη 
αλύπητα από την κρίση και ακόμα 
χειρότερα από εκείνους που βάλθη-
καν να τη σώσουν, αναμένει πολλά 
από την Ελληνική Αστυνομία. Αναμέ-
νει εξίσου πολλά από το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα, ο ρόλος του οποίου 
αν ήταν διακοσμητικός θα άφηνε πί-
σω του ένα τεράστιο κενό, ένα χάσμα 
ανάμεσα στην κοινωνία και την αστυ-
νομία. Μια αστυνομία χωρίς υγιή, 
συνειδητό, αγωνιστικό συνδικαλι-
σμό, θα ήταν όπως μια Ελλάδα δίχως 
συνδικάτα, δίχως φωνή, δίχως παλ-
μό, δίχως ζωή. Ποιος θα την ήθελε; Ή 
μάλλον, ποιον θα εξυπηρετούσε;

Αυταπάρνηση
03•12•13
Η ΠοΑσΥ καλεί τον Αρχηγό της 
ελληνικής Αστυνομίας κατόπιν 
εγγράφου διαμαρτυρίας της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νοτίου δωδεκανήσου να 
ασχοληθεί αποτελεσματικά με 
τη βελτίωση των συνθηκών με-
ταγωγής κρατουμένων μέσω 
ακτοπλοϊκών συγκοινωνιών.

06•12•13
συζητήθηκε ενώπιον της ολομε-
λείας του συμβουλίου της επι-
κρατείας η αίτηση ακύρωσης 
των ομοσπονδιών μας κατά της 
υπουργικής απόφασης που επέ-
βαλε την αναδρομική μείωση 
των αποδοχών μας, από 1-8-
2012 έως 31-12-2012.

08•12•13
εκφράζουμε τη βαθύτατη θλίψη 
και οδύνη μας για την απροσδό-
κητη απώλεια της ζωής του 
Υπαρχιφύλακα Ηλία κωστένη.

12•12•13
Νέα υποβολή αιτήματος προς 
τον υπουργό δημόσιας Τάξης 
για άμεση επαναλειτουργία της 
σχολής Αστυφυλάκων και την ει-
σαγωγή των ήδη επιτυχόντων.

14•12•13
στον Αρχηγό της ελληνικής 
Αστυνομίας απευθύνεται εκ 
νέου η ομοσπονδία με αίτημα 
τη χορήγηση ολόκληρης της 
9μηνης άδειας ανατροφής τέ-
κνου και στους άνδρες γονείς.

15•12•13
Αποκαλυπτήρια στο δίστομο 
μνημείου προς τιμήν του 
Υπαρχιφύλακα Γιώργου Ανδρι-
τσόπουλου, παρουσία του οργ. 
γραμματέα της ομοσπονδίας Γ. 
Παπατσίμπα και του προέδρου 
της εΑσΥ βοιωτίας Τσαμούρα 
κων/νου.

16•12•13
Παρέμβαση στη 12η στρογγυλή 
Τράπεζα κατά των διακρίσεων, 
του Προέδρου της ΠοΑσΥ κ. 
Χρήστου Φωτόπουλου με θέμα 
την ανάγκη βελτίωσης των συν-
θηκών κράτησης, από τη σκοπιά 
των εργασιακών δικαιωμάτων 
των αστυνομικών.

17-18•12•13
ενώπιον των ιστορικών του ευθυ-
νών βρέθηκε το 23ο ετήσιο τακτι-
κό συνέδριο της ομοσπονδίας 
μας, το οποίο ολοκλήρωσε τις ερ-
γασίες του με την κατάρτιση και 
ψήφιση του ψηφίσματος-πλαισί-
ου αιτημάτων και θέσεων για το 
επόμενο χρονικό διάστημα.

19•12•13
κοινοποίηση εγγράφου του Αρ-
χηγείου προς τις Πρωτοβάθμιες 
οργανώσεις με θέμα «Αποσπά-
σεις Αστυνομικών».

  Η ΑτζΕΝτΑ  
τΟΥ μΗΝΑ 

χιοΥμορ 
του στάθη

              οι θεσμοί της Ευρωπαϊκής Κοινότητας έχουν 
μέχρι στιγμής παράγει ευρωπαϊκά παντζάρια, βούτυρο, 
τυρί, κρασί, μοσχαρίσιο κρέας, μέχρι και χοιρινά. Αλλά 
δεν έχουν παράγει ακόμα Ευρωπαίους!

LOUISE WEISS (1893-1983, ΓΑλλιΔΑ πολιτιΚοΣ)

Η οικονομική κρίση χτυπά 
αλύπητα εκατομμύρια συ-
νανθρώπους μας, αλλά οι 

διαχειριστές των κεκτημέ-
νων της ολιγαρχίας του 

πλούτου πιστεύουν ότι τα 
συνήθη «υποζύγια» συμ-

φωνούν με τις επιλογές 
τους. οδεύουμε αισίως στο 

πέμπτο έτος της οικονομι-
κής ύφεσης και οι καλύτε-
ρες μέρες παραπέμπονται 
διαρκώς στο μέλλον. Γιατί 

ποιος πιστεύει στις θεωρί-
ες των πλεονασμάτων; 

Πραγματικό πλεόνασμα 
σημαίνει πραγματική και 

όχι εικονική ανάπτυξη.
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Ενώπιον των ιστορικών του ευ-
θυνών βρέθηκε το 23ο ετήσιο 
τακτικό συνέδριο της Ομο-

σπονδίας μας το οποίο πραγματο-
ποιήθηκε στην Αθήνα το διήμερο 
17-18 Δεκεμβρίου 2013 με τη συμμε-
τοχή 462 αντιπροσώπων από τις 58 
Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις της 
Ομοσπονδίας.

Για άλλη μια φορά επιβεβαιώθηκε 
η ορθότητα της αγωνιστικής πορεί-
ας του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος για την απόκρουση των δυσμε-
νών επιπτώσεων των μνημονίων, 
ενώ επισημάνθηκε και η αναγκαιό-
τητα της ενδυνάμωσης του αγώνα 
μας με νέες - πιο αποτελεσματικές 
μορφές πίεσης προς την κυβέρνηση 
και τα πολιτικά κόμματα, λαμβάνο-
ντας υπόψη τις αναξιοποίητες σε 
μεγάλο βαθμό δυνάμεις της νέας 
γενιάς των αστυνομικών, στις πλά-
τες των οποίων πέφτουν και τα με-
γαλύτερα βάρη των συνεπειών των 
κυβερνητικών αποφάσεων.

Αναδεικνύοντας τις παθογένειες 
του συνδικαλιστικού μας κινήματος 
και αναζητώντας εκ των ένδον ελπι-
δοφόρες λύσεις, προκρίνεται σκόπι-
μο να συσταθεί και να λειτουργήσει 
άμεσα ως αρωγός των προσπαθειών 
του Διοικητικού Συμβουλίου, πέραν 
των υπαρχουσών Ομάδων Εργασίας 
για τα θεσμικά, οικονομικά, εργασι-
ακά και συνταξιοδοτικά θέματα, και 
μια Ομάδα Εργασίας Νέας Γενιάς 
Αστυνομικών, με κυρίαρχο στόχο 
την προώθηση προς επίλυση ειδικό-
τερων θεμάτων και προβλημάτων, 
όπως αυτά βιώνονται από τους νέ-
ους συναδέλφους μας, χωρίς τούτο 
να σημαίνει ότι δημιουργείται ένα 
ξεκομμένο και διαφορετικό από το 
υπόλοιπο, συνδικαλιστικό πλαίσιο 
δράσης. Η κατά περίπτωση ορμή και 
ενθουσιασμός των νέων συνέδρων, 
όπως διαφάνηκαν κατά τη διάρκεια 
των εργασιών, είναι επιτακτική ανά-
γκη να μεταλαμπαδευτούν σε όλα τα 
σωματεία και όλες τις Υπηρεσίες της 
Ελληνικής Αστυνομίας, κόντρα στην 
εσωστρέφεια και τη μιζέρια, που 

αποτελούν συνοδευτικά-παράγωγα 
στοιχεία της φτωχοποίησης και πε-
ριθωριοποίησής μας, δεδομένου ότι 
η αγωνιστική συμμετοχή και δράση 
σε όλα τα επίπεδα της λειτουργίας 
μας δεν έρχονται δια μαγείας.

Τόσο ο διοικητικός όσο και ο οι-
κονομικός απολογισμός του Διοι-
κητικού Συμβουλίου, εγκρίθηκαν 
με συντριπτικά ποσοστά θετικών 
ψήφων, γεγονός που μας οπλίζει με 
δύναμη να εργαστούμε ακόμα πιο 
ενωτικά και πιο παραγωγικά, ώστε 
να πιέσουμε από καλύτερες θέσεις 
και με τα διαθέσιμα αγωνιστικά 
«αντισώματά» μας για την εξάλειψη 
των υπηρεσιακών προβλημάτων 
και τη στήριξη του συναδέλφου σε 
υπηρεσιακό, προσωπικό και οικο-
γενειακό επίπεδο.

Σε αυτήν την κατεύθυνση έγινε 
δε έκκληση προς την Ηγεσία να 
σταθεί αρωγός και όχι διώκτης των 
προσπαθειών μας, θεωρώντας τον 
συνδικαλισμό των ενστόλων «ανα-
γκαίο κακό»... Το ίδιο σαφές ήταν το 
μήνυμα του συνεδρίου και προς την 
κυβέρνηση και τα πολιτικά κόμμα-
τα, που καλούνται να αντιμετωπί-
σουν το αγαθό της ασφάλειας και 
την θωράκιση του Έλληνα Αστυνο-
μικού με πνεύμα εθνικής συνεννό-
ησης, μακριά από οποιεσδήποτε 
σκοπιμότητες. Μονομερείς ενέρ-
γειες εις βάρος των συμφερόντων 
του Έλληνα Αστυνομικού δεν θα 
περάσουν.

Επίκαιρα θέματα
Στο πλαίσιο των εργασιών του συνε-
δρίου, αναπτύχθηκαν επίκαιρα ζη-
τήματα από:

 τον Διευθυντή του Κέντρου Πρό-
ληψης Αυτοκτονίας «ΚΛΙΜΑΚΑ» 
κ. Κατσαδώρο Κυριάκο, με θέμα: 
Η πρόληψη των αυτοκτονιών και 
ο χειρισμός του φαινομένου εκ 
μέρους των υπαλλήλων των Σω-
μάτων Ασφαλείας, σχετικό δε εγ-
χειρίδιο διανεμήθηκε σε όλους 
τους συνέδρους.
 τον Αναπληρωτή Καθηγητή Ια-

Χαιρετισμό απηύθυναν ο 
Υπουργός Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη κ. 

Νικόλαος Δένδιας, ο Γενικός 
Γραμματέας Δημόσιας Τάξης κ. 
Αθανάσιος Ανδρεουλάκος, ο Αρ-
χηγός της Ελληνικής Αστυνομίας, 
Αντιστράτηγος κ. Νικόλαος Παπα-
γιαννόπουλος, ο Προϊστάμενος 
Κλάδου Οικονομικοτεχνικών και 
Πληροφορικής, Υποστράτηγος κ. 
Αναστάσιος Λάσκαρης, ο Πρόε-
δρος της Π.Ο.ΑΞΙ.Α., Ταξίαρχος κ. 
Δημήτρης Γεωργατζής, ο Βουλευ-
τής της Νέας Δημοκρατίας κ. Γεώρ-

γιος Στύλιος, η Βουλευτής του 
ΣΥ.ΡΙΖ.Α. κ. Χαρά Καφαντάρη, ο 
Υπεύθυνος Τομέα Προστασίας του 
Πολίτη του ΠΑ.ΣΟ.Κ. κ. Γιώργος 
Παπακωνσταντής, ο Βουλευτής 
των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Βασί-
λειος Καπερνάρος, ο εκπρόσωπος 
της ΔΗΜ.ΑΡ. κ. Βασίλειος Μα-
στρογιάννης, ο Βουλευτής του 
Κ.Κ.Ε. κ. Χρήστος Κατσώτης, ο εκ-
πρόσωπος του ΛΑ.Ο.Σ. κ. Χρήστος 
Κασιμάτης, ο Αντιπρόεδρος της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Απο-
στράτων Αξιωματικών ΕΛ.ΑΣ. κ. 
Γρηγόριος Αναγνώστου, ο Προϊ-

Συνέδριο 
ευθύνης 
και ελπίδας
Σταθείτε αρωγός και όχι διώκτης των προσπαθειών 
μας, το μήνυμα προς την Ηγεσία. Δημιουργείται 
Ομάδα Εργασίας Νέας Γενιάς Αστυνομικών

τρικής Σχολής Δημοκρίτειου Πα-
νεπιστημίου Θράκης κ. Κωνστα-
ντινίδη Θεόδωρο, με θέμα: Επι-
κινδυνότητα της εργασίας – Υγι-
εινή και Ασφάλεια
 την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια 
Αστυνομικού Δικαίου Νομικής 
Σχολής Αθηνών κα Παπαϊωάννου 
Ζωή, με θέμα: Μεταρρύθμιση της 
ΕΛ.ΑΣ.
 τον Καθηγητή Ποινικού Δικαίου 
Νομικής Σχολής Δημοκρίτειου 
Πανεπιστημίου Θράκης κ. Κω-
στάρα Αλέξανδρο, με θέμα: Ανα-
βάθμιση της αστυνομικής εκπαί-
δευσης και
 την Πρόεδρο του Δ.Σ. του 
Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. Ταξίαρχο κα Ιωάν-
να Συνοδινού, με θέμα: Ασφαλι-
στικά Ταμεία.

τίμησαν τις 
εργασίες 
του 
συνεδρίου
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Δεν μπορεί να χαρακτηριστεί 
επιτυχία η αποδοχή αυτονό-
ητων αιτημάτων και ρυθμίσε-

ων για τη διασφάλιση του αστυνο-
μικού προσωπικού και την καλύτε-
ρη λειτουργία των αστυνομικών 
υπηρεσιών, τόνισε ενώπιον της 
ηγεσίας και των εκπροσώπων του 
πολιτικού κόσμου της χώρας ο πρό-
εδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Φωτόπουλος, 
καλωσορίζοντάς τους στο 23ο πα-
νελλαδικό μας συνέδριο.

Επιτυχία θα ήταν, συνέχισε, αν 
είχαν δρομολογηθεί οι προτεινόμε-
νες από μας μεγάλες αλλαγές και οι 
προτάσεις που είχαμε ψηφίσει πριν 
ενάμιση χρόνο στο 22ο συνέδριό 
μας. Ή αν είχαμε, ήδη, την αποκατά-
σταση των συντριπτικά κατακερμα-
τισμένων από το 2010 μισθολογι-
κών και λειτουργικών δαπανών της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Η αναίρεση 
ψηφισθέντων περικοπών για το 
2014, από ένα αμφιλεγόμενο περίσ-
σευμα, μπορεί να δημιουργεί μια 
νότα αισιοδοξίας, αλλά ουδείς μπο-
ρεί να προεξοφλεί για το τι ξημερώ-
νει αύριο.

Εξηγώντας, στη συνέχεια γιατί η 
Ομοσπονδία πορεύτηκε από την 
αρχή στον αντιμνημονιακό αγωνι-
στικό δρόμο, επικηρύσσοντας τους 
τροϊκανούς και απορρίπτοντας την 
διαδικασία φτωχοποίησης των ερ-
γαζομένων ως αναπόδραστη διαδι-
κασία εξόδου από την κρίση, σημεί-
ωσε με νόημα ότι «μόνο με φοβι-
σμένους και ταπεινωμένους πολί-
τες θα μπορούσαν να περάσουν τα 
καταστροφικά τους μέτρα.

Ξέρουμε, επίσης, πολύ καλά, ότι 
το «μαζί τα φάγαμε», προφανώς και 
δεν ήταν ένα τυχαίο φάλτσο του πο-
λιτικού λόγου, εκείνης της εποχής. 
Γιατί περιέγραφε, κυνικά, την «ιδε-
ολογία» της ενοχοποίησης των ερ-
γαζομένων, κυρίως του δημόσιου 
τομέα, με στόχο την αποψίλωση 
των οικονομικών τους απολαβών 
και τον περιορισμό των υπηρεσιών 
του κοινωνικού κράτους.

Σήμερα, τρία χρόνια μετά το πρώ-
το Μνημόνιο, βλέπουμε δυστυχώς, 
ότι οι δανειστές, όχι μόνο επιμέ-
νουν στην ορθότητα των επιλογών 
τους, αλλά εξακολουθούν να ανακα-
λύπτουν δήθεν προνόμια και δήθεν 
σκανδαλώδεις παροχές. Δεν τους 

ενδιαφέρει ότι αφήνουν πίσω τους 
μια έρημη χώρα και έναν λαό βαθύ-
τατα προβληματισμένο για την επό-
μενη μέρα».

Αναφερόμενος στη θητεία του δι-
οικητικού μας συμβουλίου που 
συμβαδίζει χρονικά με τον σχημα-
τισμό της κυβέρνησης του Ιουνίου 
του 2012, είπε: «Προσβλέπαμε, βε-
βαίως, στις προεκλογικές εξαγγελί-
ες και κυβερνητικές δεσμεύσεις 
των κομμάτων της Νέας Δημοκρα-
τίας, του ΠΑΣΟΚ και της ΔΗΜΑΡ. 
Τα πεπραγμένα τους, όμως, δεν 
τους δικαιώνουν. Και τούτο γιατί ο 
Έλληνας Αστυνομικός εξακολουθεί 
να είναι εκτεθειμένος στον κίνδυνο 

και στην υποβάθμιση. Μετράμε 
τρεις νεκρούς συναδέλφους μας 
και εκατοντάδες τραυματίες εν ώρα 
υπηρεσίας, αλλά και τουλάχιστον 
έξι αυτόχειρες μέσα σε ένα χρόνο. 
Τα ληγμένα αλεξίσφαιρα γιλέκα, τα 
χαλασμένα περιπολικά οι ασυντή-
ρητες μοτοσικλέτες, η απαράδεκτη 
κατάσταση με τα κρατητήρια –φυ-
λακές, οι επικίνδυνες αποστολές 
και οι ανασφαλείς μεταγωγές, ιδίως 
στη νησιωτική χώρα, είναι ζητήμα-
τα που απασχολούν καθημερινά το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα γιατί 
απαξιώνουν τον συνάδελφο και την 

Ο πΟλιτικΟΣ χρΟνΟΣ  
δΕν Εινάι άπΕριΟριΣτΟΣ
Η σκέψη μας είναι στραμμένη στον απλό, τον ανώνυμο 
συνάδελφό μας, αλλά και στα εκατομμύρια των 
συμπολιτών μας που ζουν το δικό τους επίσης δράμα

με διάθεση αυτοκριτικής, ο πρόεδρος της ΠόαΣυ κ. Χρήστος φω-
τόπουλος, μιλώντας για τον δικό μας απολογισμό, ως συνδικαλι-
στικό κίνημα, τόνισε ότι «οφείλουμε να είμαστε ειλικρινείς τόσο 
μεταξύ μας όσο και με τους θεσμικούς μας συνομιλητές.
Προμετωπίδα του αγώνα μας ήταν και είναι η εξασφάλιση του 
αγαθού της ασφάλειας για όλους τους πολίτες, χωρίς διακρίσεις 
και προαπαιτούμενα. γι’ αυτό προτάσσουμε και πάλι την αναγκαι-
ότητα της οικονομικής και θεσμικής θωράκισής μας. Θέλουμε να 
είμαστε πιο αποτελεσματικοί διότι γνωρίζουμε ότι χωρίς ασφά-
λεια, ανάπτυξη δεν μπορεί να υπάρξει στη χώρα μας. είναι σωστό 
να λέμε ότι η αστυνομία συμβάλει στη διατήρηση της κοινωνικής 
συνοχής, αλλά ποιας κοινωνικής συνοχής, όταν είναι διάχυτο πα-
ντού το αίσθημα της κοινωνικής αδικίας, που γιγαντώνεται εξαιτί-
ας των οικονομικών μέτρων; Ή μήπως πρέπει να παραβλέπουμε 
τον ορατότατο κίνδυνο, η αγανάκτηση του κόσμου, να στραφεί 
κάποια στιγμή πιο επιθετικά, όχι εναντίον εκείνων που ευθύνο-
νται για τα προβλήματά του, αλλά εναντίον των αστυνομικών που 
συναντούν όλο και πιο συχνά απέναντί τους, εξαιτίας των πολιτι-
κών επιλογών; Προσωπικά, δεν σας κρύβω ότι ανησυχώ βαθύτη-
τα, αγωνιώ, μήπως με όλα αυτά που συμβαίνουν στη χώρα μας, 
άλλοτε βίαια και άλλοτε σιγά-σιγά, μετατραπεί ο Έλληνας αστυνο-
μικός -άθελά του βεβαίως- σε δυνάστη του αδύνατου πολίτη.
γι’ αυτό, καλώ για άλλη μια φορά την κυβέρνηση, να μη χρησιμο-
ποιεί την αστυνομία ως κατασταλτικό μηχανισμό, πιεζόμενη από 
τα αδιέξοδα της πολιτικής της, απέναντι και σε άλλους κλάδους 
εργαζομένων, αλλά να προτάξει το διάλογο, αντί της πυγμής της 
εξουσίας εις βάρος των αδυνάτων».

χρηΣτΟΣ φωτΟπΟυλΟΣ

τα πεπραγμένα σας 
δεν σας δικαιώνουν…
Αυστηρή προειδοποίηση του προέδρου της Ομοσπονδίας προς τα πολιτικά κόμματα. 
Γίνονται ακόμα πειράματα με τις ζωές μας, καταρρέει το κοινωνικό κράτος, 
απαξιώνεται ο αστυνομικός, τόνισε από το βήμα του 23ου πανελλαδικού συνεδρίου

Συνέχεια στη σελ. 6

στάμενος της Θρησκευτικής Υπη-
ρεσίας της ΕΛ.ΑΣ. Πανοσιολογιό-
τατος Αρχιμανδρίτης Νεκτάριος 
Κιούλος και ο Πρόεδρος του 
Εθνικού Τμήματος Ι.Ρ.Α. κ. Ιωάν-
νης Καραπατάκης.

  Μήνυμα συμπαράστασης απέ-
στειλε λόγω απουσίας του στο εξω-
τερικό ο Επίτιμος Πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας και Βουλευτής της 
Νέας Δημοκρατίας κ. Δημήτρης 
Κυριαζίδης, ενώ τίμησαν επίσης 
με την παρουσία τους το συνέδριό 
μας ο Γενικός Αστυνομικός Διευ-
θυντής Αττικής, Υποστράτηγος κ. 

Κωνσταντίνος Μιχαιρίνας, το 
μέλος της Κεντρικής Επιτροπής 
του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. κ. Τάσος Μαυρό-
πουλος, ο Διευθυντής του Ιδρύμα-
τος «Εξοχές Ελληνικής Αστυνομί-
ας» Ταξίαρχος πατήρ Ιωάννης Κοκ-
κώνης, ο Γενικός Γραμματέας της 
Π.Ο.ΑΞΙ.Α. κ. Ιωάννης Κατσιαμά-
κας, ο Πρόεδρος της Π.Ο.Ε.Π.Λ.Σ. 
κ. Γιώργος Δριβάκος, ο Πρόεδρος 
του Τ.Ε.Α.ΕΤ.Δ.Ε.Α.Π.Λ. κ. Νικόλα-
ος Μαρούντας και ο Νομικός 
Σύμβουλος της Ομοσπονδίας κ. 
Χαράλαμπος Μπουκουβάλας με 
τους συνεργάτες του.
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Ουπουργός Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη 
κ. Νίκος Δένδιας, χαιρετίζο-

ντας τις εργασίες του συνεδρίου, 
αναφέρθηκε στις κυβερνητικές 
αποφάσεις και στο ενδιαφέρον του 
πρωθυπουργού για την αποκατά-
σταση των αδικιών που έχουν υπο-
στεί οι ένστολοι, ενώ πρόσθεσε ότι 
αναγνωρίζει «την απολύτως υπεύ-
θυνη στάση της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και της 
Π.Ο.ΑΞΙ.Α. σε όλα τα οικονομικά 
θέματα, τα οποία απασχολούν την 
Ελληνική Αστυνομία, την αντίληψή 
τους για τη δυσχερή οικονομική συ-
γκυρία, την ευπρέπειά τους, την 
απόλυτη εστίασή τους στα θεσμικά 
ζητήματα, χωρίς αυτό να σημαίνει 
ότι εγκατέλειψαν το συνδικαλιστι-
κό τους ρόλο, ο οποίος είναι και το 
καθήκον τους».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στα αι-
τήματα, η λύση των οποίων έχει 
δρομολογηθεί, όπως είναι η εβδο-
μαδιαία υπηρεσία, οι  ευεργετικές 
διατάξεις για την πρόσληψη των 
μελών των οικογενειών των θανό-
ντων εν ώρα υπηρεσίας, το ζήτημα 
των αστυνομικών φαρμακείων έχει 
συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο του 
Υπουργείου για την αναδιοργάνω-
ση το οποίο, το θέμα των λεσχών 
εστίασης( προχωράει η δημιουργία 
της Λέσχης στη Μεσογείων, στην 
Πάτρα, στο Ηράκλειο και στην Ξάν-
θη), το π.δ. για την διετή παράταση 
της παραμονής στην υπηρεσία αξι-

ωματικών, μετά τη συμπλήρωση 
του ορίου ηλικίας, η άδεια ανατρο-
φής τέκνου και σε άνδρα αστυνομι-
κό (ολόκληρη η 9μηνη άδεια με 
αποδοχές αν η σύζυγος έχει λάβει 
άδεια μητρότητας έξι μηνών), ενώ 
προανήγγειλε ως «εξαιρετικά ση-
μαντικό, την τροποποίηση του Π.Δ. 
100, αμέσως μετά την ψήφιση του 
νομοθετήματος για την αναδιοργά-
νωση. Όπως είπε, «προωθούμε την 
αντικειμενικοποίηση των κριτηρί-
ων μεταθέσεων, την αυστηροποίη-
ση των προϋποθέσεων των εκτά-
κτων μεταθέσεων - οφείλω να σας 
πω ότι είναι εκπληκτικός ο θρυλού-
μενος αριθμός των «λευκών γά-
μων» - τον εξορθολογισμό στην μο-

ριοδότηση των μεταθέσεων ανάλο-
γα με τον βαθμό επικινδυνότητας 
και των άλλων συνθηκών εργασί-
ας». Επίσης, προωθείται το Π.Δ. για 
τη χορήγηση άδειας άνευ αποδο-
χών μέχρι 3ετείας, αντί του μέχρι 
τώρα ισχύοντος 6μηνου στα στελέ-
χη της Ελληνικής Αστυνομίας. 

Ωστόσο, οι απαντήσεις που 
έδωσε για το ΤΕΑΠΑΣΑ δημιούρ-
γησαν εύλογα ερωτηματικά όσον 
αφορά ειδικότερα  το χρόνο υπο-
γραφής της υπουργικής απόφα-
σης για το εφάπαξ.«Είναι ένα 
πολύ σημαντικό πρόβλημα, το 
Ταμείο υπήχθη στο Υπουργείο 
Προστασίας του Πολίτη για να 
πετύχουμε το καλύτερο δυνατό 
αποτέλεσμα όσον αφορά τη χο-
ρήγηση του εφάπαξ. Η αναλογι-
στική μελέτη βιωσιμότητας έχει 
αποσταλεί στο Τμήμα Αναλογιστι-
κών Μελετών του Υπουργείου Ερ-
γασίας, ξέρετε καλά ότι χωρίς την 
έγκριση αυτή δεν μπορεί να εκδο-
θεί καμία Υπουργική Απόφαση. 
Βρισκόμαστε σε μια συνεννόηση, το 
θέμα είναι δυσχερέστατο, δεν έχει 
έννοια να μασάω τα λόγια μου ως 
προς αυτό, θα κάνουμε ότι μπορού-
με», είπε.

Τέλος, για το θέμα της αναδιάρ-
θρωσης είπε ότι είναι στην τελική 
του φάση, ενώ για τη Δημοτική 
Αστυνομία είπε ότι ο ρόλος της θα 
είναι συμπληρωματικός με διαφο-
ρετικό καθηκοντολόγιο.

αποστολή του. Τραγικότερο, όμως, 
όλων αυτών, ήταν η συλλήβδην 
στοχοποίηση των αστυνομικών 
και του οργανισμού της Αστυνομί-
ας με το ζήτημα της Χρυσής Αυ-
γής. Ορθώνοντας σθεναρό λόγο 
προσπαθήσαμε να αποδείξουμε 
ότι δεν είμαστε ελέφαντες και σί-
γουρα η ζημιά που προκλήθηκε 
στην γνώμη των πολιτών, αλλά 
και στην συνείδηση των συναδέλ-
φων από τη θυματοποίησή τους, 
δεν έχει ακόμη αποκατασταθεί».

καλόπιστη κριτική
Ο πρόεδρος άσκησε κριτική στην 
κυβέρνηση για την πολιτική της 
στον τομέα της ασφάλειας με ανα-
φορές στην εγκληματικότητα και 
στην όποια επιχειρούμενη παρου-
σίαση ιδανικής εικόνας. Όπως εί-
πε, «το γεγονός ότι το οργανωμένο 
έγκλημα και η οικονομική δια-
πλοκή παραμένουν στο απυρό-
βλητο σε μεγάλο βαθμό, είναι βα-
θιά ανησυχητικό και απεμπολεί 
την αισιοδοξία ότι μπορεί κάτι να 
αλλάξει. Γι’ αυτό απαιτούνται πλέ-
ον καθολικές τομές στην δομή του 
κράτους για την αντιμετώπιση της 
διαφθοράς και της κρατικής αυ-
θαιρεσίας. Όπως τονίσθηκε πριν 
από μερικές μέρες από τους κατ’ 
εξοχήν αρμοδίους, στην Ημερίδα 
της ΠΟΑΞΙΑ, είναι υποκριτικό να 
μιλάμε για τήρηση της νομιμότη-
τας, όταν ισχύει ακλόνητα ο επί 
δεκαετίες νόμος περί ευθύνης 
υπουργών.

Από την πλευρά μας, πρέπει να 
ξέρετε ότι ως Ομοσπονδία είχαμε 
μιλήσει ανοιχτά για τον προσανα-
τολισμό της αστυνομίας, τονίζο-
ντας ότι δεν πρέπει να κυνηγάμε 
μόνο «κλεφτοκοτάδες»  και 
«Αγιάννηδες» και γι’ αυτό άλλω-
στε χαιρετήσαμε και την ίδρυση 
της Οικονομικής Αστυνομίας, το 
ίδιο όπως και την ενίσχυση του 
ΣΔΟΕ, τώρα τελευταία.

Ίσως βέβαια μας αντιτείνουν οι 
κυβερνώντες, ότι ο χρόνος δεν 
έχει περάσει για να εφαρμόσουν 
τις προγραμματικές τους δεσμεύ-
σεις και ειδικότερα

α) την αποκατάσταση των εις 
βάρος μας οικονομικών αδικιών

β) την θεσμοθέτηση της επικιν-
δυνότητας της εργασίας μας και

γ) την ριζική-ποιοτική αναδιάρ-
θρωση των αστυνομικών υπηρε-
σιών, όχι όμως με όρους μνημονί-
ου, αλλά με όρους κοινωνίας, που 
πανθομολογουμένως έχει ανάγκη 
πλέον η Ελληνική Αστυνομία και 
ήταν και αυτή στις προτεραιότη-
τες των τριών κομμάτων, που προ-
ανέφερα.

Ίσως πάλι να ακούσουμε ότι 
έχουμε δίκιο, αλλά πρέπει να πε-
ριμένουμε ώσπου να ‘ρθουν τα 

πλεονάσματα, γιατί η «συνταγή 
ήταν λάθος» και επιδιώκεται ακό-
μα η διόρθωσή της. Αλλά δεν ξέρω 
πόσο είναι σοφό και πειστικό να 
γίνονται ακόμα πειράματα με τις 
ζωές μας.

Διότι εμείς –και δεν χρειάζεται 
αιτιολόγηση επ’ αυτού- βιώνουμε 
καθημερινά την απαξίωση της αν-
θρώπινης υπόστασης, την κατάρ-
ρευση του δημόσιου τομέα, της 
παιδείας, των νοσοκομείων, των 
δομών κοινωνικής πρόνοιας, την 
αποδιοργάνωση της Ελληνικής 
Αστυνομίας και του ανθρώπινου 
δυναμικού της. Βιώνουμε την κοι-
νωνική περιθωριοποίηση, όχι μό-
νο, ως αναπόσπαστο κομμάτι της 
κοινωνίας, αλλά και επειδή, ως 
κοινωνικοί λειτουργοί, είμαστε 
από τους πρώτους που σε ώρα 
ανάγκης, καλούμαστε να βοηθή-
σουμε το συνάνθρωπό μας.

Καταθέτουμε, λοιπόν, και από 
αυτό εδώ το βήμα, με τον πιο επί-
σημο τρόπο τη θέση μας:

Αρνούμαστε να βλέπουμε και 
να ακούμε την ελληνική πολιτεία 
σε ρόλο διαπιστωτή των κακώς 
κειμένων ή ως μοιρολογίστρα 
στον πόνο που προκαλούν οι μνη-
μονιακές πολιτικές σε χιλιάδες 
αστυνομικούς, σε εκατομμύρια 
συμπολίτες μας. Γι’ αυτό επιλέξα-
με συνειδητά ως σύνθημα του συ-
νεδρίου μας αυτά που έχουν από 
αρχαιοτάτων χρόνων ειπωθεί, 
παίζοντας μάλιστα και καθοριστι-
κό ρόλο, σε κρίσιμες περιόδους 
της ανθρώπινης ιστορίας.

 «Όποιος φοβάται τους άλλους, 
γίνεται δούλος, χωρίς να το κατα-
λάβει», είχε πει ο Αντισθένης τον 
4ο π.Χ. αιώνα, ενώ ο Θουκυδίδης 
είχε γράψει: «Ο λαός σώπαινε, και 
κανείς δεν μιλούσε, γιατί ήταν φο-
βισμένος και έβλεπε πως οι συνω-
μότες ήταν πολλοί». Και μετά από 
αυτούς, ήρθε ο Θεόκριτος, για να 
προσθέσει: «Η σοφία του ουρανού 
έχει θεσπίσει ότι ο άνθρωπος πά-
ντοτε θα έχει την ανάγκη των συ-
νανθρώπων του».

 Διακηρύττουμε, λοιπόν, σήμε-
ρα κι εμείς, συμπυκνώνοντας όλα 
αυτά, με αφορμή ό,τι αρνητικό και 
λυπηρό μας συμβαίνει εν έτει 
2013, ότι «Ο φόβος απομονώνει, 
αλλά η αλληλεγγύη ενώνει. Κι ο 
συνάδελφος, είναι για τον συνάν-
θρωπο».

Στη δύσκολη εποχή που διανύ-
ουμε, το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα οφείλει να προχωρήσει συνει-
δητά μπροστά, με γνώμονα τα 
συμφέροντα του Έλληνα αστυνο-
μικού, αλλά και της ελληνικής κοι-
νωνίας, την οποία οφείλουμε όλοι 
να υπηρετούμε με πίστη και αφο-
σίωση στο σύνταγμα και στους 
νόμους του κράτους».

Συνέχεια από τη σελ. 5

νικΟΣ δΕνδιάΣ

όι δεσμεύσεις του 
υπουργού δημόσιας τάξης
Ο κ. Νίκος Δένδιας ενημέρωσε τους συνέδρους 
για την ικανοποίηση συγκεκριμένων αιτημάτων μας

«Προωθούμε την 
αντικειμενικοποίηση 
των κριτηρίων 
μεταθέσεων, οφείλω 
να σας πω ότι είναι 
εκπληκτικός ο 
θρυλούμενος αριθμός 
των «λευκών γάμων» 
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Χαιρετίζοντας τις εργασίες του 
23ου τακτικού συνεδρίου, ο 
αρχηγός της Ελληνικής Αστυ-

νομίας Αντιστράτηγος κ. Νικόλαος 
Παπαγιαννόπουλος, αναφέρθηκε 
στο ρόλο της αστυνομίας για τη δια-
σφάλιση της κοινωνικής συνοχής 
και ηρεμίας, καθώς και στην κοινή 
προσπάθεια για την έξοδο από την 
κρίση. Εξήρε, επίσης, το ρόλο της 
ΠΟΑΣΥ και επικρότησε το θέμα του 
συνεδρίου, «ο φόβος απομονώνει η 
αλληλεγγύη ενώνει, ο συνάδελφος 
για τον συνάνθρωπο». Αναγνώρισε 
στη συνέχεια ότι όλοι οι συνάδελφοι 
ανταποκρίνονται στην αποστολή 
τους παρά τις αντιξοότητες και τις 
οικονομικές περικοπές, ως κρατικοί 
λειτουργοί, πέρα από το προσωπικό 
συμφέρον. «Η ηγεσία αναγνωρίζει 
την προσφορά των συναδέλφων, την 
αναγνωρίζει και η κοινωνία. Οφεί-
λουμε να δώσουμε εμείς το παρά-
δειγμα στην κοινωνία ότι μπορούμε 
να πετύχουμε», πρόσθεσε.

Στη συνέχεια προκλήθηκε από τον 
πρόεδρο της Ομοσπονδίας να απα-
ντήσει σε δυο ζητήματα, πρώτον για 
τη και μη συμμετοχή μας στις υπη-
ρεσιακές επιτροπές, εφόσον ανα-
γνωρίζει τα θετικά μας βήματα και 
δεύτερον πώς αντιμετωπίζει τις συν-
δικαλιστικές διώξεις και τον πειθαρ-
χικό έλεγχο των σωματείων με 
αφορμή κάποιες ανακοινώσεις τους, 
αφού τα μέλη των προεδρείων λει-
τουργούν ως συνδικαλιστές και όχι 
ως υπηρεσιακοί παράγοντες. Ο πρό-
εδρος τον κάλεσε να απαντήσει και 
για την απόφαση της ηγεσίας να πα-
ραπεμφθεί στο δευτεροβάθμιο πει-
θαρχικό δίκαιο η αθωωτική απόφα-

ση (5-0) που αφορά την πρόεδρο της 
Ροδόπης.

«Η συμμετοχή ποτέ δεν απο-
κλείστηκε, αλλά δεν μπορεί κάθε 
φορά που θα γίνει ένα προσχέδιο 
να συμμετέχετε, διότι ξεκινάμε 
από ένα πρόπλασμα. Αυτό κοινο-
ποιείται ώστε να υπάρχουν παρα-
τηρήσεις. Οποιοδήποτε νομοθέ-
τημα υπόκειται σε κρίση και επι-
δέχεται βελτιώσεων», είπε.

Για το άλλο μείζον ζήτημα για τη 
λειτουργία του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος δικαιολόγησε τη στάση της 
διοίκησης, λέγοντας ότι «η δικαιοσύ-
νη, η αντικειμενικότητα και απόλυτη 
διαφάνεια πρέπει να διακρίνει τη δι-
οίκηση. Η επανεξέταση δεν πρέπει να 
είναι βλαπτικό και προσβλητικό για 
τη συγκεκριμένη υπόθεση. Το ζήτημα 
άπτεται της αξιοπρεπείας και της ιε-
ραρχικής τάξεως. Θα πρέπει δε όταν 
υπάρχει εκτροπή… -διότι ουδείς ανα-
μάρτητος,  δεν είναι δυνατόν ο θεσμι-
κός ιεραρχικός έλεγχος να εκχωρηθεί 
στο δευτεροβάθμιο σωματείο-, όλοι 
υπεύθυνα και συνειδητοποιημένα να 
έχουν και την ανάλογη συμπεριφορά, 
απέναντι στα ιεραρχικά όργανα».

Όσο η πολιτεία παριστάνει, 
μόνο στα λόγια, τον αρωγό 
στο έργο μας, άλλο τόσο 

εμείς είμαστε υποχρεωμένοι να 
επιστρατεύουμε όλα τα ψυχικά μας 
αποθέματα και όλες μας τις δυνά-
μεις, για να επιτελούμε το χρέος 
μας και σε συνδικαλιστικό και σε 
υπηρεσιακό επίπεδο.

Αυτό τόνισε στο 23ο πανελλαδικό 
μας συνέδριο ο πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΞΙΑ, ταξίαρχος κ. Δημήτρης Γεωρ-
γατζής, καλώντας τους συνέδρους 
να επιστρατεύσουν το φρόνημα και 
το ηθικό τους, ως πολλαπλασιαστή 
ισχύος, για να πετύχουμε τους στό-
χους μας.

Αναφερόμενος στο συνέδριο της 
ΠΟΑΞΙΑ που είχε προηγηθεί, επισή-
μανε τη δραματική κατάσταση που 
αντιμετωπίζουμε όλοι μας  εξαιτίας 
των πολιτικών των μνημονίων και 
μίλησε για την ευθύνη που έχουμε 
ως συνδικαλιστικό κίνημα να κρα-
τήσουμε άσβεστη την φλόγα του 
αγώνα για να μην αφήσουμε να χα-
θεί η ελπίδα για ένα καλύτερο αύριο.

«Συναισθανόμαστε την αγωνία 
του διπλανού μας, του γείτονα, του 
άνεργου, του πτυχιούχου που ανα-
γκάζεται να ξενιτευτεί για να ζήσει. 
Συναθροιζόμενη αυτή η αγωνία 
μας, η αγωνία του αστυνομικού για 
το αύριο, με την αγωνία του συμπο-
λίτη μας για το μέλλον - του ίδιου 
και των παιδιών του- δημιουργεί, 
όπως είναι ευνόητο, ένα εκρηκτικό 
κοκτέιλ, που απειλεί να τινάξει 
στον αέρα συθέμελα τη γνωστή τά-
ξη πραγμάτων. Το μέγεθος της αδι-
κίας και το έλλειμμα κοινωνικής 
δικαιοσύνης που εισπράττει τελικά 
η ελληνική κοινωνία, οδηγούν ανα-
πόφευκτα σε κοινωνικές αντιδρά-
σεις και ανατροπές. Το παλιό συ-
γκρούεται με το καινούργιο και το 
ζητούμενο από αυτήν την αέναη 
σύγκρουση είναι να επικρατήσει η 
ελπίδα για ένα καλύτερο αύριο. Αυ-
τό μας διδάσκει η ιστορία ανά τους 
αιώνες, αυτό αναδεικνύεται και πά-
λι στις μέρες μας, μέσα από τους 
καθημερινούς μας αγώνες για αλ-
λαγή πορείας και του σκάφους της 
Ελληνικής Αστυνομίας.

Αυτές τις σκέψεις τις είχα ανα-
πτύξει κατά την ομιλία μου στο δι-
κό μας συνέδριο, και χαίρομαι 
πραγματικά, διαβάζοντας τον τίτλο 

του συνεδρίου σας και τα μηνύματα 
που εκπέμπετε με αυτόν, διότι είναι 
φανερό ότι έχουν την ίδια κοινή συ-
νισταμένη. 

Ζούμε και υπηρετούμε στον ίδιο 
χώρο, έχουμε τις ίδιες προσλαμβά-
νουσες, βιώνουμε τις ίδιες αγωνίες 
και καταλήγουμε στο ίδιο συμπέρα-
σμα: Εμείς, ως αστυνομικοί, είμα-
στε ταγμένοι να υπηρετούμε τον 
πολίτη, τον συνάνθρωπό μας. Ιδίως 
δε στις σημερινές συνθήκες της 
κρίσης και της παρακμής, οφείλου-
με να επιτελούμε το χρέος μας, 
αντιμετωπίζοντας τον διπλανό μας, 

τον αδύναμο άνθρωπο, ως Άνθρω-
πο -με το άλφα κεφαλαίο- και όχι 
σαν μια χαμένη ψυχή –ξεγραμμένη 
από τα λογιστικά τεφτέρια των δα-
νειστών μας.

Δεν θα σας κουράσω με αναφο-
ρές στα υπηρεσιακά μας προβλή-
ματα, διότι δεν είμαστε άγνωστοι 
μεταξύ μας. «Ταξιδεύουμε» στο ίδιο 
σκάφος θαλασσοδαρμένοι και αγω-
νιζόμαστε από κοινού για να μην 
καταλήξουμε στα βράχια», τόνισε.

«Είμαστε επομένως -εσείς ως 
ΠΟΑΣΥ κι εμείς ως ΠΟΑΞΙΑ- σε 
μια διαρκή συνεργασία, σε μια 
κοινή πορεία για την θωράκιση 
του λειτουργήματος του αστυνο-
μικού, για την ενίσχυση των λει-
τουργιών και των δομών της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Μας 
ενώνουν όχι μόνο τα κοινά υπη-
ρεσιακά προβλήματα, τα προ-
βλήματα της καθημερινότητας 
της ελληνικής κοινωνίας πλέον, 
αλλά και τα κοινά μας οράματα 
για την αστυνομία του μέλλο-
ντος, μιας αστυνομίας που θα 
είναι υπερήφανη για τα μέλη της 
και βεβαίως μιας αστυνομίας 
αξιόμαχης, αξιοσέβαστης και 
αξιέπαινης στα μάτια των συ-
μπολιτών μας», τόνισε, κλείνο-
ντας το χαιρετισμό του.

νικΟΣ πάπάγιάννΟπΟυλΟΣ

υπό υπηρεσιακό 
έλεγχο  
ο συνδικαλισμός
Επιμένει ο αρχηγός της ΕΛ.ΑΣ. στην τακτική 
του ελέγχου της συνδικαλιστικής δράσης

δημητρηΣ γΕωργάτζηΣ

ταξιδεύουμε στο ίδιο 
σκάφος θαλασσοδαρμένοι 
Ο πρόεδρος της ΠΟΑΞΙΑ κ. Δημήτρης Γεωργατζής μίλησε για το αδιέξοδο 
των μνημονίων και τα προβλήματα που προκαλούν στους αδυνάτους

«Όταν υπάρχει 
εκτροπή… -διότι ουδείς 
αναμάρτητος-,  
 δεν είναι δυνατόν ο 
θεσμικός ιεραρχικός 
έλεγχος να εκχωρηθεί 
στο δευτεροβάθμιο 
σωματείο»

«Το παλιό συγκρούεται 
με το καινούργιο  
και το ζητούμενο  
από αυτήν την αέναη 
σύγκρουση είναι  
να επικρατήσει  
η ελπίδα για ένα 
καλύτερο αύριο»
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Σε εγχειρίδιο για ενδελεχή μελέτη 
και εξαγωγή πολύτιμων συμπε-
ρασμάτων εξελίχθηκε  η καθιε-

ρωμένη συνεδριακή έκδοση του διοι-
κητικού απολογισμού της Ομοσπονδί-
ας, το ζητούμενο δε είναι να μην λη-
σμονηθεί σε κάποια ράφια, αλλά να 
αποτελέσει εργαλείο δουλειάς με 
στόχο την επίλυση των προβλημάτων 
που κληροδοτεί το 2013 στο νέο έτος. 

Παρουσιάζοντας στους συνέδρους 
το διοικητικό απολογισμό, ο γραμμα-
τέας της Ομοσπονδίας κ. Παναγιώτης 
Λάζος, αναφέρθηκε συνοπτικά στους 
αγώνες της Ομοσπονδίας για την απο-
τροπή των μέτρων των μνημονίων και 
την απόκρουση των δυσμενών επι-
πτώσεών τους στη ζωή όλων μας. «Οι 
δανειστές της χώρας», όπως είπε, «επι-
χείρησαν να εφαρμόσουν ερήμην μας, 
με την εγχώρια ανοχή, την οριζόντια 
οικονομική μας αφαίμαξη. Ως εκ τού-
του το στίγμα της εξαθλίωσης αν και 
πλανήθηκε τριγύρω μας, στο μέτρο 
του δυνατού, προς το παρόν, περιορί-
στηκε. Οι  αντιστάσεις μας, παρά την 
δοκιμασία, εμφανείς  και απροσδόκη-
τες για αυτούς, σε κάθε επιχειρούμενη 
και επαπειλούμενη οικονομική κατα-
κρήμνιση, απέδωσαν. 

Από το προηγούμενο συνέδριό μας 
συμπληρώθηκε ήδη ενάμισης χρόνος 
και καλούμαστε όλοι σήμερα να κά-
νουμε τον απολογισμό των πράξεών 
μας, να μιλήσουμε για τις δοκιμασίες 
που υποστήκαμε, να μιλήσουμε ανοι-
κτά για τα προβλήματά μας, αλλά και 
για να χαράξουμε την περαιτέρω πο-
ρεία μας για μια νέα, αξιοπρεπή, δυνα-
μική και παραγωγική συνδικαλιστική 
περίοδο.

«Δοκιμαζόμενοι, αλλά μη καμπτό-
μενοι!» ήταν το σύνθημά μας στο 22ο 
συνέδριο και κρίνοντας σήμερα ψύ-
χραιμα και με πλήρη συναίσθηση των 

ευθυνών που απορρέουν από τη διπλή 
μας ιδιότητα, μπορούμε να πούμε ότι 
απεικόνιζε πραγματικά την αγωνιστι-
κή μας πορεία στο διάστημα που μεσο-
λάβησε από τότε μέχρι σήμερα. Δοκι-
μαστήκαμε, αλλά αντέξαμε, δεν καμ-
φθήκαμε. Απεναντίας, μπορούμε να 
λέμε στο συνάδελφο και στην συνα-
δέλφισσα που εκπροσωπούμε, ότι στις 
δεδομένες συνθήκες και με τους δεδο-
μένους πολιτικοοικονομικούς συσχε-
τισμούς, κάναμε ό,τι ήταν εφικτό να 
γίνει εκ μέρους μας για να πετύχουμε 
την επίλυση όσο γινόταν περισσότε-
ρων αιτημάτων, τόσο αυτών που είχα-
με συμπεριλάβει στο ψήφισμα του 
22ου συνεδρίου, όσο και εκείνων που 
προέκυπταν αιφνιδίως στην πορεία 
του χρόνου από την ίδια τη ζοφερή 
πραγματικότητα και τις αντιξοότητες 
του επαγγέλματός μας».

Ενωτικό σχήμα
Στη συνέχεια μίλησε για το ενωτικό 
σχήμα διοίκησης της Ομοσπονδίας, 
όπως αποτυπώθηκε στο σχηματισμό 
του διοικητικού συμβουλίου, του προ-
εδρείου της Ομοσπονδίας και των ει-
δικών Ομάδων εργασίας, τονίζοντας 
ωστόσο ότι οι τελικές αποφάσεις λαμ-
βάνονται από την κυβέρνηση στην 

οποία πρέπει πάντα να κατευθύνονται 
τα συνδικαλιστικά μας βέλη, χωρίς να 
πέφτουμε στην παγίδα της ηττοπάθει-
ας και της εσωστρέφειας.

Μιλώντας για τα ψηφισμένα δυσβά-
στακτα οικονομικά μέτρα, τόνισε ότι 
«διασώσαμε τις μισθολογικές ωριμάν-
σεις, πιέσαμε και πετύχαμε να συνεχι-
στεί η αποζημίωση της νυχτερινής 
απασχόλησης, να εξοφληθούν δαπάνες 
για εκτός έδρας μετακινήσεις, να καθι-
ερωθούν πόροι υπέρ των ασφαλιστι-
κών ταμείων κλπ. Το γεγονός ότι αρκε-
τούς μήνες αργότερα, ο ίδιος ο πρωθυ-
πουργός κατέληξε να εξαιρεί τους έν-
στολους από τις περικοπές που είχαν 
ήδη ψηφιστεί για να ισχύσουν το 2014, 
και μάλιστα να υπόσχεται και αποκα-
τάσταση των αδικιών εφόσον επιτευ-
χθεί πρωτογενές πλεόνασμα, αποτελεί 
την καλύτερη απόδειξη της ορθότητας 
της τακτικής που ακολουθήσαμε όλο 
αυτό το διάστημα. Μένει βεβαίως να 
πάμε μέχρι τέλους με τις διαβεβαιώ-
σεις αυτές και να μην έχουμε πισωγυ-
ρίσματα διότι η κατάσταση δεν είναι 
τόσο καλή όπως παρουσιάζεται.

Επίσης, με τις αρμοδιότητες πλέον 
του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α.  να εκχωρού-
νται  στο υπουργείο Δημοσίας Τάξεως 
και Προστασίας του Πολίτη, επιδοθή-

καμε σε έναν αγώνα δρόμου, ώστε ο 
τρόπος υπολογισμού των εφ’ άπαξ 
παροχών  των παλαιών ασφαλισμέ-
νων, η βιωσιμότητα του ταμείου μας, 
αλλά και η εξασφάλιση αποθεματικών 
για τους νεώτερους συναδέλφους  να 
είναι πλέον υπόθεσή μας και να κρα-
τάμε τις τύχες  στα χέρια μας. Συνολικά 
για την αντιμετώπιση των ασφαλιστι-
κών προβλημάτων κινηθήκαμε με 
βάση τα πορίσματα επιστημονικών 
μελετών με στόχο την εξασφάλιση της 
βιωσιμότητας του συστήματος».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στην κι-
νητοποίηση της Ομοσπονδίας με 
αφορμή το ξεσπίτωμα των και την «επι-
στράτευση» των 1.881 αστυνομικών 
από 21 νομούς της Βόρειας και Κεντρι-
κής Ελλάδας στη Θράκη για το «μετα-
ναστευτικό», υπενθυμίζοντας ότι βοη-
θήσαμε σε πολλούς τομείς και το κυρι-
ότερο στο να αυξηθεί η προβλεπόμενη 
αποζημίωση από 500 σε 880 ευρώ.

Συνολικά, από τον Αύγουστο του 
2012, διοργανώσαμε 26 μαζικές και 
αντιπροσωπευτικές κινητοποιήσεις 
σε συνεργασία με τις άλλες Ομοσπον-
δίες και πάντα μαζί με τις Πρωτοβάθ-
μιες Οργανώσεις μας στην Αθήνα και 
στην περιφέρεια, με στόχο την από-
κρουση των καταστροφικών επιλογών 

των Μνημονίων και της τρόικας και τη 
διεκδίκηση δίκαιων αιτημάτων μας. 
Αναδείξαμε το δικαίωμα της απεργίας 
για σειρά χρονιζόντων αιτημάτων περί 
την υγιεινή και ασφάλεια, την επικιν-
δυνότητα της εργασίας κλπ. και δεν 
λησμονούμε ότι σε ενδεχόμενη αναθε-
ώρηση του Συντάγματος οφείλουμε να 
επιμείνουμε στη διεύρυνση των συν-
δικαλιστικών μας δικαιωμάτων.

Οι αντιμνημονιακοί μας αγώνες, τό-
νισε στη συνέχεια ότι επιχειρήθηκε να 
σπιλωθούν, ενώ στο πλαίσιο αυτό 
εντάσσεται και η  απόπειρα της ηγεσί-
ας να τροποποιήσει το συνδικαλιστικό 
νόμο. Καταφέραμε, όμως, να συνεχί-
σουμε την αγωνιστική μας πορεία, εν-
δυναμωμένοι και με την ένταξη στην 
Ομοσπονδία των νέων Ενώσεων που 
δημιουργήθηκαν στην Αττική.

Βεβαίως, ακολούθησαν οι πειθαρχι-
κές διώξεις των συνδικαλιστικών μας 
στελεχών, του Δημήτρη Φώτη για τη 
συμβολική σκηνή με την αγχόνη κατά 
την μεγάλη κινητοποίηση της 6-9-2012 
στην Αθήνα, της Σταυρούλας Τζατζα-
νά για τη σθεναρή μας αντίδραση στη 
μετατροπή των Σχολών Αστυφυλάκων 
σε κέντρα κράτησης λαθρομετανα-
στών- φυλακές, αλλά όπως γνωρίζετε, 
αντιδράσαμε δεόντος  και αποτρέψαμε 
τις εναντίον μας εξελίξεις για να μπο-
ρούμε απρόσκοπτα να συνεχίσουμε 
τον καλό αγώνα μας για τα αιτήματα 
που αποσκοπούν στη θωράκιση του 
αστυνομικού θεσμού και στην βελτίω-
ση της αποτελεσματικότητας της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας. 

Οι πιέσεις
Η Ομοσπονδία άσκησε επίσης έντονες 
πιέσεις στην κυβέρνηση και τα πολιτι-
κά κόμματα, με συναντήσεις, ημερίδες, 
δημόσιες ανακοινώσεις κλπ, τονίζο-
ντας ότι στην αντιμετώπιση της εγκλη-

2 άυγΟυΣτΟυ 2012 Συγκέντρω-
ση διαμαρτυρίας στο κιλκίς για 
τις αιφνιδιαστικές μετακινή-
σεις στον Έβρο. 

2 άυγΟυΣτΟυ 2012 Έκτακτη Συ-
νεδρίαση των διοικητικών 
συμβουλίων των ενώσεων 
αστυνομικών υπαλλήλων ηπεί-
ρου (Άρτας, Θεσπρωτίας, ιω-
αννίνων, Πρέβεζας) στα γιάν-
νενα.

4 άυγΟυΣτΟυ 2012 κινητοποίη-
ση στην αστυνομική διεύθυν-
ση όρεστιάδας, αναζητώντας 

κατάλληλα καταλύματα για 
τους συναδέλφους.

31 άυγΟυΣτΟυ 2012 αντιπροσω-
πευτική ένστολη διαμαρτυρία 
στην Πλατεία Συντάγματος, 
όσο και έξω από το υπουργείο 
όικονομικών.

5 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 αντιπροσω-
πεία των όμοσπονδιών, με το 
πανό «Στο αγαθό της ασφάλειας 
του πολίτη δεν χωρούν εκπτώ-
σεις και περικοπές», προχώρησε 
σε παράσταση διαμαρτυρίας 
στην οδό ηρώδου αττικού.

6 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 Συγκέ-
ντρωση διαμαρτυρίας στο Πα-
ναθηναϊκό Στάδιο. Ήταν μια συ-
γκέντρωση διαμαρτυρίας – 
σταθμός στα χρονικά του συν-
δικαλιστικού μας κινήματος, με 
το χαρακτηριστικό χάπενινγκ 
των τριών ενστόλων με τις εικο-
νικές αγχόνες.

8 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 δυναμική 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας και 
στη Θεσσαλονίκη με αφορμή 
τη διεθνή Έκθεση και τα εγκαί-
νιά της από τον Πρωθυπουργό. 

12 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 κινητο-
ποίηση με ανάρτηση πανώ 
στην είσοδο του προαυλίου 
της διεύθυνσης διαχείρισης.

17 -21 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 δια-
μαρτυρίες έξω από τις έδρες 
των αστυνομικών διευθύνσε-
ων, με μαύρες σημαίες και πα-
νό «ΠρόΣτατεΨτε αυτόυΣ Πόυ 
ΣαΣ ΠρόΣτατευόυν».

20 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 Παρεμπό-
διση με χημικά της προγραμμα-
τισμένης επίσκεψης της όμο-
σπονδίας στο μέγαρο μαξίμου.

Οι κυριΟτΕρΕΣ 
πάρΕμβάΣΕιΣ 
τηΣ πΟάΣυ 
ΣΕ 18 μηνΕΣ

πάνάγιωτηΣ λάζΟΣ

εγχειρίδιο μελέτης και συμπερασμάτων  
ο διοικητικός απολογισμός
Πετύχαμε τα μέγιστα δυνατά αποτελέσματα μέσα στη μνημονιακή λαίλαπα, χωρίς να διακινδυνεύσουμε την υπονόμευση του αγώνα μας



ό φόβόΣ αΠόμόνωνει η αλληλεγγυη ενωνει
Ο ΣυνάδΕλφΟΣ γιά  
τΟν ΣυνάνθρωπΟ

ΣυνΕχιζΟυμΕ  
ΣυνΕιδητά!

αφιερωμα 9ΝέαΑστυνομία
δεκεμβριόΣ 2013

27 ΣΕπτΕμβριΟυ 2012 Παρα-
στάσεις διαμαρτυρίας στα 
γραφεία της νέας δημοκρατί-
ας, του ΠαΣόκ και της δημαρ, 
καθώς και στα γραφεία της ευ-
ρωπαϊκής επιτροπής.

4 ΟκτωβριΟυ 2012 μια ακόμα 
ένστολη διαμαρτυρία στη 
Θεσσαλονίκη.

24 - 25 ΟκτωβριΟυ 2012 Ένστο-
λη παράσταση διαμαρτυρίας 
στο υπουργείο όικονομικών.

1 νΟΕμβριΟυ 2012 Πανελλαδι-
κή ένστολη συγκέντρωση δια-

μαρτυρίας όλων των όμοσπον-
διών των ενστόλων στην Πλα-
τεία ευαγγελισμού, στην αθή-
να. Συμβολικά, μοιράστηκε η 
πατροπαράδοτη φασολάδα 
για να καταδειχθεί ότι η χώρα 
γυρίζει χρόνια πίσω, στη φτώ-
χεια και στην αναξιοπρέπεια.

7 νΟΕμβριΟυ 2012 αντιπροσω-
πευτική συγκέντρωση διαμαρ-
τυρίας στη βουλή από προέ-
δρους και γενικούς γραμμα-
τείς των Πρωτοβαθμίων όργα-
νώσεών μας και των 

προεδρείων των όμοσπονδι-
ών, ανήμερα της ψήφισης του 
νέου μνημονίου.

23 μάΐΟυ 2013 Συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στην έδρα της 
αστυνομικής διεύθυνσης Χαλ-
κιδικής.

6 ΣΕπτΕμβριΟυ 2013 Ένστολη 
Πανελλαδική Συγκέντρωση δι-
αμαρτυρίας στο λευκό Πύργο 
Θεσσαλονίκης και πορεία έως 
το υπουργείο μακεδονίας 
Θράκης.

16 ΣΕπτΕμβριΟυ 2013 Ένστολη 

Περιφερειακή διαμαρτυρία 
στην κόρινθο για την επίλυση 
των παρατεταμένων προβλη-
μάτων κατά τη λειτουργία του 
κέντρου κράτησης αλλοδα-
πών κορίνθου.

18 ΣΕπτΕμβριΟυ 2013 διαμαρ-
τυρία κατά την διάρκεια της 
πειθαρχικής εκδίκασης της 
υπόθεσης της Προέδρου της 
Ένωσης αστυνομικών υπαλλή-
λων ροδόπης κ. Σταυρούλας 
τζατζανά. Συγκέντρωση, σε 
ένδειξη συμπαράστασης, έξω 

από το κτίριο της γενικής αστυ-
νομικής διεύθυνσης Θεσσαλο-
νίκης.

20 ΣΕπτΕμβριΟυ 2013 Παγκρή-
τια ένστολη συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας των εν ενεργεία και 
εν αποστρατεία αστυνομικών, 
λιμενικών και πυροσβεστών 
ενάντια στις περικοπές.

18 ΟκτωβριΟυ 2013 Περιφε-
ρειακή ένστολη συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας των ενώσεων 
ανατολικής μακεδονίας Θρά-
κης στην αλεξανδρούπολη.

31 ιουλίου 2012
Αύξηση της προκαταβολής των 500 
ευρώ σε 880 ευρώ για όσους μετα-
κινούνται στον Έβρο.

27 Σεπτεμβρίου 2012
Δημοσίευση Π.Δ. 107/2012, για τις 
μετακίνησης σε Υπηρεσίες των Α.Δ. 
Αλεξανδρούπολης, Ορεστιάδας, Ρο-
δόπης, Ξάνθης, Λέσβου, Σάμου, Χί-
ου, Α΄ Δωδεκανήσου και Β΄ Δωδεκα-
νήσου» σ’ ότι αφορά την προσμέ-
τρηση μορίων. Σχετική διάταξη για  
την μοριοδότηση των αποσπασμέ-
νων στην Α.Δ. Δράμας, περιλαμβά-
νεται σε άλλο σχέδιο Π.Δ. 

12 Οκτωβρίου 2012
Απόφαση για αύξηση ωρών νυχτε-
ρινής απασχόλησης (επίδομα αυξη-
μένης επιχειρησιακής ετοιμότητας) 
κατά 2.000.000 ώρες με κόστος 
5.860.000 ευρώ. 

18 Οκτωβρίου 2012
Το Mega καταθέτει στην αρμόδια 
ΔΟΥ οφειλή ύψους 675.000 ευρώ 
(10% από τηλεοπτικά δικαιώματα 
υπέρ του ΤΕΑΠΑΣΑ). Σημειωτέον 
ότι το ΤΕΑΠΑΣΑ διεκδικεί 1.450.000 
ευρώ, μέσω αγωγών κατά του ΟΔΙΕ 
κλπ.

22 νοεμβρίου 2012
Εγκύκλιος για την άρση του παγώ-
ματος των μισθολογικών προαγω-
γ ώ ν  κ α ι  ά λ λ ε ς  ρ υ θ μ ί σ ε ι ς 
(2/85127/0022 από 22-11-2012).

12 δεκεμβρίου 2012
Αποδοχή αιτήματος για συμμετοχή 
στις πανελλήνιες εξετάσεις των εν-
διαφερομένων ιδιωτών, και όχι από 
το 2015. 

31 δεκεμβρίου 2012
Υπεγράφη η ΚΥΑ για την εισροή εσό-
δων στο Μ.Τ.Σ. και στον Τομέα Επι-
κουρικής Ασφάλισης Υπαλλήλων 
Αστυνομίας Πόλεων (Τ.Ε.Α.Υ.Α.Π.), 
του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. σε ποσοστό 68% 
και 32% αντίστοιχα, ποσοστού 5% επί 
των επιβαλλόμενων σε χρήμα ποι-

νών, καθώς και επί των ποσών που 
προκύπτουν από τη μετατροπή των 
στερητικών της ελευθερίας ποινών.

5 φεβρουαρίου 2013
Το υπουργείο, πείστηκε για την ορ-
θότητα των αιτημάτων μας και απέ-
συρε το επίμαχο άρθρο για την αλ-
λαγή του συνδικαλιστικού νόμου 
όπως τέθηκε σε διαβούλευση με 
σχετικό σχέδιο νόμου.

9 φεβρουαρίου 2013
Η διοίκηση του ΜΤΣ καλεί τους δι-
καιούχους ΒΟΕΑ να υποβάλλουν τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά για να 
καταβληθούν τα οφειλόμενα προη-
γούμενων ετών.

7 μαρτίου 2013
Έκδοση Π.Δ./ 26/2013 για την επέκτα-
ση της ίδρυσης Ιατρείων στις Σχολές 
Αστυνομικής Ακαδημίας, στα Παραρ-
τήματά τους, στην έδρα της Διεύθυν-
σης Αστυνομίας Πειραιώς, καθώς και 
στις έδρες των Α.Δ. νομών. Επίσης, 
μπορεί να λειτουργούν με διαταγή 
του Αρχηγού της Ελληνικής Αστυνο-
μίας σε οποιαδήποτε άλλη Υπηρεσία 
που ιδιαίτεροι λόγοι ή υπηρεσιακές 
ανάγκες το επιβάλλουν.
 
13 μαρτίου 2013
Ρύθμιση για τη δικαιολόγηση εκτός 
έδρας για όσους μετακινούνται στο 
πλαίσιο της αντιμετώπισης της λα-
θρομετανάστευσης, από τρεις σε έξι 
μήνες.

27 μαρτίου 2013
Ψηφίστηκε η τροπολογία (Νόμος 
4142/13 για την υπαγωγή του ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ στο υπουργείο Δημόσιας Τά-
ξης και Προστασίας του Πολίτη και 
όχι στο Υπουργείο Εργασίας. 

29 μαΐου 2013
Απόφαση Γενικού Γραμματέα Δη-
μόσιας Τάξης  Αθανάσιου Ανδρεου-
λάκου για τη «Σύσταση - Συγκρότη-
ση Επιτροπής για την υποβολή προ-
τάσεων στεγαστικών και κατανα-
λωτικών δανείων του Ένστολου και 
Πολιτικού Προσωπικού της Ελλη-
νικής Αστυνομίας».

3 Σεπτεμβρίου 2013
Υπουργική Απόφαση με την οποία 
«ξεπαγώνει» η διαδικασία διορι-
σμού ενός μέλους από κάθε οικογέ-
νεια στελεχών των Σωμάτων Ασφα-
λείας που έπεσαν κατά τη διάρκεια 
εκτέλεσης του καθήκοντος.

11 Οκτωβρίου 2013
Έκδοση Απόφασης (8002/32/204/
μα) για το επίδομα αυξημένης επι-
χειρησιακής ετοιμότητας (αύξηση 
ωρών νυχτερινής απασχόλησης κα-
τά 1.046.154 ώρες το 2013 με κόστος 
2.720.00 ευρώ).

7 νοεμβρίου 2013
Ο υπουργός Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη κ. Νικόλα-
ος Δένδιας παραδίδει στην Ομο-
σπονδία το σχέδιο π.δ. για την έκ-

δοση υπηρεσίας σε εβδομαδιαία 
βάση.  Επίσης, αποτράπηκε η κα-
τάργηση του Ιδρύματος «Εξοχές 
ΕΛ.ΑΣ.» και δηλώθηκε ότι βρίσκε-
ται στο τελικό στάδιο η λειτουργία 
λεσχών στις Α.Δ Αχαΐας, Ξάνθης, 
Χαλκιδικής και ότι θα εξετάσει το 
αίτημα για λειτουργία λέσχης στην 
Διεύθυνση Αλλοδαπών Αθηνών (Π. 
Ράλλη).

15 νοεμβρίου 2013
Έκδοση Απόφασης (8002/32/204/
μβ) για το επίδομα αυξημένης επι-
χειρησιακής ετοιμότητας (αύξηση 
ωρών νυχτερινής απασχόλησης κα-
τά 1.048.000 ώρες το 2013 με επι-
πλέον κόστος 2.724.800 ευρώ).

18 νοεμβρίου 2013
Συστήνονται στην Τράπεζα της Ελ-
λάδος ειδικοί, εκτός τακτικού προ-
ϋπολογισμού, λογαριασμοί για την 
ταμειακή διευκόλυνση της αποπλη-
ρωμής των μετακινήσεων του αστυ-
νομικού προσωπικού.

21 νοεμβρίου 2013
Κατατέθηκε στη Βουλή το σχέδιο 
Προϋπολογισμού έτους 2014 του 
υπουργείου Οικονομικών, από το 
οποίο προκύπτει ότι δεν έχουν υπο-
λογισθεί οι περικοπές των ειδικών 
μισθολογίων των ενστόλων, εν 
ενεργεία και συνταξιούχων, όπως 
είχαν ψηφισ τεί  με  το  Νόμο 
4093/2012 (88.000.000 ευρώ και 
162.000.000 ευρώ αντιστοίχως).

22 νοεμβρίου 2013
Κατατέθηκε από τους συναρμόδι-
ους υπουργούς η σχετική προσθή-
κη – τροπολογία στο σχέδιο νόμου 
«Κύρωση της πράξης Νομοθετικού 
περιεχομένου «Επείγουσες ρυθμί-
σεις εφαρμογής Κώδικα Είσπραξης 
Δημοσίων Εσόδων»»(A-176)» του 
Υπουργείου Οικονομικών, με την 
οποία αντιμετωπίζεται θετικά το 
αίτημά μας για τις κατατακτήριες 
εξετάσεις αποφοίτων Σχολής Αστυ-
φυλάκων στην Τριτοβάθμια Εκπαί-
δευση.

τα αιτήματα που ικανοποιήθηκανματικότητας δεν χωρούν εκπτώ-
σεις.Η Ομοσπονδία είχε έντονες 
παρεμβάσεις και σε κοινωνικά ζη-
τήματα (ρατσισμός, Χρυσή Αυγή, 
τρομοκρατία κλπ), ενώ στάθηκε 
εξάλλου στο πλευρό κάθε συναδέλ-
φου που απευθύνθηκε σε αυτήν, 
συμβάλλοντας στην επίλυση του 
προβλήματός του. Επίσης, αντιμε-
τώπισε με τον προσήκοντα σεβα-
σμό τις τρεις νέες απώλειες των 
συναδέλφων μας, της τροχονόμου 
Αδαμαντίας Σιάφλα, που παρασύρ-
θηκε από ΙΧ αυτοκίνητο, στις 23 
Απριλίου 2013, ενώ ρύθμιζε την κυ-
κλοφορία στη λεωφόρο Κηφισίας, 
του  37χρονου Γιώργου Ανδριτσό-
πουλου που δολοφονήθηκε άναν-
δρα από πάνοπλους δραπέτες στις 
17 Ιουνίου 2013 στο Δίστομο και του 
43χρονου Ηλία Κωστένη που δολο-
φονήθηκε στη Φλώρινα, λίγες ημέ-
ρες πριν από το συνέδριο.

Στα συν της Ομοσπονδίας εντάσ-
σεται και ο χειρισμός των συλλήψε-
ων των ληστών στο Βελβεντό Κοζά-
νης, όπου στάθηκε η αφορμή για 
την Ημερίδα με θέμα «Και οι αστυ-
νομικοί έχουν μάνες».

«Συνοψίζοντας τον πρόλογο του 
εκτενούς διοικητικού απολογισμού 
του Διοικητικού Συμβουλίου, οφεί-
λουμε να επισημάνουμε ότι μέσα 
στην γενικευμένη αγανάκτηση της 
ελληνικής κοινωνίας για τα εφαρ-
μοζόμενα οικονομικά μέτρα και την 
εξαθλίωση που αφήνουν πίσω τους, 
μπορέσαμε να πετύχουμε τα μέγι-
στα δυνατά αποτελέσματα χωρίς να 
διακινδυνεύσουμε την υπονόμευση 
του αγώνα μας. Οποιαδήποτε επι-
κοινωνιακή αστοχία, ιδίως δε για 
ζητήματα οικονομικής υφής, θα 
μπορούσε να αποβεί μπούμερανγκ 
εναντίον μας σε μια χειμάζουσα 
κοινωνία που δέχεται ισχυρές δό-
σεις παραπληροφόρησης, ενώ 
εμείς διαθέτουμε περιορισμένες 
δυνατότητες απόκρουσης των κυρί-
αρχων μηχανισμών «ενημέρωσης», 
τόνισε ο κ. Λάζος. Στη συνέχεια, ανα-
φέρθηκε στις 26 σημαντικότερες 
παρεμβάσεις –κινητοποιήσεις στην 
Αθήνα και στην περιφέρεια, αλλά 
και στις νέες νομοθετικές ρυθμί-
σεις που έγιναν κάτω από τη δική 
μας, κυρίως, πίεση.
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Αναθεώρηση του άρθρου 23 του 
Συντάγματος και απάλειψη του 
απόλυτου περιορισμού για το 

δικαίωμα της απεργίας στους Αστυνο-
μικούς. 

 Αναγνώριση της επικινδυνότητας 
του επαγγέλματος με έμπρακτη δι-
ασφάλιση της αβλαβούς για το 
αστυνομικό προσωπικό εκτέλεσης 
των καθηκόντων του, με την απαρέ-
γκλιτη εφαρμογή του Π.Δ. 45/2008 
περί Υγιεινής και Ασφάλειας, με τον 
εφοδιασμό και τη διασφάλιση σύγ-
χρονου και λειτουργικού υλικοτε-
χνικού εξοπλισμού. Αρνούμαστε να 
δεχθούμε ηττοπαθείς λογικές περί 
apriori επικινδυνότητας του επαγ-
γέλματός μας. Όχι δεν έχουμε υπο-
γράψει κανένα συμβόλαιο με το 
θάνατο!

 Άρση της μνημονιακής δέσμευσης 
για «πάγωμα» των προσλήψεων 
στην Αστυνομική Ακαδημία έως το 
2016 και άμεση λειτουργία των Σχο-
λών με τους ήδη επιτυχόντες. 

 Προκήρυξη θέσεων εισαγωγής στην 
Ελληνική Αστυνομία, ανάλογα με τα 
μεγάλα κενά και τις ανάγκες του 
Σώματος, λόγω και της μη αναπλή-
ρωσης του μεγάλου αριθμού των 
συνταξιοδοτηθέντων από το 2010 
και μετά.

 Μοναδικός τρόπος εισαγωγής στις 
Σχολές της Ελληνικής Αστυνομίας, 
μέσω των Πανελλαδικών εξετάσε-
ων, με το ισχύον αξιοκρατικό σύστη-
μα. Αναβάθμιση εκπαίδευσης των 
Δοκίμων των Σχολών της ΕΛ.ΑΣ., 
ώστε να παρέχεται ουσιαστική εκ-
παίδευση, με κύριο προσανατολι-

σμό την πλήρη επαγγελματική κα-
τάρτισή τους και όχι να χρησιμοποι-
ούνται για εκτέλεση πραγματικής 
υπηρεσίας, με μισθό κατά πολύ μι-
κρότερο ακόμα και από αυτού του 
ανειδίκευτου εργάτη. Αναβάθμιση 
της ποιότητας της εκπαίδευσης με 
την αναπροσαρμογή του περιεχομέ-
νου αυτής στις σύγχρονες αστυνο-
μικές ανάγκες και διαφανές σύστη-
μα αξιολόγησης της εκπαιδευτικής 
διαδικασίας, όπως π.χ. άρση της 
στέρησης του δικαιώματος αναβαθ-
μολόγησης των γραπτών.

 Άμεση αποκατάσταση της λειτουρ-
γίας των Αστυνομικών Σχολών Κο-
μοτηνής και της Ξάνθης, με την 
άμεση μεταφορά σε άλλο χώρο των 
κρατουμένων, παρανόμων μετανα-
στών και λειτουργία των Σχολών, ως 
Ανώτερων Εκπαιδευτικών Ιδρυμά-
των. Αναγνώριση της Σχολής Αστυ-
φυλάκων, ως Τ.Ε.   

Μεταρρύθμιση της Ελληνικής 
Αστυνομίας με:

αΑναδιάρθρωση Υπηρεσιών - Ανα-
κατανομή  αστυνομικού προσωπι-

κού, με καινούργιο οργανόγραμμα, 
χωρίς κριτήριο εντοπιότητας, με όρους 
κοινωνίας και όχι με όρους μνημονίου. 
Καταγγέλλουμε την επιχειρούμενη 
αναδιάρθρωση, η οποία δεν είναι προ-
ϊόν διαλόγου με τους συνδικαλιστι-

κούς και κοινωνικούς φορείς και 
απορρίπτουμε το Σχέδιο Νόμου που 
έχει δει το φως της δημοσιότητας.  

βΑναβάθμιση – Επανακαθορισμό 
του συστήματος εκπαίδευσης –

μετεκπαίδευσης, εξειδίκευσης και 
δια βίου εκπαίδευσης. Διαβάθμιση 
– αντιστοίχιση των Σχολών της 
ΕΛ.ΑΣ. με Α.Ε.Ι.-Τ.Ε.Ι. και ίδρυση 
Αστυνομικού Πανεπιστημίου.

γΑναθεώρηση ισχύοντος συστή-
ματος κρίσεων-προαγωγών και 

υπηρεσιακή εξέλιξη των Αστυνομι-
κών με  ένα αξιοκρατικό, αδιάβλητο 
και δίκαιο σύστημα.

δΕπαναπροσδιορισμό του ρόλου 
της Ελληνικής Αστυνομίας και 

απαλλαγή αυτής από τα ξένα προς 
την αποστολή της έργα. 

Καταγγέλλουμε την κατάργηση της 
Δημοτικής Αστυνομίας. Πλήρης δια-
χωρισμός των αρμοδιοτήτων της Δη-
μοτικής Αστυνομίας από αυτές της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Αποκλειστική 
άσκηση αυτών μόνο από τους πρώην 
Δημοτικούς Αστυνομικούς και όχι από 
Αστυνομικούς. 

Αναμόρφωση του Κώδικα Μεταθέ-
σεων, ώστε να αντιμετωπιστεί η «επι-
τηδειότητα», κλείνοντας τα «παραθυ-
ράκια» ορισμένων διατάξεων, να απα-
λειφθούν οι διακρίσεις, να διασφαλι-
στεί η αντικειμενικότητα και η 

δικαιοσύνη του θεσμικού πλαισίου 
κατά την εφαρμογή του και να εξα-
σφαλιστεί η προοπτική μετακίνησης 
στον τόπο συμφερόντων, για το σύνο-
λο του αστυνομικού προσωπικού.

Σταδιακή αποδέσμευση των αποσπα-
σμένων δυνάμεων από την Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη, ώστε να μην πα-
ραμένουν απογυμνωμένες οι περιοχές 
από τις οποίες προέρχονται οι δυνάμεις 
αυτές. Τα πρόσφατα τραγικά περιστατι-
κά της δολοφονίας των δυο συναδέλ-
φων, ΑΝΔΡΙΤΣΟΠΟΥΛΟΥ Γεωργίου 
στην Βοιωτία και ΚΩΣΤΕΝΗ Ηλία στη 
Φλώρινα, δείχνουν ότι χρειάζεται επα-
ναπροσέγγιση του όλου ζητήματος. 

Άμεση αντιμετώπιση των προβλη-
μάτων στα Κέντρα κράτησης παράνο-
μων μεταναστών και σε ό,τι αφορά τις 
συνεχείς μετακινήσεις του προσωπι-
κού και την ασφαλή φύλαξή τους.

Ενίσχυση και θωράκιση των συνό-
ρων με σύγχρονα υλικοτεχνικά μέσα 
και εξοπλισμό υπό το πρίσμα μιας 
αποφασιστικής για το θέμα εξωτερι-
κής πολιτικής. 

Καταγγέλλουμε την Συνθήκη «Δου-
βλίνο III» που επανεπικυρώνει την 
Συνθήκη «Δουβλίνο II», η οποία εγκρί-
θηκε από το Ευρωκοινοβούλιο στις 11-
12 Ιουνίου 2013, χωρίς να λάβει καθό-
λου υπόψη της τις θέσεις της Ελληνι-
κής Κυβέρνησης.

το Ψήφισμα του 23ου συνεδρίου   της πΟάΣυ
Οι σύνεδροι του 23ου Ετήσιου 
Τακτικού Συνεδρίου της ΠΟ-
ΑΣΥ, τονίζουν μεταξύ άλλων 
στο Ψήφισμά τους ότι θα 
αγωνιστούν με όλες τους τις 
δυνάμεις, ώστε αφενός μεν 
να μη διαψεύσουν την ελπίδα 
των συναδέλφων τους για 
ένα καλύτερο αύριο, αφετέ-
ρου δε, για να καταδείξουν 
εμπράκτως την σημασία και 
την χρησιμότητα της θεσμι-
κά κατοχυρωμένης συνδικα-
λιστικής τους λειτουργίας, σε 
μια περίοδο κατά την οποία 
όχι μόνο έχει απαξιωθεί ο 
συνδικαλισμός των εργαζο-
μένων, αλλά παράλληλα επι-
χειρείται από διάφορα κέ-
ντρα και η περαιτέρω χειρα-
γώγηση και απονεύρωσή του.
Οι σύνεδροι δεσμεύονται επί-
σης ότι θα διεκδικήσουν  τη 
σταδιακή ανάκτηση  των κε-
κτημένων μας εργασιακών, 
οικονομικών και θεσμικών 
δικαιωμάτων, ταυτόχρονα δε 
θα απαιτήσουν τη χάραξη 
μιας νέας εθνικής πολιτικής 
στον τομέα της δημόσιας τά-
ξης και ασφάλειας, μακριά 
από μικροκομματικές και 
κυβερνητικές σκοπιμότητες.  
Η επίκληση του αναπόδρα-
στου των μνημονιακών υπο-
χρεώσεων, έναντι των ξένων 
δανειστών, δεν μπορεί να δι-
καιολογήσει σε καμία περί-
πτωση τη συνέχιση μιας πο-
λιτικής που αντιμετωπίζει 
τον Άνθρωπο όχι ως Άνθρω-
πο, αλλά ως «αριθμό» σε στα-
τιστικές, πλεονάζουσες της 
αδικίας και της επικράτησης 
του «δικαίου» των ισχυρών 
του χρήματος.  Γι’ αυτό κα-
λούν την Ομοσπονδία να συ-
νεχίσει να επιζητά την εφαρ-
μογή μιας άλλης πολιτικής 
που θα σέβεται τον άνθρωπο 
πέρα και πάνω από τα συμ-
φέροντα των αγορών και της 
ολιγαρχίας του πλούτου.  Το 
διεκδικητικό πλαίσιο για τη 
θωράκιση του Έλληνα Αστυ-
νομικού, διαμορφώθηκε ως 
εξής:

ά΄ θΕΣμικά 
άιτημάτά

STOP στις συνεχόμενες περικο-
πές του πενιχρού μισθού μας. 
Κατάργηση της διάταξης του 

Ν.4093/2012 (μεσοπρόθεσμο) που 
προβλέπει νέες μειώσεις μέσω ενός 
«βαπτιζόμενου» ως νέου, μισθολογί-
ου ύψους 88 εκ. ευρώ στους εν ενερ-

γεία και 162 εκ. ευρώ στους συνταξι-
ούχους.

ΔΕΝ ΑΝΤΕΧΟΥΜΕ ΑΛΛΟ
1. Διεκδικούμε την υλοποίηση της 

δέσμευσης του κ. Πρωθυπουργού 
που διατυπώθηκε από το βήμα της 
Βουλής, για την μερική άρση των αδι-
κιών που επέφεραν οι οριζόντιες μει-
ώσεις, στο πλαίσιο της αναδιανομής 
του πλεονάσματος του προϋπολογι-
σμού του 2013. 

Οραματιζόμαστε ένα νέο μισθο-
λόγιο δίκαιο, χωρίς ανισότητες 
που θα δίνει όραμα και προοπτική 
στην οικονομική αναβάθμιση των 
Αστυνομικών και ειδικότερα των 

νέων χαμηλόβαθμων συναδέλ-
φων μας:
α) με αναγνώριση της εργασίας μας 

ως επικίνδυνης και την χορήγηση 
επιδόματος με τους ίδιους όρους 
και προϋποθέσεις όπου έχει ήδη 
χορηγηθεί στον Δημόσιο Τομέα.

β) με αναγνώριση της νυκτερινής 
μας εργασίας με ωριαία αποζημί-
ωση – αμοιβή μέσω κλαδικής σύμ-
βασης.

γ) με πραγματική αμοιβή για την 6η 
ημέρα εργασίας (πέραν του πενθη-
μέρου) και θεσμοθέτηση για τις 
Κυριακές, εξαιρέσιμες, αργίες, υπε-
ρωρίες, μέσω κλαδικής σύμβασης.

δ) την χορήγηση επιδόματος παρα-
μεθορίων περιοχών με τους ίδιους 
όρους και προϋποθέσεις που χο-
ρηγήθηκε στους Δημοσίους Υπαλ-
λήλους.
2. Αντιμετώπιση των μετακινήσεων 

του ένστολου προσωπικού της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, με προώθηση νο-
μοθετικής ρύθμισης που θα λαμβάνει 
υπόψη τις ιδιαιτερότητες της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, για να επιτρέπεται – 
δικαιολογείται η εκτός έδρας διαμο-
νή, οι δαπάνες ταξιδιού και διανυκτέ-
ρευσης από την 1-6-2012 και εφεξής, 
όταν η απόσταση είναι μεγαλύτερη 
από τα εξήντα (60) χλμ ή 10 ναυτικά 

β΄ ΟικΟνΟμικά 
άιτημάτά
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Άρση της εφαρμογής του μέτρου 
της αυτοδίκαιης αργίας (Ν.4093/2012) 
στο αστυνομικό προσωπικό το οποίο 
διέπεται από καθεστώς ιδιαίτερης πει-
θαρχικής διαδικασίας. 

Θέσπιση ενός σύγχρονου βαθμολο-
γίου για το αστυνομικό προσωπικό. 
Άμεση ρύθμιση της αδικίας που υφί-
στανται Ανθυπαστυνόμοι με προαγω-
γές νεοτέρων τους στο βαθμό του Υπα-
στυνόμου Β΄.

Εντατικοποίηση και αύξηση των σε-
μιναρίων αυτοάμυνας-αυτοπροστασί-
ας, ειδικά σε ό,τι αφορά την ερμηνεία 
και πρακτική εφαρμογή του Νόμου 
3169/2003 «Οπλοφορία, χρήση πυρο-
βόλων όπλων από Αστυνομικούς, εκ-
παίδευσή τους σε αυτά και άλλες δια-
τάξεις» και ίδρυση- λειτουργία των 
επιβαλλόμενων απ’ αυτόν σκοπευτη-
ρίων, σε κάθε έδρα Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης, παράλληλα με την εμπέδωση 
των διατάξεων του νέου αυτού νομι-
κού πλαισίου σ’ ό,τι αφορά τη χρήση 
των όπλων. 

Εναρμόνιση και εξορθολογισμός 
των προτεραιοτήτων και της λειτουρ-
γίας των Υπηρεσιών, με τις πραγματι-
κές και ουσιαστικές ανάγκες των μά-
χιμων Αστυνομικών για την αντιμετώ-
πιση της εγκληματικότητας, την πάτα-
ξη της γραφειοκρατίας και την 
εξάλειψη της νοοτροπίας του «μεταθέ-

τειν την ευθύνη αλλού», που αλλοιώνει 
και φαλκιδεύει την κύρια αποστολή 
του Σώματος.

Όχι αστυνομικά κρατητήρια – φυ-
λακές.
Σεβασμός των ανθρωπινών δικαι-
ωμάτων των κρατουμένων με την:

 άμεση εξάλειψη του ανεπίτρεπτου 
φαινομένου της μακροχρόνιας 
κράτησης κρατουμένων στα αστυ-
νομικά κρατητήρια. Απαρέγκλιτη 
εφαρμογή των σχετικών κανονι-
σμών και διαταγμάτων.

 άμεση εξάλειψη της κράτησης υπε-
ράριθμων κρατουμένων στα αστυ-
νομικά κρατητήρια και αντιστοίχι-
σή τους με την προβλεπόμενη χω-
ρητικότητα του εκάστοτε χώρου 
κράτησης.
 άμεση εξάλειψη του φαινομένου 
κρατητηρίων που δεν πληρούν τους 
ασφαλείς όρους κράτησης και 
όρους υγιεινής, σύμφωνα με τους 
κανονισμούς.  

Διασφάλιση των μεταγωγών σύμφω-
να με τους κανονισμούς και ιδιαίτερα 
αυτών που πραγματοποιούνται από 
και προς τις νησιωτικές περιοχές. 
Άμεση εξάλειψη των οξύτατων προ-
βλημάτων των μεταγωγών αυτών με 
την ανυπαρξία ασφαλών χώρων κρά-
τησης στα επιβατικά πλοία και την μη 
εφαρμογή των κανόνων για τη δια-

σφάλιση των συνοδών Αστυνομικών.
Άμεση κοστολόγηση της μετακίνη-

σης αστυνομικών δυνάμεων για αθλη-
τικά ή άλλα μέτρα και δημόσια ανάρ-
τηση του κόστους στο πρόγραμμα 
«Διαύγεια», ώστε να σταματήσει η 
άμετρη κατασπατάληση δυνάμεων σ’ 
αυτόν τον τομέα. Σ’ ό,τι αφορά τις 
αθλητικές συναντήσεις, μετακύλιση 
αυτού του κόστους στις ιδιωτικές εται-
ρείες των εμπόρων του αθλητισμού. 

Αναμόρφωση του κανονισμού στο-
λής, σύμφωνα με τις ανάγκες του μά-
χιμου προσωπικού, ώστε ανάλογα με 
το είδος της εκτελούμενης υπηρεσίας 
και των καιρικών συνθηκών, να κατα-
στεί αυτή περισσότερο πρακτική, εύ-
χρηστη και λειτουργική προς όφελος 
του παραγόμενου έργου. 

Κατάργηση της διαδικασίας των ειδι-
κών εκλογικών καταλόγων στην άσκη-
ση του εκλογικού δικαιώματος του 
αστυνομικού προσωπικού στις βουλευ-
τικές και αυτοδιοικητικές εκλογές.

Δημιουργία Λεσχών Εστίασης σε 
κεντρικές υπηρεσίες των Δ/νσεων 
Αστυνομίας Βορειοανατολικής, Νοτι-
οανατολικής και Δυτικής Αττικής και 
σε όλες τις έδρες των Γ.Α.Δ.Π. Επέκτα-
ση των ήδη υπαρχόντων ιδίως για την 
σίτιση νέων συναδέλφων που οι μηνι-
αίες αποδοχές τους είναι πενιχρές και 
δεν επαρκούν ούτε για τα αυτονόητα.

Όχι στην μνημονιακή σύνδε-
ση του ασφαλιστικού των 
ενστόλων με το  προσδόκι-

μο ζωής.
 Χαρακτηρισμός του επαγγέλμα-

τος του Αστυνομικού ως επικίνδυ-
νου και ανθυγιεινού με την χορή-
γηση επιδόματος επικίνδυνης ερ-
γασίας. 

 Θεσμοθέτηση των ιδίων προϋπο-
θέσεων χορήγησης και υπολογι-
σμού σύνταξης των Αστυνομικών 
παθόντων εν ώρα υπηρεσίας ή 
εξαιτίας αυτής που ασφαλίζονται 
από 1-1-2011 και μετά στο Ι.Κ.Α. με 
βάση την ισχύουσα ευμενέστερη 
νομοθεσία (Π.Δ. 169/2007).

 Δικαίωμα πρόσληψης, κατόπιν 
αιτήσεως, στο Υπουργείο Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη, 
ανεξαρτήτως ύπαρξης κενής οργα-
νικής θέσης, των μελών οικογενεί-
ας ενστόλου, ο οποίος τυγχάνει 
ανίκανος σε ποσοστό άνω του 67%, 
συνεπεία της εκτέλεσης διατεταγ-
μένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής.

 Δυνατότητα αναγνώρισης ως συ-
ντάξιμου χρόνου για τους ένστο-
λους με τους ίδιους όρους και προ-
ϋποθέσεις που δόθηκε στον Δημό-
σιο Τομέα, για τα τέκνα και του 
ελάχιστου χρόνου φοίτησης στις 
μέσες επαγγελματικές σχολές 
αποκλειστικά και μόνο για όσους 
θεμελιώνουν συνταξιοδοτικό δι-
καίωμα μετά την 1-1-2011.

 Σταδιακή αύξηση κατά ένα (1) 
έτος από την 1-1-2011 της συνολι-
κής συντάξιμης υπηρεσίας που 
απαιτείται για τη θεμελίωση συ-
νταξιοδοτικού δικαιώματος νέων 
και παλαιών ασφαλισμένων και 
έως την 31-12-2007 χωρίς να επη-
ρεάζεται ο τρόπος υπολογισμού 
της σύνταξης, από τις μεταβολές 
που επέφερε ο Ν.3865/2010 και 
εφαρμογή του για όσους θεμελιώ-
νουν το ως άνω δικαίωμα μετά την 
1-1-2018.

 Την αναπλήρωση – κάλυψη της 
διαφοράς που επήλθε στα αποθε-

ματικά των ασφαλιστικών – μετο-
χικών Ταμείων μας από το «κούρε-
μα» - ανταλλαγή των ομολόγων του 
ελληνικού δημοσίου το έτος 2012, 
εν μέρει από το Ταμείο Στήριξης 
Ασφαλιστικού Συστήματος Α.Ε. και 
εν μέρει από τίτλους του Ευρωπαϊ-
κού Ταμείου Χρηματοπιστωτικής 
Σταθερότητας.

 Σύγκλιση των Τομέων Επικουρι-
κής Σύνταξης και Πρόνοιας του 
Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. για τους νέους 
ασφαλισμένους και μετά από εκ-
πόνηση ειδικής αναλογιστικής με-
λέτης. Προσαρμογή του ελάχιστου 
χρόνου απόδοσης του εφάπαξ βο-
ηθήματος του Τ.Π.ΑΣ. στον ασφα-
λιστικό χρόνο του Ν.3865/2010.

 Καμία περαιτέρω περικοπή του 
μερίσματος του Μ.Τ.Σ. και αντιμε-
τώπιση του προβλήματος της έλ-
λειψης ρευστότητας, χωρίς περαι-
τέρω εξωτερικό δανεισμό, αλλά με 
επέκταση του χρόνου αποπληρω-
μής του χρέους από το Υπουργείο 
Οικονομικών. Αξιοποίηση της ακί-
νητης περιουσίας του Ταμείου. Κα-
τ ά ρ γ η σ η  τ ο υ  α ρ θ . 2 7  τ ο υ 
Ν.1911/1990 και συμμετοχή στο Δ.Σ. 
του Ταμείου κατά 50% εκπροσώ-
πων προερχόμενων από την Ελλη-
νική Αστυνομία.

 Διασφάλιση του αποθεματικού 
κεφαλαίου του ειδικού (ερανικού) 
λογαριασμού αλληλοβοήθειας του 
Ιδρύματος «Εξοχές της Ελληνικής 
Αστυνομίας» με κατάργηση της 
εξαναγκαστικής υποχρέωσης κα-
τάθεσης αυτών, στο κοινό κεφά-
λαιο ασφαλιστικών Ταμείων της 
Τράπεζας της Ελλάδας και την ανα-
πλήρωση των απωλειών που υπέ-
στη με την χρηματοδότηση του 
Κρατικού Προϋπολογισμού.

 Δημιουργία ξεχωριστού Ταμείου 
κύριας ασφάλισης μισθωτών όλων 
όσων εργάζονται στο Δημόσιο Το-
μέα και όχι με την ένταξη στο Ι.Κ.Α. 
των νεοπροσλαμβανομένων από 
το έτος 2011.

 Ενιαίο κλάδο υγείας για όλο το 
αστυνομικό προσωπικό (ένταξη 
νέων Αστυνομικών σε βάθος δεκα-
ετίας στον Κ.Υ.Υ.Α.Π.).

 Εξομοίωση των συναδέλφων που 
πέτυχαν στο διαγωνισμό του 1989, 
αλλά προσελήφθησαν το 1994, με 
τους υπόλοιπους της ίδιας σειράς, 
οι οποίοι είχαν καταταγεί από το 
1989.

Επαναφορά του αφορολόγη-
του στα 12.000€ για μισθω-
τούς - συνταξιούχους και κα-

θορισμός νέας φορολογικής κλίμα-
κας με πρόσθετα κλιμάκια. Επανα-
φορά όλων των φοροαπαλλαγών 
που καταργήθηκαν, όπως οι τόκοι 
στεγαστικών δανείων, οι ιατρικές 
αποδείξεις, κλπ.

δ’  φΟρΟλΟγικά 
άιτημάτά

γ΄ άΣφάλιΣτικά 
άιτημάτά

ΟΛΟΚΛΗρΟ τΟ ψΗφιΣμα ειναι αναρτΗμενΟ ΣτΟ www.poasy.gr

μίλια, από την έδρα της Υπηρεσίας 
του. Άμεση εξόφληση των οδοιπορι-
κών εξόδων του αστυνομικού προσω-
πικού που αποσπάται στο πλαίσιο δι-
αχείρισης των μεταναστευτικών ρο-
ών στα σύνορα της χώρας με εκταμί-
ευση των αναγκαίων χρηματικών 
κονδυλίων από το Πρόγραμμα Δημο-
σίων Επενδύσεων.

3. Προσαρμογή του τακτικού προϋ-
πολογισμού του Υπουργείου Δημόσι-
ας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
στις πραγματικές ανάγκες τόσο για 
την αμοιβή των πρόσθετων παροχών 
(νυκτερινή εργασία, κλπ), όσο και των 
σύνθετων καταναλωτικών δαπανών.

4. Αναπροσαρμογή από 1-1-2014 
στα 20.000€ από τα 12.000€ του ετή-
σιου εισοδήματος που ισχύει σήμερα, 
βάσει του οποίου παρακρατείται η ει-
δική εισφορά αλληλεγγύης, για την 
καταπολέμηση της ανεργίας που θε-
σπίστηκε με τις διατάξεις του αρθ. 35 
Ν.3986/2011, κατά ποσοστό 1% υπέρ 
Ο.Α.Ε.Δ.

5. Χορήγηση βαθμολογικών και μι-
σθολογικών προαγωγών και στους 
Αστυνομικούς εκείνους που πέτυχαν 
στη Σχολή Αστυφυλάκων της σειράς 
του έτους 1995, οι οποίοι για λόγους 
ανωτέρας βίας -σεισμού στην ευρύτε-
ρη περιοχή Γρεβενών-Κοζάνης- εισή-

χθησαν προς φοίτηση στην Σχολή 
Αστυφυλάκων Τ.Δ.Α. Γρεβενών μετά 
την 19-6-1995, αναδρομικά, όπως 
ίσχυσε και στους συμμετέχοντες στον 
ίδιο διαγωνισμό και εισήχθησαν στα 
άλλα Τ.Δ.Α. της χώρας μέχρι την 19-6-
1995.

6. Περικοπή – μείωση του κεφαλαί-
ου των στεγαστικών δανείων, κατά 
25% σε συνδυασμό με παράταση του 
χρόνου εξοφλήσεως και την μείωση 
του επιτοκίου, για τις συμβάσεις των 
στεγαστικών δανείων αγοράς πρώ-
της κατοικίας με τις εμπορικές τρά-
πεζες και το Ταμείο Παρακαταθηκών 
και Δανείων.



23ο
Πανελλαδικό Συνεδριό τηΣ ΠόαΣυ

αφιερωμα12 ΝέαΑστυνομία
δεκεμβριόΣ 2013

Τραγική η απουσία 
πρόληψης των 
επαγγελματικών 
κινδύνων, επισημαίνει ο 
Αναπληρωτής Καθηγητής 
Ιατρικής Σχολής 
κ. Θεόδ. Κωνσταντινίδης

Στην αναγκαιότητα της πρόληψης 
για την προστασία της υγείας 
των αστυνομικών αναφέρθηκε ο 

Αναπληρωτής Καθηγητής Ιατρικής 
Σχολής του Δημοκρίτειου Πανεπιστη-
μίου Θράκης κ. Θεόδωρος Κωνστα-
ντινίδης.

Αναδεικνύοντας τη σημασία της 
υγείας γενικότερα και της ασφάλειας 
στο χώρο εργασίας, αναφέρθηκε εμ-
φαντικά στην σπουδαιότητα της πρό-
ληψης στον τομέα της αστυνόμευσης, 
ως αστυνομικής αρμοδιότητας που 
στοχεύει στην προστασία των πολιτών 
και στην αποτροπή δυσμενών περι-
στατικών εγκληματικότητας. Το ίδιο, 
όπως είπε, πρέπει να ισχύει και για την 
προστασία της υγείας των αστυνομι-
κών με την καλλιέργεια την κουλτού-
ρας της ιατρικής της εργασίας. Σε ό,τι 
αφορά  στην Ελληνική Αστυνομία, πα-
ρατήρησε ότι εργάζεται στον τομέα 
αυτό, μόνο μια συνάδελφος, η κα Αικα-
τερίνη Εξάρχου, ειδικός γιατρός εργα-
σίας με πλούσια προσφορά.

Στη συνέχεια ανέλυσε πώς οι ειδικές 
εργασιακές συνθήκες συμβάλλουν 
στην εμφάνιση δυσμενών περιστατι-
κών για τον ανθρώπινο οργανισμό και 
εξήγησε ποιος είναι  ο ρόλος του ια-
τρού εργασίας και της υγιεινής στο 
χώρο εργασίας. « Έχει να ασχοληθεί 
πρωτίστως με την πρόληψη και γι’ αυ-
τό η όποια εμφάνιση περιστατικών, 
συνιστά αποτυχία της πρόληψης», εί-
πε. Αναφερόμενος στους παράγοντες 
επικινδυνότητας του αστυνομικού  
επαγγέλματος όπως είναι η βία στο 
χώρο εργασίας, το εργασιακό στρες και 
οι ειδικές συνθήκες που οδηγούν σε 
ειδικές εκθέσεις κινδύνου, όπως τα 
λοιμώδη νοσήματα, στάθηκε ιδιαίτερα 
στη φυματίωση, επισημαίνοντας ότι 

ΠαΘΟντεΣ αΣτΥνΟμιΚΟι

 εντόΣ υΠηρεΣιαΣ εκτόΣ υΠηρεΣιαΣ Συνόλό

ετόΣ νεκρόι
βαρια 

τραυμ.
ελαφρα 
τραυμ.

νεκρόι
βαρια 

τραυμ.
ελαφρα 
τραυμ.

νεκρόι
βαρια 

τραυμ.
ελαφρα 
τραυμ.

1984 2 - - - - - 2 - -

1985 4 - - - - - 4 - -

1986 3 - - - - - 3 - -

1987 5 - - - - - 5 - -

1988 4 14 330 8 12 195 12 26 525

1989 5 15 369 15 11 183 20 26 552

1990 3 11 575 8 12 252 11 23 827

1991 3 9 470 6 14 270 9 23 740

1992 2 12 481 7 16 221 9 28 702

1993 2 11 400 11 15 277 13 26 677

1994 5 21 414 7 16 235 12 37 649

1995 7 16 337 9 8 161 16 24 498

1996 1 15 240 10 6 130 11 21 370

1997 7 16 231 5 9 89 12 25 320

1998 5 19 277 10 7 86 15 26 363

1999 1 10 201 11 11 127 12 21 328

2000 3 12 239 10 8 135 13 20 374

2001 3 7 304 8 12 202 11 19 506

2002 3 11 275 8 3 100 11 14 375

2003 9 12 264 9 8 124 18 20 388

2004 7 16 347 9 8 90 16 24 437

2005 7 11 179 11 11 141 18 22 320

2006 7 19 215 8 18 107 15 37 322

2007 4 10 228 5 5 139 9 15 367

2008 5 11 323 5 11 145 10 22 468

2009 2 10 241 6 6 128 8 16 369

2010 3 6 327 6 4 129 9 10 456

2011 2 12 445 3 4 256 5 16 701

2012 7 7 353 6 5 230 13 12 583

ΣΥν. 121 313 8.065 201 240 4.152 322 553 12.217

θΕΟδωρΟΣ κωνΣτάντινιδηΣ
μόνο μια ιατρός εργασίας για 50.000 αστυνομικούς!

στη χώρα μας είναι ακόμα υπαρκτός ο 
κίνδυνός της. Πρέπει δε  να ασκηθεί 
μέριμνα για την πρόληψη του νοσήμα-
τος αυτού (υπήρξε κρούσμα σε συνο-
ριοφύλακες, αλλά υπάρχουν και σχε-
τικές μελέτες του ΚΕΛΠΝΟ). Ως εκ 
τούτου, επιβάλλεται η επιδημιολογι-
κού χαρακτήρα διερεύνηση των κινδύ-
νων με έμφαση στις ειδικότερες πλη-
θυσμιακές ομάδες, με τις οποίες έρχε-
ται σε επαφή ο αστυνομικός.

Στη συνέχεια επισήμανε ότι ναι μεν 
η ΕΛ.ΑΣ. έχει μεριμνήσει κατά πολύ σε 
ζητήματα θεραπείας, αλλά έχει υποτι-
μήσει τον τομέα της πρόληψης, αφού 

διαθέτει μόνο μια ιατρό εργασίας, η 
οποία καλείται να ασχοληθεί με όλους 
τους αστυνομικούς για να προλάβει τα 
πιθανά κρούσματα. Όπως τόνισε, είναι 
ουσιώδης ο ρόλος του ιατρού εργασίας 
ιδίως σήμερα σε συνθήκες κρίσης, δε-
δομένου ότι οι αρνητικές επιπτώσεις 
εκδηλώνονται αργότερα, όταν πια ο 
αστυνομικός είναι συνταξιούχος. Στις 
ΗΠΑ είναι γνωστό π.χ. ότι οι φύλακες 
σε αποθήκες βομβών απεμπλουτισμέ-
νου ουρανίου εκδήλωσαν λευχαιμία 
μετά τη συνταξιοδότηση και όχι κατά 
τη διάρκεια του ενεργού υπηρεσιακού 
βίου. Παρακολουθώντας δε τον προ-

βληματισμό μας και τις ανακοινώσεις 
μας για τη νυχτερινή εργασία, θέτοντας  
το ρητορικό ερώτημα «Να σας τρομο-
κρατήσω για κάτι;» επισήμανε στη συ-
νέχεια: «Είναι καρκινογόνος η νυχτερι-
νή εργασία. Δεν λέω φυσικά ότι δεν 
πρέπει να εργαζόμαστε τη νύχτα»… 
Κλείνοντας την εισήγησή του, τόνισε, 
τέλος, ότι το μείζον θέμα που θα μπο-
ρούσε να απασχολήσει την αστυνομική 
ηγεσία και τις συνδικαλιστικές ενώ-
σεις είναι το θέμα της δημιουργίας 
ενός φορέα ασφάλισης επαγγελματι-
κού κινδύνου με τη συμβολή τόσο των 
εργαζομένων όσο και του εργοδότη.

Δεν τίθεται ζήτημα εκδημο-
κρατισμού της Ελληνικής 
Αστυνομίας έτσι ακριβώς 

όπως τέθηκε με αφορμή τη συζήτη-
ση για τη Χρυσή Αυγή, ούτε χρειά-
ζεται περισσότερο εκδημοκρατι-
σμό από ό,τι άλλοι δημόσιοι φορείς. 
Χρειάζεται, όμως, να γίνουν ειδικό-
τερες παρεμβάσεις που θα βελτιώ-
νουν την αποτελεσματικότητά της 
και θα κατοχυρώνουν τα συνταγμα-
τικά δικαιώματα των αστυνομικών. 
Έχουμε βέβαια τη δυσάρεστη 
εμπειρία της χούντας που κάνει 
πολλούς καχύποπτους, αλλά δεν 
έχει η σημερινή αστυνομία την ανα-
ξιοκρατία και τη διαφθορά που είχε 
στο παρελθόν. Έχει δημοκρατικό 
ήθος γιατί διαφορετικά θα ετίθετο 
το ερώτημα ποιος θα μας φυλάξει 
από τους φύλακες…

Αυτό είναι το καταστάλαγμα της 
εισήγησης της Αναπληρώτριας Κα-
θηγήτριας Αστυνομικού Δικαίου 
Νομικής Σχολής Αθηνών κα Ζωής 
Παπαϊωάννου, η οποία παρουσία-
σε στους συνέδρους βασικά σημεία 
των προτάσεών της με στόχο, όπως 
είπε, «να αναταχθεί το σθένος και η 
αποτελεσματικότητα της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, διότι το 2014 είναι 
μια κρίσιμη χρονιά, καθώς συμπλη-
ρώνονται τρεις δεκαετίες από τη 
δημιουργία της Ελληνικής Αστυνο-
μίας και πρέπει να τύχουν περαιτέ-
ρω επεξεργασίας ορισμένα θέμα-
τα». Αφού παρουσίασε τα νομοθετή-
ματα που συνέβαλαν τα τελευταία 
χρόνια στον εκσυγχρονισμό και 
στον εκδημοκρατισμό του αστυνο-
μικού συστήματος στη χώρα μας 
(νόμος 1481/1984-ενοποίηση Α.Π 
και Ε.Χ.,  νόμος 2800/2000 –αναδι-
άρθρωση υπηρεσιών, ίδρυση Αρχη-
γείου κλπ, νόμος 2226/94 -πανελλή-
νιες εξετάσεις, Οργανισμοί σχολής 
Αστυφυλάκων Αξιωματικών κλπ), 
στάθηκε ιδιαίτερα στα νομοθετή-
ματα που διέπουν την εκπαίδευση 
των αστυνομικών. «Πάσχουν αντι-
συνταγματικότητας στην εκπαιδευ-
τική διαδικασία κυρίως. Κάθε άλλο 
παρά δημοκρατική είναι η αντιμε-
τώπιση των μαθητών που μπήκαν 
στις σχολές με τις πανελλαδικές. 
Δεν έχουν τα συγγράμματα  που 
πρέπει, τους καθηγητές που πρέπει, 
καίτοι η Σχολή Αξιωματικών είναι 
πανεπιστημιακού επιπέδου.

Ασκώντας κριτική στο εκπαιδευ-
τικό σύστημα, τόνισε, επίσης, ότι 
είναι στρατιωτικού τύπου αν και οι 
αστυνομικοί δεν είναι στρατιώτες. 
«Πρέπει να σταματήσει η εσώκλει-
στη διαβίωση, η στρατιωτική προ-
σκόλληση στους τύπους και στη 
γραφειοκρατία. Οι περιορισμοί που 
υφίστανται τα δικαιώματα των δο-
κίμων είναι υπερβολικοί», συμπλή-
ρωσε η ίδια.

Επίσης, επέκρινε έντονα το έλ-
λειμμα της μη αναθεωρήσεις των 
γραπτών των δοκίμων. Δεν επιτρέ-
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πεται στους δόκιμους να έχουν πρό-
σβαση στα γραπτά τους και να ζητή-
σουν αναθεώρηση γραπτών βάσει του 
άρθρου 44 του π.δ. 319/95. «Υποβολή 
αιτήσεων αναθεώρησης γραπτών απο-
κλείεται», αναφέρει το διάταγμα. Επί-
σης απορρίπτονται αιτήσεις για ανα-
κοίνωση του περιεχομένου των γρα-
πτών με τις διορθώσεις που έγιναν από 
τον καθηγητή. «Θεωρώ ότι οι καθηγη-
τές πρέπει να ενημερώνουν τους σπου-
δαστές, πού οφείλεται η βαθμολογία. 
Δεν πιστεύω στην πανεπιστημιακή 
αυθεντία. Μπορούμε κι εμείς να βρι-
σκόμαστε σε πλάνη. Μπορεί να διαπρά-
ξουν κατάχρηση εξουσίας, έναν δόκιμο 
μπορεί να τον εκδικηθεί ο καθηγητής 
αν δεν συμφωνεί π.χ. με τις ιδέες του. 
Είναι συνταγματικά κατοχυρωμένο το 
δικαίωμα γνώσης από το 1986».

Ένα άλλο μέτρο αντιδημοκρατι-
κό, είναι όπως είπε η στέρηση εξό-
δου των δοκίμων. «Τιμωρούνται 
χωρίς στοιχειώδη απολογία. Είναι 
αντισυνταγματικό μέτρο», τόνισε.  Από 
φέτος, ωστόσο, όπως παρατήρησε, οι 
καθηγητές στη Σχολή Αξιωματικών 
έχουν μεταπτυχιακό ή κάποιο διδα-
κτορικό , ενώ μέχρι πέρυσι ήταν συ-
νταξιούχοι δικαστές, αστυνομικοί  με 
γνώσεις σε νομικά μαθήματα ή απλοί 
δικηγόροι. Έθεσε, επίσης, ζήτημα αδι-
αφάνειας και ζήτημα ενδυνάμωσης 
της θεωρητικής και πρακτικής εκπαί-
δευσης  ώστε να επικρατήσει η ιδέα 
όχι μόνο του μαχητή του εγκλήματος, 
αλλά και του κοινωνικού λειτουργού.

Ως έλλειμμα δημοκρατίας ανέφερε, 
στη συνέχεια, δυο  άλλους παράγοντες 
που αμαυρώνουν την εικόνα της αστυ-
νομικής διοίκησης: την εσωστρέφεια 
και τη μυστικοπάθειά της. Αναφερό-
μενη, μάλιστα, στον πρόσφατο νόμο 
για την ίδρυση του Γραφείου αντιμε-
τώπισης περιστατικών αυθαιρεσίας 

αστυνομικού προσωπικού, καυτηρία-
σε το γεγονός ότι δεν έχει εφαρμοστεί 
καθώς προέβλεπε τη συμμετοχή στην 
τριμελή επιτροπή διοίκησής του, μόνο 
δικαστών του Αρείου Πάγου. Η ηγεσία 
προωθεί τώρα την τροποποίηση του 
νόμου, ώστε να εξασφαλιστεί η λει-
τουργία με την παρουσία των διοικη-
τικών δικαστών του ΣτΕ, ενώ κατά την 
άποψή της, ιδιαίτερες υπηρεσίες προ-
σφέρουν οι δικαστές των διοικητικών 
δικαστηρίων που προχωρούν στην 
εκδίκαση της ουσίας της υπόθεσης 
(αποζημιώσεις κλπ). Τόνισε μάλιστα 
ότι η ηγεσία παραμέρισε εντελώς  τους 
πανεπιστημιακούς δασκάλους ενώ 
έχει ως βασικό μέλος της επιτροπής 
δικηγόρο, χωρίς να υποτιμά τον επαγ-
γελματικό ρόλο του κλάδου τους. 

Μια άλλη παρατήρηση αφορά τη δι-
άταξη του π.δ. 373/2002 (προέλευση, 
προσόντα, εξέλιξη αστυνομικού προ-
σωπικού) και ειδικότερα τους αστυνο-
μικούς ειδικών καθηκόντων  για τους 
οποίους ορίζει ως προσόν υποχρεωτικό 
όταν θέλουν να λάβουν μέρος σε προ-
κήρυξη το να έχουν μεταπτυχιακό δη-
μοσίου δικαίου. Πρέπει, είπε, να αλλά-
ξει αυτό πριν προσβληθεί νομικά, ενό-
ψει της αναδιάρθρωσης. Ο κλάδος δη-
μοσίου δικαίου δεν είναι ο μόνος που οι 
νομικοί αστυνομικοί καλούνται να 
εντρυφήσουν, λείπει ο κλάδος της 
εγκληματολογίας και των ποινικού δι-
καίου. Και μπορεί να συμβεί το παράδο-
ξο, ενόψει των προσλήψεων 300 νομι-
κών ειδικών καθηκόντων, να προσλη-
φθούν  νομικοί με μεταπτυχιακό στο 
πολεοδομικό και όχι εγκληματολόγοι.

Αναφερόμενη στα κρούσματα αυ-
θαιρεσίας και διαφθοράς, είπε ότι 
είναι μεμονωμένα, αλλά αποκτούν 
μεγάλη διάσταση και γι’ αυτό οι αστυ-
νομικοί-δράστες τιμωρούνται με αυ-
στηρές ποινές. «Βεβαίως να τιμωρού-

νται, αλλά θεωρώ επιβεβλημένο να 
υπάρχει ισότητα των όπλων». Έκανε δε 
αναφορές στο δικαστικό χειρισμό δυο 
σοβαρών υποθέσεων που δίχασαν το 
νομικό κόσμο, αυτή της «ζαρντινιέ-
ρας» και του «Γρηγορόπουλου», τονίζο-
ντας ότι πρέπει να τιμωρούνται το ίδιο 
αυστηρά και οι ταραξίες που παρει-
σφρέουν και διαλύουν  ειρηνικές εκ-
δηλώσεις των πολιτών οι οποίοι 
ασκούν τα συνταγματικά τους δικαιώ-
ματα.  Απέδωσε δε ευθύνες και στα 
ΜΜΕ που προβάλλουν, όπως είπε, 
υπέρμετρα την αστυνομική αυθαιρε-
σία και τα λάθη των αστυνομικών, χω-
ρίς να γίνεται το ίδιο  για τα λάθη άλ-
λων δημοσίων υπηρεσιών, ενώ μιλώ-
ντας γενικά για τη στάση του κοι-
νού απέναντι στην αστυνομία, είπε 
ότι  είναι οιονεί σχιζοφρενική. Τον 
αστυνομικό τον θέλει δίπλα του ο πο-
λίτης, αλλά ο τύπος ενισχύει αρνητικά 
τη διάσταση κράτους –πολίτη, συ-
μπλήρωσε η ίδια.

Κλείνοντας την εισήγησή της, ανα-
φέρθηκε στην αυτονόητη ανάγκη της 
βελτίωσης της εκπαίδευσης, των δια-
θέσιμων τεχνικών μέσων και των οι-
κονομικών απολαβών των αστυνομι-
κών, ενώ τόνισε ότι τα δικαιώματα των 
αστυνομικών που περιορίζονται από 
το Σύνταγμα (π.χ. απεργία) είναι γνω-
στά. «Κάθε άλλος περιορισμός πρέπει 
να είναι λελογισμένος και να τηρείται 
πάντα η αρχή της αναλογικότητας. Ο 
περιορισμός της στολής, π.χ. όπως τέ-
θηκε πρόσφατα, είναι ακατανόητος. 
Και βέβαια μπορούν να φορούν τη 
στολή, όταν διαδηλώνουν, διότι η στο-
λή  συνδέει το αίτημα με την ιδιότητά 
τους. Αντιθέτως πρέπει να δοθεί εκ 
μέρους της ηγεσίας σας ιδιαίτερη προ-
σοχή στη διευκόλυνση της άσκησης 
του συνδικαλιστικού σας δικαιώμα-
τος», τόνισε.

Ποιός είναι τελικά ο σκοπός 
της αστυνομικής εκπαίδευ-
σης; Στο ερώτημα αυτό απά-

ντησε με την εισήγησή του ο Καθη-
γητής Πανεπιστημίου Θράκης κ. 
Αλέξανδρος Κωστάρας, παρουσι-
άζοντας τα προβλήματα της αστυνο-
μικής εκπαίδευσης σε μια κρίσιμη 
καμπή ανάμεσα στο χθες και στο 
αύριο της πατρίδας μας.

«Αν ληφθεί υπ’ όψη, όπως είπε, 
ότι η Αστυνομία ως πολιτειακή 
εξουσία είναι μηχανισμός πρόλη-
ψης, καταστολής και ασφάλειας, 
εύκολα μπορεί να προσδιοριστεί ο 
σκοπός της αστυνομικής εκπαίδευ-
σης. Στην Αστυνομία του χθες – και 
εννοώ προφανώς την Αστυνομία 
της αλήστου μνήμης «εποχής του 
Χωροφύλακα» - οι προαναφερθεί-
σες λειτουργίες, δηλ. η πρόληψη, η 
καταστολή και η ασφάλεια, ήσαν 
απόλυτα συνυφασμένες στην 
«αστυνομική ράβδο». Για τον λόγο 
αυτό η Αστυνομία εκείνης της επο-
χής δεν ζητούσε πολλά πράγματα 
από όσους ήθελαν να γίνουν Χωρο-
φύλακες. Ούτε γράμματα χρειαζό-
ντουσαν ούτε γλώσσες – εκτός βέ-
βαια από εκείνη που ήταν απαραί-
τητη για την συνεννόηση με τον 
αυταρχισμό της εξουσίας – ούτε 
άλλα προσόντα ήσαν αναγκαία.

  Κάνοντας αναφορές σε όσα ίσχυ-
αν τα παλιά χρόνια στις Σχολές 
Ενωμοταρχών και Αξιωματικών της 
Χωροφυλακής, αλλά και στις αντί-
στοιχες Σχολές της Αστυνομίας Πό-
λεων, τόνισε ότι η σημερινή  Αστυ-
νομία δεν έχει καμιά απολύτως 
σχέση με το παρελθόν ωστόσο φαι-
νόμενα κατάχρησης εξουσίας από 
Αστυνομικούς, προκαλούν εύλογο 
προβληματισμό. Ας μη λησμονούμε 
ότι ο Αστυνομικός δεν είναι μόνον 
όργανο της υπηρεσίας, αλλά και μέ-
λος της κοινωνίας, τις αγωνίες της 
οποίας έχει καθήκον να συμμερι-

στεί, πρόσθεσε.
Στη συνέχεια αναφέρθηκε στο 

σκοπό της αστυνομικής εκπαίδευ-
σης, που είναι η άρτια κατάρτιση 
των Δοκίμων Αξιωματικών και 
Αστυφυλάκων, ώστε να ανταποκρι-
θούν με επάρκεια στα καθήκοντα 
της πρόληψης, της καταστολής και 
της ασφάλειας, τονίζοντας ότι είναι 
πλέον απαραίτητος ο εξορθολογι-
σμός της λειτουργίας της εκπαίδευ-
σής τους.

Στη Σχολή Αξιωματικών, όπως 
είπε, πρέπει να εισέρχονται μό-
νον οι προερχόμενοι εκ του Σώ-
ματος, μέσω των Πανελληνίων 
εξετάσεων ασφαλώς, αλλά ύστε-
ρα από ορισμένη προϋπηρεσία.  
Επίσης, χρειάζεται επανεξέταση 
της κατεύθυνσης, από την οποία 
πρέπει να προέρχονται οι εισερ-
χόμενοι στην Σχολή Αξιωματι-
κών. Στη δε Σχολή Αστυφυλάκων, 
όπου ο περιορισμός της θεωρητι-
κής εκπαίδευσης συνιστά υποβάθ-
μισή  της και εμπαιγμό της εκπαι-
δευτικής διαδικασίας, τάχθηκε 
υπέρ της επαναφοράς του προ-
γράμματος που ίσχυε στην αρχή, με 
σημαντικές ωστόσο παρεμβάσεις 
στην εκπαιδευτική ύλη. Δεν είναι 
σωστό να βομβαρδίζεται το πρό-
γραμμα με σωρεία μαθημάτων, λες 
και πρέπει οι Δόκιμοι Αστυφύλακες 
να γίνουν πανεπιστήμονες ή παντο-
γνώστες. Αν ληφθεί υπ’ όψη ότι τα 
παιδιά αυτά θα αποτελέσουν αύριο 
την «εμπροσθοφυλακή της Αστυνο-
μίας» στην μάχη για την πρόληψη 
και την καταστολή, τότε είναι απα-
ραίτητο να γνωρίζουν πολύ καλά 
μόνο τρία μαθήματα από τον κύκλο 
των νομικών μαθημάτων, Ανθρώπι-
να Δικαιώματα, Ποινικό Δίκαιο και 
Ποινική Δικονομία, αλλά και εξειδί-
κευση στις νέες μορφές εγκληματι-
κότητας, στη χρήση των όπλων και 
στην χρήση της παράνομης βίας.

άλΕΞάνδρΟΣ κωΣτάράΣ
Παρήλθε η εποχή  
της αστυνομικής ράβδου
Στο ερώτημα «ποιός είναι τελικά ο σκοπός της 
αστυνομικής εκπαίδευσης; απάντησε με την εισήγησή 
του ο Καθηγητής του Πανεπιστημίου Θράκης 

ζωη πάπάΐωάννΟυ
δεν είστε μόνο μαχητές του εγκλήματος,  
είστε και κοινωνικοί λειτουργοί
Στοιχεία εκδημοκρατισμού του αστυνομικού δικαίου κατατέθηκαν 
από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Αστυνομικού 
Δικαίου Νομικής Σχολής Αθηνών κα Ζωή Παπαϊωάννου
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Τον οικονομικό απολογισμό 
παρουσίασε στους συνέδρους 
ο ταμίας της Ομοσπονδίας κ. 

Γρηγόριος Μπακάρας, αναφέρο-
ντας ειδικότερα την έκθεση ελέγ-
χου των ανεξάρτητων ορκωτών ελε-
γκτών λογιστών για τη χρηστή διοί-
κηση των οικονομικών που είχε ως 
αποτέλεσμα για το επόμενο έτος 
ένα ταμειακό υπόλοιπο ύψους 
900.000 ευρώ περίπου. 

Σύμφωνα με τους ορκωτούς λογι-
στές, «η παρούσα έκθεση καταρτί-
στηκε ύστερα από τον έλεγχο που 
διενεργήσαμε στον Οικονομικό 
Απολογισμό της περιόδου 10 Ιουνί-
ου 2012 έως και 13 Νοεμβρίου 2013, 
της ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙ-
ΑΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ 
(στο εξής Π.Ο.ΑΣ.Υ.) στα γραφεία 
της Μεσογείων 96, Αθήνα. Ο Απολο-
γισμός αυτός συμφωνεί με το τη-
ρούμενο Βιβλίο Εσόδων-Εξόδων 
για την περίοδο από 10 Ιουνίου 2012 
έως και 13 Νοεμβρίου 2013.

Ευθύνη της διοίκησης  
για τον Οικονομικό άπολογισμό
Η διοίκηση έχει την ευθύνη για την 
κατάρτιση και εύλογη παρουσίαση 
αυτού του Οικονομικού Απολογι-
σμού σύμφωνα με τα ορθώς τηρού-
μενα Βιβλία Εσόδων και Εξόδων 
και με τις διατάξεις του καταστατι-
κού της Π.Ο.ΑΣ.Υ., όπως και για 
εκείνες τις εσωτερικές δικλίδες 
που η διοίκηση καθορίζει ως απα-
ραίτητες ώστε να καθίσταται δυνα-
τή η κατάρτιση του Οικονομικού 
Απολογισμού απαλλαγμένων από 
ουσιώδη ανακρίβεια, που οφείλεται 
είτε σε απάτη είτε σε λάθος.

Έργο, Ευθύνη και γνώμη  
του Ελεγκτή
Ο έλεγχός μας στα πλαίσια του 
οποίου, τέθηκαν στη διάθεση μας 
τα βιβλία και τα στοιχεία που τήρη-
σε η Ομοσπονδία (Π.Ο.ΑΣ.Υ.) και 
μας δόθηκαν οι αναγκαίες για τον 
έλεγχο πληροφορίες και επεξηγή-
σεις που ζητήσαμε, περιλαμβανο-
μένων των πρακτικών Διοικητικού 
Συμβουλίου   -   Συνεδρίου   -   Εκτε-
λεστικής   Γραμματείας   και   του   
πλήρους   λογιστικού απολογισμού 
των εργασιών της Π.Ο.ΑΣ.Υ., έγινε 
σύμφωνα με τις διατάξεις του κατα-
στατικού της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και τις ελε-
γκτικές διαδικασίες που κρίναμε 
κατάλληλες, βάσει των αρχών και 
κανόνων ελεγκτικής που ακολου-
θεί το Σώμα Ορκωτών Ελεγκτών 
Λογιστών.

Στο πλαίσιο των καθηκόντων μας, 
ως εξωτερικών ελεγκτών και με βά-
ση τις ελεγκτικές διαδικασίες και 
επαληθεύσεις που διενεργήθηκαν, 
σύμφωνα με τα προβλεπόμενα από 
τα Διεθνή Πρότυπα Ελέγχου, για 
τον σκοπό της έκφρασης γνώμης 
επί του Οικονομικού Απολογισμού,   
δεν  έχουν  υποπέσει   στην αντίλη-
ψή   μας  αδυναμίες που  να  επι-
δρούν ουσιωδώς στην επάρκεια και 
αξιοπιστία του Οικονομικού Απο-
λογισμού της ΠΑΝΕΛΛΛΗΝΙΑΣ 
ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ για τη χρονική περί-
οδο από 10 Ιουνίου 2012 έως και 13 
Νοεμβρίου 2013.

Συγκεκριμένα, όλες οι δαπάνες 
πραγματοποιήθηκαν σύμφωνα με 
τις καταστατικές διατάξεις των  
σ υλλογ ι κ ώ ν   οργ άν ω ν   τ η ς  

Π.Ο.ΑΣ.Υ.   και   η  όλη  διαχείριση  
έγινε  με  συνέπεια, υπευθυνότητα 
και σύνεση, όπως αρμόζει σε χρη-
στή διοίκηση δημόσιων οικονομι-
κών. Οι ορκωτοί λογιστές Γεώργιος 
Ν. Σταράκης και Ιωάννης Π. Μαν-
δρίνης.

ΕκθΕΣη  ΕΞΕλΕγκτικηΣ   
ΕπιτρΟπηΣ
Η Εξελεγκτική επιτροπή που εκλέ-
χτηκε από το 22o  Συνέδριο της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. και συγκροτήθηκε σε Σώ-
μα την 11 Ιουλίου 2012 αποτελούμε-
νη από τους:

1. ΔΟΛΜΑ Χρήστο  - Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονί-
κης

2. ΛΙΑΚΟ Ζήση  - Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Κοζάνης

3. ΜΑΥΡΑΓΑΝΗ Φώτιο - Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών

4. ΝΑΤΣΗ Θωμά - Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Καστοριάς

5. ΤΣΕΚΟΥΡΑ Σταύρο - Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αχαΐας

Κλήθηκε με  την υπ’  αρίθ. 
701/8/14γ  από 16-11-2013 πρόσκλη-
ση της Εκτελεστικής Γραμματείας 

της ΠΟΑΣΥ για τον προσήκοντα 
έλεγχο αρμοδιότητός της.

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ Σταύ-
ρος, ΔΟΛΜΑΣ Χρήστος, ΛΙΑΚΟΣ 
Ζήσης,   ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ Φώτιος. 
ΝΑΤΣΗΣ Θωμάς

AΠΟΝΤΕΣ: 0
Πραγματοποιήθηκε την 20 Νοεμ-

βρίου 2013 ημέρα Τετάρτη στα γρα-
φεία της Ομοσπονδίας ετήσιος 
έλεγχος στην οικονομική διαχείρι-
ση της Π.Ο.ΑΣ.Υ ενόψει του 23ου 
τακτικού Συνεδρίου που θα πραγ-
ματοποιηθεί στην Αθήνα την 17 και 
18 Δεκεμβρίου 2013.

Για το χρονικό διάστημα από 10 
Ιουνίου 2012 έως και 13 Νοεμβρίου 
2013 προέκυψε ότι τα ποσά που 
αναγράφονται στο βιβλίο «εσόδων 
- εξόδων» είναι ισοσκελισμένα βά-
ση αποδείξεων και όλες οι δαπάνες 
έγιναν σύμφωνα με τις αποφάσεις 
του Διοικητικού Συμβουλίου, της 
Εκτελεστικής Γραμματείας, και των 
Πανελλαδικών Συνεδρίων της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ.

Λαμβάνοντας υπόψη όλα τα πα-
ραπάνω και έπειτα από ενδελεχή 
έλεγχο που πραγματοποιήσαμε σε 

όλες τις δαπάνες και τις καταχωρή-
σεις εσόδων – εξόδων – αποδόσεων 
διαπιστώσαμε ομόφωνα τη γνώμη 
μας για ΕΠΑΡΚΕΙΑ – ΑΞΙΟΠΙΣΤΙΑ 
– ΑΝΙΔΙΟΤΕΛΕΙΑ – ΧΡΗΣΤΗ ΔΙΟΙ-
ΚΗΣΗ και εγκρίνουμε ομόφωνα 
την οικονομική διαχείριση της 
Ομοσπονδίας για το χρονικό διά-
στημα από  10 Ιουνίου 2012 έως και 
13 Νοεμβρίου 2013 ως κάτωθι:  

 Υπόλοιπο από προηγούμενη χρή-
ση την 10/06/2012
601.362,58 €

 Έσοδα για λογαριασμό της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. από 10 Ιουνίου 2012 έως 
και 13 Νοεμβρίου 2013   
1.165.623,98 €

 Έξοδα για λογαριασμό της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. από 10 Ιουνίου 2012 έως 
και 13 Νοεμβρίου 2013
867.377,19 €

 Υπόλοιπο ταμείου για επόμενη 
χρήση την 13.11.2013
899.609,37 €

 Πιστώθηκαν στον τροφοδότη λο-
γαριασμό της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και αποδό-
θηκαν οι τακτικές και έκτακτες 
κρατήσεις των Πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων της χώρας από 10 Ιουνίου 
2012 έως και 13 Νοεμβρίου 2013 το 
συνολικό ποσό:
1.805.367,18 €

Η Ε Π Ι Τ Ρ Ο Π Η
Ο Πρόεδρος
ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ Σταύρος

Τα Μέλη
1. ΔΟΛΜΑΣ Χρήστος
2. ΛΙΑΚΟΣ Ζήσης
3. ΝΑΤΣΗΣ Θωμάς
4. ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ Φώτιος

γρηγΟριΟΣ μπάκάράΣ

με  συνέπεια, υπευθυνότητα και σύνεση 
η οικονομική διαχείριση
Τον οικονομικό απολογισμό παρουσίασε ο ταμίας της Ομοσπονδίας κ. Γρηγόριος Μπακάρας
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Επειδή πολύς λόγος γίνεται 
από πέρυσι, με ευθύνη της 
πολιτικής Ηγεσίας, για την 

αναδιάρθρωση της Ελληνικής 
Αστυνομίας, πρέπει να βάλουμε 
όλοι στο μυαλό μας ότι αυτό θα 
είναι το κυρίαρχο ζήτημα που θα 
πρέπει να μας απασχολήσει, 
ώστε εμείς οι ίδιοι με τη γνώση, 
την εμπειρία και την εργασιακή 
μας σοφία που μας διακρίνει, να 
φτιάξουμε την Αστυνομία του 
αύριο. Έχουμε ευθύνη να διαφυ-
λάξουμε την αναμόρφωση του 
εργασιακού μας περιβάλλοντος 
με γνώμονα τον συνάδελφο που 
πεθαίνει στο δρόμο και όχι με 
όρους στρατηγών και επιτελείων. 
Δεν μπορεί να συζητούμε για 
αναδιάρθρωση υπηρεσιών και να 

μην ζητείται η γνώμη του προσω-
πικού.

Δεν μπορεί να αποφασίζουν για 
εμάς αυτοί που δεν έχουν καμία 
σχέση με εμάς. Δεν μπορεί να δια-
κινούνται κείμενα που πάνε και 
έρχονται στα πολιτικά κόμματα 
χωρίς να έχει ζητηθεί καν η αξιο-
λόγηση τους από το συνδικάτο. 
Δεν μπορεί κάποιοι να θέλουν για 
επικοινωνιακούς και μόνο λόγους 
να μιλούν για αναδιάρθρωση, χω-
ρίς καμία πρόβλεψη για χρηματο-
δότηση του εγχειρήματος αυτού. 
Με ποιο στόλο οχημάτων θα αντα-
ποκριθούν οι συνάδελφοι που θα 
βρίσκονται στο πεζοδρόμιο; Με 
ποιο νομοθετικό πλαίσιο; Με τα 
χιλιάδες Προεδρικά Διατάγματα 
που τιμωρούν μόνο κατωτέρους; 

Τα ερωτήματα μπορεί να είναι 
άπειρα. Οι απαντήσεις όμως; 
Εμείς ως συνδικάτο είμαστε έτοι-
μοι και ικανοί να προσφέρουμε 
στο διάλογο. Ήδη υπάρχει η μελέ-
τη του κ. Παπακωσταντή που μπο-
ρεί να αποτελέσει μια ουσιαστική 
βάση για συζήτηση.  

Οφείλουμε όμως μέσα από 
αυτό το συνέδριο, να κατα-
στήσουμε σαφές προς κάθε 

κατεύθυνση ότι μονομερείς ενέρ-
γειες δεν θα περάσουν. Οφείλουμε 
να θέσουμε προ των ευθυνών τους 
όλες τις πολιτικές δυνάμεις ώστε η 
ΝΕΑ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ να 
προκύψει από μια διακομματική 
επιτροπή και η Ηγεσία της Ελληνι-
κής Αστυνομίας να τοποθετείται 

και να ελέγχεται από τη Βουλή των 
Ελλήνων. Ήρθε η ώρα το παραμύθι 
με τον Έλληνα Αστυνομικό να γίνε-
ται με το παραμικρό το μαύρο πρό-
βατο για την αντιπολίτευση και το 
μακρύ χέρι του Κράτους για την κά-
θε Κυβέρνηση, να τελειώσει οριστι-
κά. Ήρθε η ώρα να κρινόμαστε για 
το έργο που παράγουμε για την κοι-
νωνία και να μην χαρακτηριζόμα-
στε ανάλογα με την πολιτική προ-
παγάνδα των «δελτίων των 8». Συ-
νάδελφοι, η αναδιάρθρωση της 
Αστυνομίας πρέπει να γίνει με 
όρους επιστήμης, δημοκρατίας και 
κοινωνίας και όχι με όρους της κά-
θε εξουσίας. Σε αυτόν τον αγώνα 
πρέπει να πετύχουμε. Και θα πετύ-
χουμε όλοι ενωμένοι και αποφασι-
σμένοι!

Σας καλωσορίζω  στο 23ο  συνέ-
δριο στην πόλη, όπου είναι η 
έδρα της Ομοσπονδίας μας, 

αλλά και του μεγαλύτερου πρωτο-
βάθμιου σωματείου, ακόμα και με-
τά τον κατακερματισμό του, στο 
οποίο ανήκω και είμαι περήφανος 
που το υπηρέτησα πιστά επί δεκαε-
πτά (17) χρόνια .

Εύχομαι από τις εργασίες του να 
παραχθούν πράξεις που να είναι 
αναγκαίες και ικανές για να είναι 
αυτό πετυχημένο. Δεν θα αφήσω 
ασχολίαστο το γεγονός που προα-
νέφερε ο προηγούμενος ομιλητής 
κος Παπατσίμπας – ότι δηλαδή εί-
ναι το πολυπληθέστερο από πλευ-
ράς συνέδρων. Δεν θα σταθώ βέ-
βαια στα ποσοτικά δεδομένα, τα 
αντιπαρέρχομαι και προσθέτω ότι 
ναι είναι αλήθεια, αλλά ταυτόχρονα 
προβληματίζομαι για την διάρκειά 
του, η οποία θα είναι μεταξύ τυρού 
και αχλαδιού και φοβούμαι πως για 
τους συνέδρους – ομιλητές και κυ-
ρίως τους νέους συναδέλφους ο 
χρόνος είναι απειροελάχιστος για 
να τοποθετηθούν.

Παρά το γεγονός της μακρόχρο-
νης ενασχόλησής μου, η παρουσία 
μου στην Ομοσπονδία είναι παρθε-
νική και διαρκεί τόσο χρονικό διά-
στημα που μεσολάβησε από το 22ο 
έως το 23ο συνέδριο. Δηλαδή 18 μή-
νες. Δεν είμαι διατεθειμένος να 
αποποιηθώ καμία ευθύνη αλλά να 
απολογηθώ γιατί σ’ αυτό το διάστη-
μα, δεν έγιναν και τα μέγιστα και η 
ευθύνη μας βαραίνει όλους.

Στο τελευταίο Δ.Σ. της Ομοσπον-
δίας που πραγματοποιήθηκε πριν 
δέκα μέρες περίπου, υπερψήφισα 
διοικητικό και οικονομικό απολογι-
σμό. Αυτό, αγαπητοί συνάδελφοι, το 
έκανα και το ίδιο θα κάνω και σήμε-
ρα για την προσπάθεια ορισμένων 
που μετρώνται στα δάκτυλα του 
ενός χεριού και μόνο και όχι για το 
αποτέλεσμα.

Ενδεχομένως δε, από τις επιμέ-
ρους αυτές προπαρασκευαστικές 
πράξεις  να παραχθούν αποτελέ-
σματα για  ώριμες  διεκδικήσεις, 
αλλά δεν θα είναι και κάτι το συ-
γκλονιστικό. Προσωπικά δεν δια-
κρίνω καμία κορυφαία  διοικητική 

πράξη και για όσες τουλάχιστον 
επαιρόμαστε τελούν ήδη υπό αίρε-
ση. Θα έλεγα δε ότι η κορυφαία δι-
οικητική πράξη που εγώ διέκρινα 
είναι αυτή της πανηγυρικής αθώω-
σης  από το πειθαρχικό συμβούλιο 
της συναδέλφου και προέδρου Ρο-
δόπης κας Τζατζανά. Αλλά και αυτή 
απ’ ότι πληροφορήθηκα, τελεί  υπό 
αίρεση διότι η ηγεσία πιθανόν να 
προσφύγει σε δεύτερο βαθμό!

Θέλω δε να προσθέσω, ότι η φιλο-
δοξία ως προτέρημα είναι κάτι το 
φυσιολογικό και πρέπει να διακα-
τέχονται κυρίως  οι νέοι συνάδελ-
φοι, ώστε να μπορέσουν αύριο να 
διεκδικήσουν με αξιώσεις μια θέση 
στην Ομοσπονδία και εγώ τουλάχι-
στον θα τους ενθαρρύνω να το κά-
νουν.

Αν όμως το μόνο κίνητρό τους εί-
ναι η φιλοδοξία και μόνο και δεν 
συνοδεύεται από κάποια επιπλέον 
ποιοτικά χαρακτηριστικά όπως αυ-
τά της σύνεσης, της νοημοσύνης 
και προπάντων του καθαρού λόγου 
κατά τον Εμμάνουελ Κάντ θα ακρο-
βατούν ως αιθεροβάμονες και η 
άκρατη αυτή φιλοδοξία τους κινδυ-
νεύει να μετατραπεί σε μωροφιλο-
δοξία!

Ας το προσέχουν αυτό. Τώρα για 
το διοικητικό απολογισμό, θέλω να 
κάνω σοβαρές παρατηρήσεις για 
θεσμικά και άλλα που δεν κοστί-
ζουν καν. Κάποιους τους ενόχλησε 
ο διαδικτυακός συνδικαλισμός 
όπως τον αποκαλούν, γιατί; Δεν 
τους ενδιαφέρουν οι προτάσεις που 

γίνονται από συναδέλφους όταν εί-
ναι και επώνυμες, αλλά και στοιχει-
οθετημένες να προβάλλονται; Μας 
ξέφυγαν προεδρικά διατάγματα, 
όπως αυτό που για την διαθεσιμό-
τητα των 24 μηνών να μην λογίζεται 
ως χρόνος πραγματικής υπηρεσίας, 
αν και η πειθαρχική τελεσίδικη ποι-
νή είναι ακόμα ελαττωμένη κατά 
πολύ! Είναι προτιμότερο να υπερ-
θεματίζουμε για προεδρικά διατάγ-
ματα με φωτογραφικές διατάξεις;

Γ ιατί η δεύτερη δουλειά κάτω 
από προϋποθέσεις, να μην εί-
ναι συμβατή με το επάγγελμά 

μας και να είναι συμβατή για τους 
κ.κ. βουλευτές;

Για τα δάνεια αγαπητοί συνάδελ-
φοί δεν κάναμε κάτι για τις κατα-
χρηστικές χρεώσεις που πλέoν με 
αποφάσεις δικαστηρίων επιστρέ-
φουν οι τράπεζες πίσω ακόμα και 
τα έξοδα φακέλων! 

Ο μισθός μας, ας μου επιτρέψουν 
οι γυναίκες συνάδελφοι, παρομοι-
άζεται με την έμμηνο ρύση – έρχε-
ται μια φορά τον μήνα και διαρκεί 
πέντε μέρες.

Για το ΤΕΑΠΑΣΑ  από πού να αρ-
χίσει και πού να τελειώσει κάποιος.

Για τις οφειλές του Ιπποδρόμου 
των καναλιών ή των ΠΑΕ με εκείνες 
τις υπεράκτιες συμβάσεις που ανα-
φέρθηκαν στο παρελθόν σε γενικά 
συμβούλια. 

Είναι πρωτοφανές και πρωτά-
κουστο να μην μπορούν οι υποψή-
φιοι στην ΕΛ.ΑΣ. να κάνουν ανα-

βαθμολόγηση στο γραπτό τους  και 
να περιμένουν την βάση της έκθε-
σης να είναι 10, ενώ στα άλλα μαθή-
ματα να γράφουν 19.

Αλήθεια, τι έγινε με εκείνη την 
μηνυτήρια αναφορά προς το Δ.Σ. 
του Ταμείου του ΤΕΑΠΑΣΑ; Κατατέ-
θηκε, που είχαμε πάρει και απόφα-
ση ως Δ.Σ.;

Αν θυμάστε, όταν είχε τεθεί σαν 
θέμα σε ένα από τα Δ.Σ. να διαγρά-
ψουμε από επίτιμο μέλος τον κ.Κυ-
ριαζίδη, ως συμβολική πράξη για 
την υπερψήφιση των σε βάρος μας 
νομοθετημάτων, το παραπέμψαμε 
στο συνέδριο. Περιμένω να δώ την 
έκβαση του θέματος.

Για τον οικονομικό απολογισμό 
θα πρέπει οπωσδήποτε να περιορί-
σουμε τα έξοδα μετακινήσεων των 
μελών του Δ.Σ. αισθητά. Διαφορετι-
κά, δεν θα είμαι και τόσο γαλαντό-
μος στις αποφάσεις μου το νέο έτος.

Μιας όμως και έθεσε το θέμα για 
τα πέτρινα χρόνια του συνδικαλι-
σμού ο αγαπητός  κ.Φεστερίδης,  
μου έξυσε μια πληγή.

Δυστυχώς πέτρινα χρόνια υπήρ-
χαν και στην νεώτερη ιστορία του 
συνδικαλισμού με τους εξοστρακι-
σμούς του 2006. Αν και δεν είναι 
στις προθέσεις μου σημειολογικά, 
θα το αναφέρω. Υπάρχει όπως γνω-
ρίζετε και εκείνο το τεταρτημόριο 
του εγκεφάλου μας που είναι υπεύ-
θυνο για τις θύμισες που άθελά μας 
τα κρατάει μέσα του.

Σας εξομολογούμαι δε, ότι τον θυ-
μό μου τον περιόρισα αισθητά.

του νικΟυ κάράδημά

αναΠληρωτη γραμματεα  
τηΣ ΠόαΣυ

του χρηΣτΟυ τριγωνη

γραμματεα δημόΣιων ΣΧεΣεων 
τηΣ ΠόαΣυ

Μονομερείς ενέργειες δεν θα περάσουν
 άνάδιάρθρωΣη

Ο κίνδυνος της μωροφιλοδοξίας
 ΣυνδικάλιΣτικά
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Θα ήθελα κι’ εγώ με τη σειρά 
μου να χαιρετίσω τις εργασί-
ες του 23ου Πανελλαδικού 

συνεδρίου της Πανελλήνιας Ομο-
σπονδίας Αστυνομικών Υπαλλή-
λων και παράλληλα να ευχαριστή-
σω όλους αυτούς που αγωνίστηκαν 
για την καθιέρωση του συνδικαλι-
σμού στο Σώμα της Ελληνικής 
Αστυνομίας, έτσι ώστε να μπορώ 
εγώ να βρίσκομαι αυτή τη στιγμή 
στο βήμα και να καταθέτω τις από-
ψεις μου. Θα ήθελα όμως να με 
συγχωρήσετε για τον «ξύλινο λόγο» 
που δε θα χρησιμοποιήσω, γιατί τα 
λόγια που θέλω να σας πω είναι λό-
για καρδιάς.

Ασχολούμαι με το συνδικαλισμό 
από την πρώτη μέρα ένταξής μου 
στο Σώμα της Ελληνικής Αστυνομί-
ας, γιατί πιστεύω στις ιδέες που 
πρεσβεύει. Με σημαντικότερες απ’ 
αυτές την έννοια της δικαιοσύνης 
και της ίσης μεταχείρισης του 
αστυνομικού υπαλλήλου σε σχέση 
με υπαλλήλους άλλου κλάδου.

Με λύπη μου όμως παρατηρώ ότι 
η μεγάλη ιδέα του συνδικαλισμού, 
που τόσο πολύ αγάπησα και αγαπώ, 
βρίσκεται τα τελευταία χρόνια σε 
μία στάσιμη πορεία. Μοιραία όμως 
η στασιμότητα οδηγεί στην παρακ-
μή. Σκοπός της σημερινής μου τοπο-
θέτησης είναι η αφύπνιση όλων των 
νέων συναδέλφων μέσα στους οποί-

ους εντάσσομαι κι’ εγώ. Ελπίζω 
απευθυνόμενη σ’ αυτούς σήμερα, ν’ 
αφυπνιστούν και να συσπειρωθούν 
περισσότερο ενεργά στα σωματεία 
τους, με αγωνιστικότητα - διεκδίκη-
ση, διότι με την παθητική, μοιρολα-
τρική μας στάση και αδιαφορία, εκ-
χωρήσαμε το δικαίωμα ν’ αποφασί-
ζουν άλλοι για εμάς χωρίς εμάς.  

Ποιο ήταν το αποτέλεσμα; Την 
ίδια στιγμή που οι παλαιότεροι από 
εμάς συνάδελφοι είναι σε θέση και 
έχουν την πολυτέλεια να συζητούν 
αν θα βγουν στη σύνταξη στα 24 ή 
στα 27 χρόνια υπηρεσίας τους ή αν 
θα πάρουν όλο το ΕΦΑΠΑΞ τους και 
τι ποσό ακριβώς θα τους περικοπεί, 
εμείς να εργαζόμαστε για 40 έτη 
ασφάλισης ή με όριο το 60ο έτος 
της ηλικίας μας, και με ταυτόχρονη 
σύνδεση με το προσδόκιμο ζωής, 
που αύριο μπορεί να γίνει 50 έτη 
ασφάλισης και 70 έτη αντίστοιχα! 
Με «βαλκανικούς» μισθούς σε όλη 
τη διάρκεια του εργασιακού μας βί-
ου και με συντάξεις πείνας!

Να σας θυμίσω σ’ αυτό το σημείο 
την ένταξη των νέων συναδέλφων 
στο ΙΚΑ, με βασική σύνταξη  του 
ΟΓΑ, που ανέρχεται στο «τεράστιο» 
ποσό των 360 ευρώ, συν τις αναλο-
γικές εισφορές, και με Ταμεία άδεια 
που στο μέλλον δεν θα μπορέσουν 
να μας επιστρέψουν ούτε καν τις 
εισφορές μας. Στο ΕΦΑΠΑΞ που 

επρόκειτο να πάρουμε δεν θέλω 
ούτε καν να αναφερθώ. Γιατί πολύ 
φοβάμαι ότι δεν θα υπάρχει ΕΦΑ-
ΠΑΞ για εμάς. Μακάρι οι εξελίξεις 
να με διαψεύσουν. 

Ταυτόχρονα, παρατηρούμε με 
απάθεια να προτείνονται αυξήσεις 
στις τακτικές εισφορές, με τριπλα-
σιασμό στις βαθμολογικές-μισθο-
λογικές μας προαγωγές, ώστε οι 
παλιοί ασφαλισμένοι – αποστρα-
τευόμενοι συνάδελφοι μας, να μη 
λάβουν λιγότερα από τις ήδη ψαλι-
δισμένες συνταξιοδοτικές τους πα-
ροχές (όπως για παράδειγμα η αύ-
ξηση της εισφοράς στο Μ.Τ.Σ. κατά 
25% κλπ). Αλήθεια…. Έτσι πρέπει να 
είναι θεσμοθετημένη η αλληλεγ-
γύη των γενεών;  Αναλογισθείτε, 
αναρωτηθείτε και ξυπνήστε !

Σε τι έφταιξε η δική μας γενιά 
ώστε να πληρώσει μόνη, και 
για όλη της τη ζωή, το τίμημα 

των μνημονίων που μας επέβαλαν; 
Εκτός αν θέλετε να περιμένουμε 
τους όρους της επόμενης δόσης, 
όπου ενδεχόμενα με καινούριες πε-
ρικοπές να ζητήσουν να μας «ευ-
νουχίσουν» με υποχρεωτικό στρα-
τωνισμό στους θαλάμους των αστυ-
νομικών καταστημάτων και συσσί-
τια στα κοινωνικά παντοπωλεία. 
Γιατί ο μισθός μας δε θα φτάνει όχι 
απλά για το ρεύμα και το νοίκι μας, 

αλλά ούτε καν για την τροφή μας. 
Οι δανειστές της χώρας, μας οδη-
γούν στην απαξίωση, μας στέρησαν 
το χαμόγελο και την αισιοδοξία, 
γκρεμίζοντάς μας τη δυνατότητα 
δημιουργίας οικογένειας. Δεν πρέ-
πει να αφήσουμε να μας αντιμετω-
πίζουν ως άβουλα όντα, χρησιμο-
ποιώντας μας κυρίως για την αντι-
μετώπιση διαμαρτυριών – κινητο-
ποιήσεων του λαού μας, που 
δοκιμάζεται με φτώχεια, μιζέρια κι’ 
εξαθλίωση. Μετατρέποντάς μας 
μοιραία σ’ ένα «σάκο του μποξ».  Η 
διασφάλιση της επαγγελματικής 
και κοινωνικής μας αξιοπρέπειας, 
είναι θέμα αγώνα. ΜΟΝΙΜΟΥ ΑΓΩ-
ΝΑ! Κλείνοντας, θα ήθελα να σας 
αναφέρω μερικά από τα λόγια ενός 
μεγάλου συγγραφέα. του Βλαντιμίρ 
Μαγιακόφσκι:

«Την πρώτη νύχτα πλησιάζουνε 
και κλέβουν ένα λουλούδι από τον 
κήπο μας και δε λέμε τίποτε. Τη 
δεύτερη νύχτα δεν κρύβονται πλέ-
ον. Περπατούνε στα λουλούδια μας, 
σκοτώνουν το σκυλί μας, και δε λέ-
με τίποτε.

Ώσπου μια μέρα, την πιο διάφανη 
απ’ όλες, μπαίνουν άνετα στο σπίτι 
μας, ληστεύουν το φεγγάρι μας, 
γιατί ξέρουνε το φόβο μας που πνί-
γει τη φωνή στο λαιμό μας. Κι’ επει-
δή δεν είπαμε τίποτε, πλέον δεν 
μπορούμε να πούμε τίποτε...»

Ο ι συνθήκες διαβίωσης σήμε-
ρα, περισσότερο από ποτέ, 
βρίσκονται για τον Έλληνα 

Αστυνομικό μαζί με την πλειοψηφία 
του Ελληνικού λαού στο ναδίρ. Πιο 
συγκεκριμένα:

Η φτώχεια χτυπάει την πόρτα μας 
και δυστυχώς σε πολλούς έχει κάνει 
ήδη αισθητή την παρουσία της.

Στα πλαίσια της δουλειάς μας κα-
λούμαστε να διαχειριστούμε μια κοι-
νωνία στα πρόθυρα διάλυσης, αφού 
σύμφωνα με την Eurostat το 34,6% 
του πληθυσμού είναι στα όρια της 
φτώχειας, το 19,5% του πληθυσμού 
στερείται των στοιχειωδών μέσων δι-
αβίωσης και 2.500.000 είναι οι άνερ-
γοι του ενεργού πληθυσμού με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται για την αύξηση της 
εγκληματικότητας, αυτοκτονίες κλπ.

Η μείωση δαπανών, που προβλέ-
πεται στο νέο προϋπολογισμό του 
2014 του υπουργείου μας, υπερβαί-

νει το 10% σε σχέση με το 2012.
Για την συντήρηση των οχημάτων 

όλου του υπουργείου μας τα κονδύ-
λια για το 2008 ήταν 17.000.000 ευρώ 
περίπου, ενώ για το 2014 προβλέπο-
νται λίγο πάνω από τα 10.000.000 
ευρώ με συνέπεια ο παροπλισμένος 
στόλος να φτάνει τα 4.000 οχήματα.

Οι αποδοχές και οι συντάξεις μας 
θα περικοπούν κι άλλο. Συγκεκριμέ-
να, από περίπου 1,54 δισεκ. ευρώ το 
2012 θα μειωθούν σε λιγότερο από 
1,1 δισεκ. ευρώ το 2014, χωρίς όμως 
να υπολογίσουμε την αύξηση της 
φορολογίας και την κατάργηση των 
φοροαπαλλαγών (π.χ. ενοίκια).

Το 2014, το κονδύλι για τα νυχτερι-
νά και  τα  πενθήμερ α είναι 
41.600.000 ευρώ, όταν απαιτούνται 
47 με 48.000.000 ευρώ με τον περιο-
ρισμό των 488 ωρών για τα νυχτερι-
νά και την μείωση της ωριαίας αμοι-
βής στα 2,60 ευρώ από 2,93 ευρώ.

Ξεπουλήθηκαν η Γ.Α.Δ.Α, η 
Γ.Α.Δ.Θ., η Δ.Ε.Ε., η Γ.Α.Δ. Σερρών 
και το Τμήμα Αλλοδαπών Αθηνών.

Τα περισσότερα Τμήματα είναι σε 
άθλια κατάσταση με τις συνθήκες 
υγιεινής στα κατ’ επίφαση κρατητή-
ρια να θυμίζουν ανέκδοτο, μη τηρώ-
ντας το Π.Δ. 45/1986 ‘’Περί υγιεινής’’.

Μετατραπήκαμε σε σωφρονι-
στικούς υπαλλήλους στα 
κέντρα κράτησης/στρατό-

πεδα συγκέντρωσης.
Επωμισθήκαμε 52 επιπλέον αρμο-

διότητες της Δημοτικής Αστυνομίας, 
αλλά και την εισφοροδιαφυγή, χω-
ρίς να προσλαμβάνονται νέοι συνά-
δελφοι.

Η μετάθεση σε μια θέση στην 
επαρχία έγινε όνειρο θερινής νυκτός 
αφού το δόγμα είναι να υπηρετούμε 
όλοι στην Αθήνα για να επανδρώ-
σουμε νέες διμοιρίες στα ΜΑΤ, αλλά 

και τις ομάδες ΔΕΛΤΑ, αφήνοντας τα 
Αστυνομικά Τμήματα και τα Τμήμα-
τα Ασφαλείας στον αέρα.

Τα επικουρικά μας ταμεία κατεδα-
φίζονται αφού έχουμε μείωση των 
εισφορών από τον λεγόμενο κοινω-
νικό πόρο του 10% των τηλεοπτικών 
δικαιωμάτων από τη διαφήμιση και 
του 5% των εισιτηρίων υπέρ ΤΕΑΕΧ 
και ΤΕΑΥΑΠ. Συγκεκριμένα, από 
6.890.167 ευρώ το 2011 σε 3.159.282 
ευρώ έως τον Ιούλιο του 2013, αφού 
δεν τα καταβάλουν κανονικά, ως 
όφειλαν, οι μεγιστάνες των Μ.Μ.Ε. 
όπως το MEGA, ANT1, OTE tv κλπ.

Για όλα αυτά θέλουμε ένα συνδι-
κάτο δυναμικό, όχι χειροκροτητή, 
που θα αντικρούσει την λογική του 
μικρότερου κακού, ένα κίνημα μαζι-
κό και οργανωμένο με ενότητα. Και 
η πραγματική ενότητα μπορεί να 
επιτευχθεί μόνο σε αγωνιστική κα-
τεύθυνση. Καλούς αγώνες, λοιπόν. 

Πολύ φοβάμαι ότι δεν θα υπάρχει ΕΦΑΠΑΞ για εμάς...

Συνδικάτο δυναμικό, όχι χειροκροτητής

 άγωνιΣτικΟ μΕτωπΟ

 ΣυνδικάλιΣτικά

της ΕλΕνηΣ γκιΟυζΕλη

αναΠληρωτριαΣ γραμματεα  
τηΣ γραμματειαΣ γυναικων  
τηΣ ΠόαΣυ 

του ΕμμάνΟυηλ μάργΕτάκη

αντιΠρόΣωΠόυ  
τηΣ εαΣυ αΘηνων
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Το δικαίωμα της 9μηνης άδειας 
ανατροφής τέκνου και από τους 
άνδρες αστυνομικούς διεκδίκη-

σε η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αθηνών κατά την τελευταία συ-
νάντησή της με την πολιτική ηγεσία 
του υπουργείου Δημόσιας Τάξης, η 
οποία δεσμεύτηκε ότι θα εκδοθεί επι-
τέλους η σχετική εγκύκλιος μετά και 
από την θετική γνωμοδότηση του Νο-
μικού Συμβούλου του Κράτους.

Με ανακοίνωσή της, η Ένωση το-
νίζει ότι «από την πρώτη στιγμή 
που αναδείχτηκε το θέμα αυτό, 
προσπάθησε με παρεμβάσεις να 
συμβάλλει στην επίσπευση της 
διαδικασίας η οποία καθυστερού-
σε στα γρανάζια της γραφειοκρα-
τίας.  Συναδέλφισσες και συνά-
δελφοι, Δυστυχώς σε πολλές πε-
ριπτώσεις πρέπει να διεκδικούμε 
στοχευμένα και επισταμένως 
ακόμα και τα αυτονόητα δικαιώ-
ματά μας. Τίποτα δεν μας χαρίζε-
ται χωρίς προσπάθεια».

Μια άλλη θετική και με αίσιο τέ-
λος πρωτοβουλία της Ένωσης αυτό 
το διάστημα ήταν η προσφυγή της 
στη δικαιοσύνη με στόχο την ανα-
γνώριση της Σχολής Αστυφυλάκων 
ως σχολής τριτοβάθμιας εκπαίδευ-
σης. Όπως ανακοίνωσε, με τις υπ’ 
αριθ. 1917/2013 και 2214/2013 αποφά-
σεις του Ε΄ Τμήματος του Διοικητι-
κού Εφετείου Αθηνών, κρίθηκαν οι 
αιτήσεις ακυρώσεως της Ε.ΑΣ.Υ.Α. 
σχετικά με την αντιστοίχιση της Σχο-
λής Αστυφυλάκων ως επιπέδου τρι-
τοβάθμιας εκπαίδευσης. Οι υποθέ-
σεις συζητήθηκαν, παρ’ ότι εν τω 
μεταξύ το ζήτημα είχε ρυθμισθεί 
νομοθετικά με την διάταξη του άρ-
θρου 25 παρ. 4 του ν. 4058/2012, κα-
θώς η διοίκηση εξακολουθούσε να 
αρνείται να εφαρμόσει το νόμο.

Με τις ως άνω αποφάσεις το ζήτη-
μα αντιμετωπίσθηκε με τρόπο αίσιο, 
αφού οι αιτήσεις ακυρώσεως απερ-
ρίφθησαν μεν, αλλά για τον λόγο ότι 
θεωρήθηκαν άνευ αντικειμένου 
πλέον, αφού, μετά την άσκησή τους 
το αίτημα ικανοποιήθηκε νομοθετι-
κά. Περαιτέρω, και επειδή και στο 
ακροατήριο, αλλά και δια των προ-
τάσεων προβάλλαμε τον ισχυρισμό 
ότι η διοίκηση εξακολουθεί να αρ-
νείται να εφαρμόσει τον νόμο, το 
δικαστήριο στο σκεπτικό του έκρινε 
ό τ ι  α )  μ ε  τ ο  υ π ’  α ρ ι θ . 
72175/12/537009/30-4-2012 έγγραφο 
του Κ.Ο.Α.Δ./ΕΛ.ΑΣ. δεν απαγορεύ-
εται η εφαρμογή του νόμου, και β) 
ότι τυχόν μελλοντική άρνηση της 
διοίκησης θα αποτελούσε άρνηση 
εφαρμογής νόμου ακυρωτέα από το 
δικαστήριο.

Κατά συνέπεια, και μετά τις απο-
φάσεις αυτές, η Διοίκηση υποχρεού-
ται στην άμεση αναγνώριση της 
αντιστοίχισης της Σχολής Αστυφυ-
λάκων ως επιπέδου τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης, κατά πλήρη δικαίωση 
των θέσεών μας».

Εξάλλου, μέλη του Δ.Σ. της Ένωσης 
και αντιπρόσωποι της Υ.ΜΕ.Τ. και 
της Υ.Α.Τ. συναντήθηκαν με τους Δι-
οικητές των Υπηρεσιών, Αστυνομικό 
Διευθυντή κ. Γιαννιώτη Παύλο και 
Αστυνομικό Διευθυντή κ. Κουτσιάρη 
Θεόδωρο και τους Διοικητές τμημά-
των αντίστοιχα. Παραδόθηκε υπό-
μνημα με τα θέματα που απασχολούν 
τους συναδέλφους (ανακοίνωση της 
υπηρεσίας έως 14:00 σύμφωνα με το 
Π.Δ. 394/2001 για να λάβουμε από αμ-
φότερους την απάντηση ότι αυτό δεν 
είναι εφικτό εξαιτίας των έκτακτων 
μέτρων και των αργοπορημένων 
εντολών από τη Γ.Α.Δ.Α., το ζήτημα 
με κανάλι της Υ.ΜΕ.Τ. στο οποίο δεν 

καταγράφονται οι εντολές που διαβι-
βάζονται από τη Διοίκηση προς τους 
βαθμοφόρους των διμοιριών με απο-
τέλεσμα να μένουν ακάλυπτοι σε εν-
δεχόμενες έρευνες, οφειλόμενες 
ώρες υπερεργασίας, έλλειψη επαρ-
κούς εξοπλισμού, εκτέλεση υπηρεσί-
ας σε σημεία και σε στόχους που δεν 
αποτελούν αποστολή της Υ.ΜΕ.Τ. και 
άλλα). 

«Είμαστε πλέον αποφασισμέ-
νοι κάθε απόφαση της Ηγεσίας 
εκτός των προβλεπομένων από 
Νόμους και Διατάγματα να παίρ-
νει το δρόμο της δικαιοσύνης. Τα 
ψέματα τελείωσαν, τίποτα δεν 
θεωρείται πλέον δεδομένο για 
κανέναν όσο ψηλά κι αν βρίσκε-
ται. Όποιος διατάζει θα έχει και 
την ευθύνη της διαταγής του. Η 
εποχή από τον Άννα στον Καϊάφα 
έχει περάσει ανεπιστρεπτί», τονί-
ζει το σωματείο σε ανακοίνωσή του.

Υγεία
Συνάντηση με τον υπουργό Υγείας 
επιζητεί, τέλος, το σωματείο της 
Αθήνας στην προσπάθεια που κατα-
βάλει, ώστε να αναβαθμιστεί η ποιό-
τητα παροχών υγείας προς τους 
αστυνομικούς και τις οικογένειές 
τους. Βασική επιδίωξή του είναι η 
στήριξη και η δέσμευση του υπουρ-
γού για βοήθεια στην υλοποίηση του 
βασικού αιτήματός μας, που είναι η 
δημιουργία αποκλειστικών φαρμα-
κείων για τις ανάγκες των αστυνομι-
κών στην Αθήνα και σε άλλες μεγά-
λες πόλεις, με μια μορφή αυτοδια-
χείρισης όπου μέρος των εσόδων θα 
π η γ α ί ν ε ι  α π ε υ θ ε ί α ς  σ τ ο 
Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. Αποτελεί πεποίθηση 
όλων μας ότι ο πολιτικός κόσμος αυ-
τού του τόπου χρωστάει πολλά στον 
Έλληνα χειμαζόμενο Αστυνομικό.

Στοχευμένες παρεμβάσεις  
της ΕΑΣΥ Αθηνών
Η εποχή από τον Άννα στον Καϊάφα έχει περάσει ανεπιστρεπτί

Να δώσουμε χαρά στα παιδιά
Ο Πρόεδρος της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Αθηνών κ. 
Γρηγόρης Γερακαράκος και 
μέλη του Δ.Σ. έλαβαν πρωτο-
βουλία και σε συνεργασία με 
τον Αντιπρόεδρο της Παγκόσμι-

ας Ομοσπονδίας της UNESCO κ. 
Ιωάννη Μαρωνίτη επισκέφτη-
καν μια από τις εγκαταστάσεις 
τους στις οποίες δίνεται στήρι-
ξη σε παιδιά που την χρειάζο-
νται. Το σωματείο, προσέφερε 

προσκλήσεις για την παιδική 
παράσταση “Ο Ζυμαρούλης”, 
ενώ στους μεγαλύτερους έστει-
λε το μήνυμα ότι ο Έλληνας 
Αστυνομικός είναι πάντα δίπλα 
στον πολίτη.

κοιμούνται ακόμη  
και στο πάτωμα 

Ο ι συνθήκες κράτησης των  
ποινικών κρατουμένων στα 
Αστυνομικά Κρατητήρια, το 

αντικείμενο της αναφοράς προς 
την Εισαγγελέα Ροδόπης εκ μέ-
ρους της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ροδόπης.

Το σωματείο αναφέρεται στην 
παράτυπη κράτησή τους, τονίζο-
ντας ότι το πρόβλημα συνεχίζει να 
υφίσταται παρά τις διαμαρτυρίες 
του, με ό,τι κινδύνους αυτό εγκυ-
μονεί τόσο για τους συναδέλφους 
μας, όσο και για τους κρατουμέ-
νους που αναγκάζονται να διαβι-
ούν σε συνθήκες που κάθε άλλο 
παρά ανθρώπινες και αξιοπρεπείς 
θα μπορούσαν να χαρακτηριστούν.

Ως εκ τούτου, είμαστε αναγκα-
σμένοι να επανέλθουμε επί του 
θέματος, διότι η κατάσταση που 
έχει διαμορφωθεί, είναι πλέον χρό-
νια και τραγική.

Στα κρατητήρια του Α.Τ. Κομοτη-
νής, τα οποία είναι χωρητικότητας 
δεκαπέντε (15) ατόμων, κρατούνται 
αυτή τη στιγμή τριάντα τρεις (33) 
κρατούμενοι. Επισημαίνεται ότι, 
ένας (01)  εκ των ποινικών κρατου-
μένων κρατείται στα κρατητήρια 
του Α.Τ. Κομοτηνής από τον Ιούλιο 
2013, τέσσερις (4) εκ των ποινικών 
κρατουμένων κρατούνται από τον 
Αύγουστο 2013, έξι (6) εκ των ποινι-
κών κρατουμένων κρατούνται από 
τον Οκτώβριο 2013,  δεκαπέντε (15) 
εκ των ποινικών κρατουμένων 
κρατούνται από τον Νοέμβριο 2013 
και οι υπόλοιποι επτά  (07) ποινικοί 
κρατούμενοι παρελήφθησαν κατά 
το μήνα Δεκέμβριο 2013.

Το σωματείο επικαλείται προγε-

νέστερη καταγγελία και την άρνη-
ση των υπευθύνων της Δικαστικής 
Φυλακής να παραλάβουν τους ποι-
νικούς κρατουμένους, τονίζοντας 
ότι τα κρατητήρια του Α.Τ. Κομοτη-
νής, έχουν μετατραπεί κυριολεκτι-
κά σε αποθήκες ψυχών, καθότι οι 
κρατούμενοι αναγκάζονται να κοι-
μούνται ακόμη και στο πάτωμα του 
διαδρόμου των κελιών, σε επικίν-
δυνες συνθήκες υγιεινής, με προ-
βλήματα υγείας, χωρίς δυνατότητα 
προαυλισμού. 

Αφού παραθέτει τους κινδύνους 
που ελλοχεύουν τόσο για τους κρα-
τούμενους όσο και για τους συνα-
δέλφους, ζητά τέλος την παρέμβα-
ση της Εισαγγελίας για να λειτουρ-
γούν τα κρατητήρια σύμφωνα με 
τα προβλεπόμενα.

Κοινωνική προσφορά
Η πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Νομού Ροδόπης 
κα Σταυρούλα Τζατζανά, συνο-
δευόμενη από μέλος της Ένωσης 
επισκέφθηκε τον σεβασμιώτατο 
Μητροπολίτη Μαρωνείας και Κο-
μοτηνής κ. Παντελεήμονα με σκο-
πό την προσφορά παιχνιδιών για 
τα παιδιά οικονομικά ασθενών οι-
κογενειών.

Ο Σεβασμιότατος εξέφρασε τις 
ευχαριστίες του και την ευγνωμο-
σύνη της τοπικής Εκκλησίας για τη 
συμπαράσταση της Ένωσης σε όλο 
το κοινωνικό και φιλανθρωπικό 
έργο της Ιεράς Μητρόπολης και 
ευχήθηκε σε όλα τα μέλη υγεία και 
δύναμη και κατά το προσεχές έτος 
2014 την ενίσχυση και ευλογία του 
Θεού.

Το Σωματείο Αστυνομικών 
Δράμας κάλεσε τα μέλη του 
να συμμετάσχουν στην προ-

σφορά Αγάπης στο πλαίσιο της 
προσπάθειας του ALPHA NEWS 
95,5 fm να συγκεντρωθούν τρόφιμα 
και είδη πρώτης ανάγκης για το 
Κοινωνικό Παντοπωλείο του Δήμου 
Δράμας καθώς και ρούχα και παι-
χνίδια για την Ένωση Κυριών Δρά-
μας, τα οποία θα διατεθούν στους 
συνανθρώπους μας με σκοπό να 
καλύψουν τις βασικές τους ανά-

γκες. Παρακαλούμε όλα τα μέλη του 
Σωματείου μας μέχρι τις 20-12-2013 
ημέρα Παρασκευή, να συγκεντρώ-
σουν στο χώρο του Σωματείου μας 
οτιδήποτε μπορούν από τα παρα-
πάνω είδη, με σκοπό να συμπαρα-
σταθούμε στους συνανθρώπους 
μας που δοκιμάζονται  καθημερινά 
στην κοινωνία μας, αλλά και να χα-
ρίσουμε χαρά και αγάπη μέσα από 
την προσφορά προς τον συνάνθρω-
πο, σημειώνει το σωματείο στην 
ανακοίνωσή του.

Προσφορά αγάπης
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Την αναγκαιότητα άμεσης δη-
μιουργίας κλιμακίου της νέας 
υπηρεσίας Ασύλου στην Διεύ-

θυνση Αστυνόμευσης Αερολιμένα 
Αθηνών ανέδειξε η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Νοτιοανα-
τολικής Αττικής, ζητώντας επιτα-
κτικά από την ηγεσία να υιοθετήσει 
την πρότασή της.

Ο πρόεδρος της Ένωσης κ. Γεώρ-
γιος Καλιακμάνης με άρθρο του 
αναφέρει ότι έχει μετατραπεί σε 
υπηρεσία μεταγωγής αλλοδαπών 
που ζητούν πολιτικό άσυλο το Γρα-
φείο Ασφαλείας της Διεύθυνσης 
Αστυνόμευσης Αερολιμένα Αθη-
νών, το δε Αστυνομικό Τμήμα σε 
υπηρεσία κράτησης. Αφού περιγρά-
φει το φαινόμενο των περίεργων 
απωλειών εγγράφων από τα αρχεία 
των υπηρεσιών των δήμων, με τα 
οποία θα αποδεικνύεται η νομιμό-
τητα ή όχι των δικαιολογητικών 
παραμονής των αλλοδαπών, αλλά 
και τα προβλήματα με τα πλαστά 
έγγραφα που αποκαλύπτονται από 
την υπηρεσία διαβατηρίων της Δι-
εύθυνσης Αερολιμένα, αναφέρει 
επίσης τα προβλήματα που προκα-
λούνται λόγω της μακροχρόνιας 
κράτησής τους στο αεροδρόμιο, 
πολλές φορές περισσότερο των δυο 
μηνών, διάστημα μάλιστα  μέσα στο 
οποίο απαιτείται να μεταφερθούν 
στην έδρα της Υπηρεσίας Ασύλου 
στην Κατεχάκη 4 και 5 φορές μέχρι 
την περαίωση της διαδικασίας.

«Μήπως θα πρέπει,  λοιπόν, κατ’ 
αρχήν η Διεύθυνση Εσωτερικών 
Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ.  να ξεσκονί-
σει  τα ντουλάπια κάποιων  Δήμων, 
προκειμένου να παταχθούν τυχόν 
φαινόμενα  διαφθοράς στην χορή-
γηση δικαιολογητικών παραμονής 
σε αλλοδαπούς  (για εργασία, ως 
σύζυγοι Ελλήνων πολιτών κλπ).

Φυσικά θα πρέπει άμεσα και χω-

ρίς καμία καθυστέρηση η νέα υπη-
ρεσία Ασύλου να δημιουργήσει 
γραφείο στον Αερολιμένα Αθηνών 
που είναι η μεγαλύτερη πύλη εισό-
δου στην χώρα μας, και αντιμετω-
πίζει των μεγαλύτερο όγκο των 
υποθέσεων των αιτούντων άσυλο 
στο σημείο, (on the spot). Μόνο με 
αυτόν τον τρόπο θα σταματήσει η 
οικονομική επιβάρυνση για το Ελ-
ληνικό δημόσιο  από τις επαναλαμ-
βανόμενες μεταγωγές στην Κατε-
χάκη,  η χρησιμοποίηση μεγάλου 
αριθμού αστυνομικών που απασχο-
λούνται από τα κύρια καθήκοντά 
τους, καθώς και η αβάσταχτη ταλαι-
πωρία  αυτών των  ανθρώπων  από 
τις συνεχείς μετακινήσεις τους, 
αλλά και από την μακροχρόνια 
κράτησηή τους. 

Από την μία προσπαθούμε να 
εξοικονομήσουμε  χρήματα από τον 
ιδρώτα του Έλληνα Αστυνομικού με 
περικοπές σε νυχτερινά και πενθή-
μερα, και από την άλλη σπαταλάμε 
άφθονο  χρήμα εξαιτίας της ανορ-
γανωσιάς και της έλλειψης μεθοδι-
κότητας και λογικής αντιμετώπι-

σης των πραγμάτων», τονίζει ο κ. 
Καλιακμάνης.

Για το ίδιο θέμα ακολούθησε συ-
νάντησή του με την προϊσταμένη 
του Περιφερειακού γραφείου Ασύ-
λου Αττικής κυρία Πετράκη Ελένη 
παρουσία και των εκλεγμένων 
αντιπροσώπων της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Νοτιοανατο-
λικής Αττικής κκ Κορομηλά Νικ., 
Καλαντζή Παν. και Κανιου Χαρ. 
Το Περιφερειακό γραφείο Ασύλου 
άρχισε να λειτουργεί την 07/06/2013 
και μέχρι την 29/11/2013 έχει κατα-
γράψει 4.189 υποθέσεις αιτούντων 
άσυλο από τις οποίες έχουν διεκπε-
ραιωθεί περίπου οι μισές. Καταγρά-
φονται δηλαδή 160 άτομα κατά μέ-
σο όρο την εβδομάδα.

Σύμφωνα με την κ. προϊσταμένη, 
για να υπάρξει  δυνατότητα απο-
στολής κλιμακίου  και στο Αερο-
δρόμιο, θα πρέπει πρώτα η Υπηρε-
σία να στελεχωθεί με 7  τουλάχιστον 
υπαλλήλους. Από την ίδια επίσης 
επισημάνθηκε το δύσκολο αλλά και 
σημαντικό έργο των χειριστών, που 
είναι επιστημονικό προσωπικό, το 

οποίο περνά από συνεχόμενες εκ-
παιδεύσεις σε θέματα διεθνούς 
προστασίας, σύμφωνα με τα ευρω-
παϊκά δεδομένα .Άλλωστε ο χειρι-
στής είναι αυτός ο οποίος θα πρέ-
πει να λάβει  την σωστή απόφαση 
αν ο αλλοδαπός που έχει αιτηθεί 
άσυλο πρέπει να πάρει Διεθνή προ-
στασία ή όχι.

Στο Λαύριο
Τα προβλήματα που αντιμετωπί-
ζουν οι συνάδελφοι στο Α.Τ. Λαυρί-
ου, αλλά και στα όμορα Αστυνομικά 
Τμήματα, τέθηκαν από την Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Νοτιοα-
νατολικής Αττικής στη διοίκηση 
της περιοχής. 

Συγκεκριμένα, το όχημα που με-
ταφέρει την σίτιση των κρατουμέ-
νων μεταβαίνει έως το Α.Τ. Κερατέ-
ας και αναγκάζεται το Α.Τ. Λαυρίου 
να στέλνει άλλο όχημα με οδηγό 
προκειμένου να παραλάβει τη σίτι-
ση των κρατουμένων του τμήματος, 
με αποτέλεσμα να απασχολούνται 
από τα καθήκοντά τους αστυνομι-
κοί που είναι διατιθέμενοι σε διά-
φορες υπηρεσίες. Επιπρόσθετα, το 
υπηρεσιακό πρατήριο καυσίμων 
που λειτουργεί στο Μαρκόπουλο 
πρέπει να παραμένει ανοιχτό έως 
την 23:00 ώρα προκειμένου να γίνε-
ται ανεφοδιασμός των υπηρεσια-
κών οχημάτων για να μη μεταβαί-
νουν στο Γουδί...

Επίσης, θα πρέπει να εξεταστεί η 
δυνατότητα για ορθότερη κατανο-
μή των μέτρων τάξης στα οποία δι-
ατίθενται αστυνομικοί που υπηρε-
τούν σε υπηρεσίες της Α’ και της B’ 
Υποδιεύθυνσης, έτσι ώστε να απο-
φευχθεί κάθε πιθανότητα αστυνο-
μικοί να μετακινούνται για λήψη 
μέτρων σε ιδιαίτερα απομακρυσμέ-
νες  περιοχές από την έδρα της 
Υπηρεσίας τους. 

ΜνηΜείο προΣ  
τίΜην του 
υπαρχίφυΛακα 
ΓίώρΓου 
ανδρίτΣοπουΛου

Αποκαλυπτήρια Μνημείου 
προς τιμήν του Υπαρχιφύ-
λακα Γιώργου Ανδριτσό-

πουλου, έγιναν στις 15 Δεκεμβρί-
ου 2013 στο Δίστομο, παρουσία 
του οργανωτικού γραμματέα της 
Ομοσπονδίας μας Γιώργου Πα-
πατσίμπα και του προέδρου της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Βοιωτίας Τσαμούρα 
Κωνσταντίνου.

Ο άτυχος Υπαρχιφύλακας έχα-
σε την ζωή του τα ξημερώματα 
της 17ης Ιουνίου 2013, εν ώρα 
υπηρεσίας, από τα πυρά των επι-
κίνδυνων Αλβανών κακοποιών 
που είχαν αποδράσει στις 22 
Μαρτίου 2013 από τις φυλακές 
των Τρικάλων.

Ο Δήμος Διστόμου- Αράχω-
βας- Αντίκυρας, τιμώντας τον 
εκλιπόντα, κατασκεύασε μνη-
μείο στο σημείο του τραγικού 
συμβάντος και τοποθέτησε τις 
πινακίδες που μετονομάζουν 
πλέον την οδό Αναπαύσεως, σε 
οδό Γεωργίου Ανδριτσοπούλου.

Νωρίτερα, τελέστηκε μνημό-
συνο στον Ιερό Ναό Αγίου Χαρα-
λάμπους στο Δίστομο, όπου συγ-
γενείς και φίλοι ανταποκρίθη-
καν στο κάλεσμα της δημοτικής 
αρχής και απότισαν φόρο τιμής 
στον αδικοχαμένο συνάδελφό 
μας.

Παραβρέθηκαν ο Γενικός Επι-
θεωρητής Αστυνομίας Νοτίου 
Ελλάδος  κ. Σπύρος Παπασπύ-
ρου, ο Γενικός Αστυνομικός Δι-
ευθυντής Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδος Ταξίαρχος κ. Γεώργιος 
Σουλγιέρης, ο Αστυνομικός Διευ-
θυντής Βοιωτίας κ. Στέφανος 
Λουλακούδης και Αστυνομικοί 
Διευθυντές.

Γραφείο ασύλου στο «ελ. Βενιζέλος» 
Προτάσεις για τον εξορθολογισμό λειτουργίας των Υπηρεσιών από την ΕΑΣΥ Ν/Α Αττικής

Πραγματοποιήθηκε η γενική 
συνέλευση της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Αχαΐας, 

παρουσία κλιμακίου της ΠΟΑΣΥ απο-
τελούμενο από τον πρόεδρο κ. Χρήστο 
Φωτόπουλο, τον αντιπρόεδρο οικο-
νομικών κ. Αντώνη Ζαχαριουδάκη, 
τον ειδικό γραμματέα κ. Αθανάσιο 
Αθανασόπουλο και το μέλος του Δ.Σ. 
κ. Βασίλειο Κωνσταντόπουλο.

Χαιρετίζοντας τις εργασίες της συνέ-
λευσης, ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ ανα-
φέρθηκε αναλυτικά στα εργασιακά 
μας προβλήματα και στις ευθύνες της 
πολιτείας, η οποία δεν διακρίνεται για 
την διάθεσή της να τα αντιμετωπίσει 
αποτελεσματικά. Έφερε δε ως παρά-
δειγμα την αναδιάρθρωση των υπηρε-
σιών, τονίζοντας ότι προωθείται ένα 
σχέδιο που δεν ανταποκρίνεται στις 
πραγματικές ανάγκες, αλλά περιορίζε-

Γενική συνέλευση στην Αχαΐα ται σε αλλαγές σε κεντρικό επίπεδο. 
Κάλεσε δε τις τοπικές κοινωνίες να 
ασχοληθούν με το τι αστυνομία θέλουν 
και να απαιτήσουν να υπάρχει η αστυ-
νομία που μας αξίζει. Επίσης, κυριάρ-
χησαν τα οικονομικά προβλήματα και 
οι περικοπές των δαπανών λειτουργίας 
της αστυνομίας, που έχουν άμεσο αρ-
νητικό αντίκτυπο στην αποτελεσματι-
κότητά της. Εξάλλου, το σωματείο κά-
λεσε εγγράφως τον Αστυνομικό Διευ-
θυντή Αχαίας Ταξίαρχο κ. Κ. Κυριακό-
πουλο να αντιμετωπίσει υπαρκτά 
προβλήματα των συναδέλφων που δι-
ατίθενται στο ΥΦΕΚΑ Κορίνθου. Ειδι-
κότερα τονίζεται ότι δεν διατίθενται εκ 
περιτροπής οι βαθμοφόροι με αποτέ-
λεσμα να δημιουργείται η εντύπωση 
της άδικης μεταχείρισης του προσωπι-
κού, δεν λαμβάνεται υπόψη ο συνολι-
κός χρόνος των μετακινήσεων και δεν 
εξασφαλίζεται η ασφαλής μετακίνησή 
τους εξαιτίας της παλαιότητας του οχή-
ματος που χρησιμοποιείται.
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HΣυνδικαλιστική Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αλεξανδρούπολης 

διοργάνωσε στο Επιμελητήριο 
Έβρου διάλεξη με θέμα «Τοποστρα-
τηγική και Γεωστρατηγική  της Θρά-
κης» και  ομιλητή τον καθηγητή 
στρατηγικής και γεωπολιτικής κ. 
Νίκο Λυγερό. Ο κ. Λυγερός έκανε 
ανάλυση των προβλημάτων και των 
πιέσεων που δέχεται η Θράκη, λόγω 
της γεωγραφικής της θέσης και της 
στρατηγικής της σημασίας, ενώ ανα-
φέρθηκε και στους  στρατηγικούς 
τρόπους ανάπτυξης και οχύρωσης 
της περιοχής για την αντιμετώπιση 
κάθε μορφής εξωτερικής πίεσης.

Η εκδήλωση στέφθηκε από από-
λυτη επιτυχία,  αφού η αίθουσα του 
επιμελητηρίου ήταν κατάμεστη από 
συμπολίτες μας οι οποίοι επί τρεις 
ώρες παρακολούθησαν με ιδιαίτερο 
ενδιαφέρον τη διάλεξη, καταθέτο-
ντας τους προβληματισμούς τους, 
ανακοίνωσε το σωματείο.

Παρευρέθηκαν και τίμησαν με την  
παρουσία τους την εκδήλωση, ο βου-
λευτής Έβρου ΠΑΣΟΚ κ. Γεώργιος 
Ντόλιος, ο δήμαρχος Αλεξανδρού-
πολης κ. Ευάγγελος Λαμπάκης, ο 
Διευθυντής της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Αλεξανδρούπολης Ταξίαρ-
χος κ. Ιωακείμ Τσουκνάδης,   ο πρό-
εδρος του Εμπορικού Συλλόγου Αλε-
ξανδρούπολης  κ. Κωνσταντίνος 
Χατζημιχαήλ και  ο Διευθυντής Καρ-
διοχειρουργικής Κλινικής,  καθηγη-
τής κ. Γεώργιος Μπουγιούκας.

«Ως Συνδικαλιστική Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Αλεξανδρού-
πολης και ενεργό κομμάτι της τοπι-

κής μας κοινωνίας με τους ίδιους 
προβληματισμούς με τους υπόλοι-
πους συμπολίτες μας,   θα θέλαμε να 
ευχαριστήσουμε δημόσια  όλους 
όσους παρευρέθηκαν  στην εκδήλω-
ση και να στείλουμε το μήνυμα προς 
κάθε κατεύθυνση,  ότι θα συνεχίσου-
με να αναδεικνύουμε προβλήματα 
που απασχολούν γενικά τον τόπο 
μας, ασκώντας παράλληλα τα κύρια 
καθήκοντά μας που είναι η προάσπι-
ση των δικαιωμάτων των  Αστυνομι-
κών που εκπροσωπούμε και υπηρε-
τούν στην περιοχή», σημειώνει το 
σωματείο.

Εξάλλου, το σωματείο, ζήτησε να 
τροποποιηθεί η διαδικασία όσον 
αφορά την έγκριση δαπάνης αερο-
πορικού εισιτηρίου από προϊσταμέ-
νη αρχή για υπηρεσιακή μετακίνη-
ση αστυνομικών που κατέχουν βαθ-
μό υφιστάμενο Ανθυπαστυνόμου, 
ώστε να μην γίνονται διακρίσεις. Με 
αφορμή πρόσφατη μετακίνηση 
αστυνομικών, η Υπηρεσία έπρεπε να 
δώσει έγκριση για την δικαιολόγηση 
της δαπάνης του αεροπορικού εισι-
τηρίου του αστυφύλακα, όχι όμως 
και των ανθυπαστυνόμων.

Ένα πελώριο αναπάντητο «για-
τί» συνοδεύει άλλη μια τραγι-
κή απώλεια συναδέλφου μας 

εν ώρα υπηρεσίας, παρά τις επίση-
μες παρουσίες κατά τη διάρκεια της 
νεκρώσιμης ακολουθίας και του 
ύστατου χαιρετισμού στην τελευ-
ταία του κατοικία...

Ο αείμνηστος συνάδελφός μας 
Ηλίας Κωστένης, ο οποίος έχασε τη 
ζωή του μετά από συμπλοκή με Αλ-
βανούς κακοποιούς σε ορεινή περι-
οχή κοντά στη Μικρή Πρέσπα, κη-
δεύτηκε σε κλίμα βαθιάς συγκίνη-
σης στην Ιτέα Φλώρινας. Με την 
ελληνική σημαία να σκεπάζει το 
φέρετρό του και με τους πένθιμους 
ήχους της εξοδίου ακολουθίας, το 
τελευταίο «αντίο» στον Ηλία Κω-
στένη, εκτός από τους δικούς του 
ανθρώπους, είπαν ο υπουργός Δη-
μόσιας Τάξης κ. Νικόλαος Δένδιας 
και ο αρχηγός της Ελληνικής Αστυ-
νομίας κ. Νικόλαος Παπαγιαννό-
πουλος, εκ μέρους του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος ο πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας μας κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος και άλλα συνδικαλι-
στικά μας στελέχη, πολλοί συνά-
δελφοι, αλλά και απλοί κάτοικοι 
της περιοχής, συγκλονισμένοι από 
το απροσδόκητο συμβάν που βύθι-
σε την περιοχή τους στο πένθος.

Τα συλλυπητήριά τους στους οι-
κείους του εξέφρασαν με κοινή ανα-
κοίνωσή τους οι Ομοσπονδίες ΠΟΑ-
ΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ, αλλά και πολλές 
Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις μας.

Ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνο-
μικών Φλώρινας, κ. Γιάννης Μου-
ρατίδης, μιλώντας στους δημοσιο-
γράφους, επεσήμανε τις αντίξοες 
συνθήκες κάτω από τις οποίες πε-
ριπολούσαν οι συνάδελφοι, δίνο-
ντας έμφαση στον ελλιπή υλικοτε-
χνικό εξοπλισμό και στην άνιση 

μάχη που κλήθηκαν να δώσουν οι 
συνάδελφοί μας, ενώ το σωματείο 
επιζήτησε να έχει άμεσα συνάντηση 
με την ηγεσία του Σώματος.

Συναντήθηκαν με την ηγεσία
Στο περιθώριο των εργασιών του 
23ου συνέδριο της Ομοσπονδίας 
μας το προεδρείο της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Φλώρινας και 
οι αντιπρόσωποί του, είχαν την ευ-
καιρία να συναντηθούν παρουσία 
και του Γενικού Γραμματέα της ΠΟ-
ΑΣΥ κ. Παναγιώτη Λάζου με τον κ. 
Δημήτρη Περδίκη, Διευθυντή του 
Γραφείου του υπουργού Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
και με τον αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Νικό-
λαο Παπαγιαννόπουλο. 

Από την πλευρά της Ένωσης τονί-
στηκε η αναγκαιότητα για την ενί-
σχυση της Α.Δ. Φλώρινας σε υλικο-
τεχνικό εξοπλισμό, ζητήθηκε η δια-
κοπή των αποσπάσεων συναδέλφων 
μας στον Έβρο και η καλύτερη δυνα-
τή θωράκιση των εξωτερικών μας 
συνόρων. Επίσης δόθηκαν σχετικά 
υπομνήματα με όλα τα αιτήματα που 

αφορούν το αστυνομικό προσωπικό.
Να σημειωθεί επίσης ότι η ΕΑΣΥ 

Φλώρινας συμμετείχε στη δράση 
Χριστούγεννα για όλους. Με από-
φαση του Δ.Σ. το σωματείο στήριξε 
την προσπάθεια της Δημοτικής 
Κοινότητας Φλώρινας, συγκεντρώ-
νοντας διάφορα είδη για να διατε-
θούν σε συνανθρώπους μας που τα 
έχουν πραγματικά ανάγκη.

Η πρωτοβουλία που αναλαμβάνει 
η Δημοτική Κοινότητα Φλώρινας 
είναι αξιέπαινη και αξιόλογη για να 
αποδείξουμε όλοι μας, σ΄ αυτή τη 
δύσκολη εποχή που ζούμε, ότι το 
ενδιαφέρον για τον συνάνθρωπο 
δεν έχει εξαλειφθεί, τονίζει το σω-
ματείο στο κάλεσμά του.

Είμαστε σίγουροι ότι οι συνάδελ-
φοί μας, παρ΄ όλες τις οικονομικές 
δυσκολίες και τις μειώσεις των μι-
σθών μας, θα ανταποκριθούν, 
όπως και πέρυσι, γιατί η ΑΝΘΡΩ-
ΠΙΑ και το ΦΙΛΟΤΙΜΟ δεν έχουν 
τελειώσει και θα αποδείξουμε για 
μια ακόμη φορά ότι κι εμείς οι 
Αστυνομικοί είμαστε ένα ενεργό 
και ευαισθητοποιημένο κομμάτι 
της κοινωνίας μας.

οργή και θρήνος στην 
κηδεία του κωστένη
Η Ηγεσία ενημερώθηκε για τα προβλήματα της Φλώρινας

Ο ι υπάλληλοι των Σωμάτων 
Ασφαλείας Ν. Πιερίας, Αστυ-
νομικοί, Λιμενικοί και Πυρο-

σβέστες διοργάνωσαν ένα διαφορε-
τικό τουρνουά ποδοσφαίρου, με 
σκοπό την συγκέντρωση τροφίμων 
μακράς διαρκείας  και ρουχισμού, τα 
οποία  θα διατεθούν μέσω του “Κοι-
νωνικού Παντοπωλείου της Εθελο-
ντικής Ομάδας Δράσης Ν. Πιερίας” 
και της Τράπεζας Αγάπης της Ιεράς 
Μητροπόλεως Κίτρους και Κατερί-
νης αντίστοιχα, σε άπορες οικογένει-
ες που έχουν πληγεί από την οικονο-
μική κρίση και στερούνται ακόμη 
και τα απαραίτητα. 

Το τουρνουά και η συγκέντρωση 
των τροφίμων και του ρουχισμού 
έλαβαν χώρα στις 20-12-2013 στο γή-
πεδο της Ένωσης Ποδοσφαιρικών 
Σωματείων Ν. Πιερίας στη Ν. Έφεσο, 
παρουσία και του προέδρου της 

Ομοσπονδίας μας κ. Χρήστου Φω-
τόπουλου. 

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ν. Πιερίας αισθάνεται την ανά-
γκη να ευχαριστήσει θερμά όλους 
τους πολίτες, συναδέλφους και μη, 
για την μεγάλη τους ανταπόκριση. Ο 
όγκος των συγκεντρωθέντων τροφί-
μων και ρούχων ήταν μεγαλύτερος 
του αναμενόμενου, κάνοντας τους 
αρμόδιους φορείς στους οποίους 
παραδόθηκαν, να μείνουν κυριολε-
κτικά με το στόμα ανοιχτό. Αστυνο-
μικοί – Λιμενικοί – Πυροσβέστες 
ανανεώνουμε το ραντεβού μας για 
την επόμενη χρονιά σε μια προσπά-
θεια το τουρνουά αυτό να καθιερω-
θεί και να γίνει θεσμός, προσθέτο-
ντας από την πλευρά μας ένα λιθα-
ράκι στον αγώνα που κάνουν διάφο-
ροι φορείς για τη στήριξη απόρων 
οικογενειών της Πιερίας. 

εντυπωσιακή η στήριξη των πολιτών

πώς θα οχυρώσουμε τον τόπο μας
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Στην άμεση έκδοση της ειδικής 
εγκυκλίου για την εφαρμογή 
του νέου Π.Δ. που ρυθμίζει 

την ανακοίνωση της υπηρεσίας σε 
εβδομαδιαία βάση, αναφέρεται με 
ανακοίνωσή της η Ένωση Αστυ-
νομικών Θεσσαλονίκης.

Σύμφωνα με την τελευταία τρο-
ποποίηση του Π.Δ. 394/2001, βάσει 
του άρθρου 1 του Π.Δ. 173/2013, θα 
έπρεπε μέχρι την 14:00 ώρα χθες 
Παρασκευή 20 Δεκεμβρίου 2013 να 
έχει ανακοινωθεί η υπηρεσία, σε 
κάθε Υπηρεσία της Αστυνομίας 
οποιουδήποτε επιπέδου, για το 
χρονικό διάστημα μέχρι και την 
06:00 ώρα της μεθεπόμενης Δευ-
τέρας 30 Δεκεμβρίου 2013, αναφέ-
ρει το σωματείο.

Από έρευνα της Ένωσής μας 
προκύπτει ότι, δυστυχώς, σχεδόν 
σε καμία Υπηρεσία της περιοχής 
μας δεν εφαρμόστηκε η ανωτέρω 
νομοθετική διάταξη, παρόλο που η 
έναρξη της ισχύος της άρχισε από 
την 16 Δεκεμβρίου 2013, ημέρα κα-
τά την οποία δημοσιεύθηκε στο 
ΦΕΚ Α-274 το Π.Δ. 173/2013, βάσει 
του άρθρου 2 του ως άνω Π.Δ., δη-
λαδή παρατηρήθηκαν παρατυπίες 
και καταστρατηγήσεις στην νομο-
θεσία.

Επειδή δεν μπορεί να δικαιολο-
γηθεί άγνοια νόμου, σύμφωνα και 
με τις διατάξεις του πειθαρχικού 
δικαίου, καταγγέλλουμε την Ηγε-
σία να επιληφθεί άμεσα και ιδιαί-
τερα τον κ. Υπουργό Δημόσιας Τά-
ξης και Προστασίας του Πολίτη, ο 
οποίος προκάλεσε την έκδοση του 
Π.Δ. και είναι αρμόδιος για την 
εφαρμογή του. Επίσης, όλοι οι αρ-

μόδιοι Διοικητές και Διευθυντές 
Υπηρεσιών, ως αξιωματικοί έχουν 
ιδιαίτερη νομική ευθύνη και υπο-
χρέωση για την πιστή τήρηση και 
εφαρμογή της ισχύουσας νομοθε-
σίας και των κανονισμών του Σώ-
ματος.

Επίσης, το σωματείο διαμαρτύ-
ρεται για τις καταγγελίες που έλα-
βε ότι το Σάββατο 21/12/2013 ανα-
κλήθηκαν δεκάδες ημερήσιες ανα-
παύσεις συναδέλφων, κατά παρά-
βαση του Π.Δ. 394/2001 σε συνδ. με  
αρθ. 12 του Π.Δ. 27/1986. Το πρό-
σχημα ήταν ότι πραγματοποιού-
νται δύο αθλητικές συναντήσεις 
και άλλες δύο συναθροίσεις - συ-
γκεντρώσεις, οι οποίες είναι ήδη 
γνωστές στις Διευθύνσεις εδώ και 
μέρες, ειδικά οι αθλητικές συνα-

ντήσεις. 
Εξάλλου, η Ένωση επανήλθε στο 

πρόβλημα με τα περιπολικά που 
παραμένουν για πολύ μεγάλο χρο-
νικό διάστημα ακινητοποιημένα, 
λόγω βλαβών, στα συνεργεία της 
Υποδιεύθυνσης Τεχνικών Εφαρ-
μογών Β. Ελλάδος, οι συνάδελφοι 
της οποίας με φιλότιμες προσπά-
θειες με τον πολύ  μικρό αριθμό 
προσωπικού που διαθέτει, αγωνί-
ζονται για την επισκευή των οχη-
μάτων, όσο το δυνατόν καλύτερα 
και γρηγορότερα. «Ας μας απαντή-
σουν, πόσα οχήματα είναι ακινητο-
ποιημένα; Πόσα οχήματα έχουν 
ξεπεράσει τις 200.000 ή 300.000 
χλμ, τα οποία δεν παρέχουν ασφά-
λεια στους συναδέλφους που τα 
χρησιμοποιούν; Ο νόμος - κανονι-

σμός που αναφέρει ρητά και ξεκά-
θαρα για τα μέτρα υγιεινής και 
ασφάλειας και συγκεκριμένα η 
διάταξη του  άρθρου 11 παράγρα-
φος 4 του Π.Δ. 45/2008  που ορίζει 
ότι: « Τα υπηρεσιακά οχήματα υπο-
βάλλονται ανά διετία σε τεχνικό 
περιοδικό έλεγχο»,  γιατί δεν τη-
ρείται;  

Ουδέποτε τα περιπολικά οχήμα-
τα και οι δίκυκλες μοτοσικλέτες 
έχουν υποβληθεί σε ειδικό τεχνικό 
περιοδικό έλεγχο σε ειδικό μηχά-
νημα ΚΤΕΟ.

Απλά, ελέγχονται σε «τυπικό» 
επίπεδο από εξειδικευμένο τεχνί-
τη συνάδελφο που εμπειρικά, χω-
ρίς να διαθέτει κανένα ειδικό τε-
χνικό μηχανισμό, προβαίνει σε μία 
απλή επιθεώρηση».

«Σ ’ αγαπώ γιατί είσαι εσύ», ήταν 
το θέμα της εκδήλωσης που 
διοργάνωσε στην αίθουσα 

του Εμποροβιοτεχνικού Επιμελητη-
ρίου Πτολεμαΐδας η Ένωση Αστυνο-
μικών Κοζάνης.

Ο βαθιά πνευματικός, αλλά και 
ταυτόχρονα πολιτικός λόγος του σε-
βασμιοτάτου Μητροπολίτη Σισανίου 
& Σιατίστης κ.κ. Παύλου άγγιξε, 
προβλημάτισε και σε κάθε περίπτω-
ση ωφέλησε όλους όσους είχαμε τη 
χαρά να ακούσουμε την εισήγησή 
του, σημειώνει μεταξύ άλλων το σω-
ματείο μετά την επιτυχή έκβαση της 
εκδήλωσης.

Αφού επισημάνθηκαν οι αιτίες 
που οδήγησαν στην σημερινή κατά-
σταση που βιώνει η ελληνική κοινω-

νία, δόθηκαν μέσα από τον πάντα 
λιτό και ξεκάθαρο λόγο του σεβασμι-
οτάτου οι λύσεις που θα μας βγάλουν 
από το τέλμα. Μόνο ενωμένη η κοι-
νωνία μπορεί να προχωρήσει και να 
ξεπεράσει την κρίση και να αντιμε-
τωπίσει τα πολλά προβλήματα που 
αναδείχτηκαν μέσω αυτής.

Την εκδήλωση τίμησαν με την πα-
ρουσία τους  ο σεβασμιότατος μη-
τροπολίτης Φλωρίνης,  Πρεσπών 
&  Εορδαίας  κ.κ. Θεόκλητος, η βου-
λευτής Π.Ε. Κοζάνης του ΣΥΡΙΖΑ κ. 
Ουζουνίδου Ευγενία, η Δήμαρχος 
Εορδαίας  κ. Βρυζίδου Παρασκευή, 
ο πρόεδρος του Περιφερειακού Συμ-
βουλίου κ. Παπαδόπουλος Γεώρ-
γιο και ο Αναπληρωτής Διευθυντής 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Κοζά-

νης και αντιπρόεδρος της Πανελλή-
νιας Ομοσπονδίας Αξιωματικών 
Αστυνομίας κ. Αμαραντίδης Ευθύ-
μιος. Η Ένωση Κοζάνης εκφράζει 
θερμές ευχαριστίες στον σεβασμιό-
τατο Μητροπολίτη Σισανίου & Σιατί-
στης κ.κ. Παύλο, στον δημοσιογρά-
φο κ. Καρυπίδη για την συνεισφορά 
του στην εκδήλωση ως συντονιστή 

της συζήτησης, στον Δήμο Εορδαίας 
και στο Εμποροβιοτεχνικό Επιμελη-
τήριο Πτολεμαΐδας για την ευγενική 
παραχώρηση της αίθουσας και τέ-
λος σε όλους όσοι συνέβαλαν με τη 
συμμετοχή τους στο να πραγματο-
ποιηθεί μια ζωντανή και διαδραστι-
κή συζήτηση.

Στα πλαίσια των κοινωνικών δρά-
σεων της Ένωσης, αντιπροσωπεία 
επισκέφθηκε το Ειδικό Δημοτικό 
Σχολείο Κοζάνης. Οι αστυνομικοί ξέ-
χασαν για λίγο  τις υποχρεώσεις τους 
και διασκέδασαν μαζί με τα παιδιά, 
παίρνοντας και δίνοντας αγάπη.

Τέλος, οι μαθητές είπαν τα κάλα-
ντα στους αστυνομικούς και οι αστυ-
νομικοί τους μοίρασαν χριστουγεν-
νιάτικα δώρα.

Στην Εισαγγελία 
για το ωράριο
Πρωτοβουλία για την εφαρμογή 
του Π.Δ. 394/2001 «Χρόνος εργασίας 
Αστυνομικού Προσωπικού» ανέλα-
βε η Ένωση Αστυνομικών Καρδί-
τσας κατά την τακτική συνεδρία-
ση  του Διοικητικού της Συμβουλί-
ου το Δεκέμβριο.

Αφού τονίστηκε ότι καταστρατη-
γούνται εργασιακά δικαιώματα, τα 
οποία δεν μας χαρίστηκαν, αλλά 
κατακτήθηκαν με αγώνες και θυσί-
ες (κάποιοι αποτάχθηκαν από το 
Σώμα), επισημάνθηκε ειδικότερα 1) 
η μεταβολή της υπηρεσίας όταν αυ-
τή έχει ανακοινωθεί για την επόμε-
νη ημέρα ή έχει ανακοινωθεί για το 
τριήμερο (Σάββατο-Κυριακή-Δευ-
τέρα), 2) η διάθεση Αστυνομικού 
προσωπικού σε υπηρεσία δύο αλ-
λαγών κατά το ίδιο ημερολογιακό 
24ωρο, 3) η συνέχιση εκτέλεσης 
υπηρεσίας κατά την επιστροφή του 
αστυνομικού από μεταγωγή για την 
οποία του έχει χορηγηθεί Φ.Π. και 
4) η ανάκληση Η/Α όταν αυτή έχει 
χορηγηθεί. 

Δεδομένου ότι το αστυνομικό 
προσωπικό το οποίο εκτελεί υπηρε-
σία σε αλλαγές 8ωρης ή 6ωρης βά-
σης δεν διατίθεται σε εκτέλεση νέας 
υπηρεσίας τις επόμενες δεκαέξι ή 
δώδεκα ώρες, αντίστοιχα από τη 
λήξη αυτής πλην των περιπτώσεων 
της παραγράφου 4 του άρθρου 1 του 
Π.Δ. 394/2001 και ο επιπρόσθετος 
χρόνος υπηρεσίας υπολογίζεται 
στη διάρκεια της εβδομαδιαίας 
απασχόλησης, η Ένωση Καρδίτσας 
είναι αποφασισμένη να προστατέ-
ψει τα δικαιώματα των μελών της 
με κάθε νόμιμο τρόπο, ζητώντας αν 
χρειαστεί και την συνδρομή της Ει-
σαγγελίας Πλημμελειοδικών Καρ-
δίτσας. Ως εκ τούτου παρακαλεί τα 
μέλη της να ενημερώνουν άμεσα 
για κάθε αυθαιρεσία της διοίκησης.

Παιδική 
εκδήλωση  
στα Γρεβενά
Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποι-
ήθηκαν το Σάββατο 14-12-2013 και 
την Πέμπτη 19-12-2013 στη Δεσκάτη 
και τα Γρεβενά αντίστοιχα, οι Χρι-
στουγεννιάτικες εορταστικές εκδη-
λώσεις για τα παιδιά των aστυνομι-
κών και πολιτικών υπαλλήλων των 
Yπηρεσιών της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Γρεβενών. 

Όλοι οι συμμετέχοντες διασκέδα-
σαν, απολαμβάνοντας άφθονες 
στιγμές γέλιου, παιχνιδιού  και χα-
ράς, ενώ στο τέλος της εκδήλωσης 
ο Άγιος Βασίλης χάρισε αναμνηστι-
κά δωράκια σε όλους τους μικρούς 
μας φίλους.

Το Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων  Γρεβενών, ευχαριστεί 
όλους τους γονείς και τα παιδιά για 
τη συμμετοχή τους και εύχεται σε 
όλους τους συναδέλφους και τους 
συμπολίτες μας.

Απαιτείται εγκύκλιος  
για την εφαρμογή του 
προεδρικού διατάγματος;
Άμεση η αντίδραση της Ένωσης Θεσσαλονίκης

«σ’ αγαπώ γιατί είσαι εσύ»
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Σε δίκη για ένα φιλί
Η διαδήλωσε γινόταν ενάντια στα 
σχέδια κατασκευής μιας σιδηρο-
δρομικής γραμμής για υπερταχείες. 
Η νεαρή  βρίσκεται πλέον αντιμέτω-
πη με την δικαιοσύνη, αφού της 
απαγγέλθηκαν κατηγορίες περί πε-
ριύβρισης αστυνομικής αρχής και 
σεξουαλικής παρενόχλησης, δήλω-
σε στα ιταλικά μέσα εκπρόσωπος 
του συνδικάτου των αστυνομικών. 
«Την κατήγγειλα», είπε ο Φράνκο 
μακάρι, επικεφαλής του συνδικά-
του Coisp, μιλώντας στη ραδιοφωνι-
κή εκπομπή Λα Ζανζάρα. «Νομίζω 
ότι τελέστηκαν τουλάχιστον δύο 
αξιόποινες πράξεις… περιύβριση 
αστυνομικής αρχής και –ίσως σας 
φανεί παράξενο– σεξουαλική πα-
ρενόχληση». Όταν του ζητήθηκαν 
διευκρινήσεις, ο μακάρι απάντησε 
στο δημοσιογράφο: «εάν εγώ ερχό-
μουν προς τα εσάς και σας φίλαγα 
στο στόμα, ενάντια στην θέλησή 
σας, ποιο πιστεύετε ότι θα ήταν το 
έγκλημα;» Η ακτιβίστρια, η 20χρο-
νη Νίνα Ντε Τσίφρε, δήλωσε ότι το 
φιλί, το οποίο έδωσε στον αστυνο-
μικό κατά τη διάρκεια της πορείας 
διαμαρτυρίας της 16ης Νοεμβρίου 
από τη σούσα στο μπουσολένο, 
στην περιοχή βορειοδυτικά του Πιε-
μόντε, ήταν μια πράξη με την οποία 
ήθελε να προκαλέσει. διαδήλωνε 
ενάντια στην κατασκευή του τούνελ 
για την υπερταχεία προς τη Γαλλία.
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Εκατομμύρια 
δολάρια σε κουτιά 
υποδημάτων
σε κουτιά υποδημάτων διατέθηκαν 
σε Τούρκους υπουργούς και στον 
διοικητή της κρατικής τράπεζας 
Χάλκμπανκ, εκατομμύρια δολάρια, 
σύμφωνα με τα στοιχεία της εισαγ-
γελίας που διέρρευσαν, ενώ η κυ-
βέρνηση χαρακτηρίζει «βρώμικο 
σχέδιο» την εισαγγελική έρευνα και 
«συμμορία» όσους μετέχουν στην 
όλη επιχείρηση. ο Τούρκος πρωθυ-
πουργός χαρακτήρισε «βρώμικο 
σχέδιο» την επιχείρηση και είπε 
πως, «εάν επί 14 μήνες πραγματο-
ποιούνται παρακολουθήσεις δίχως 
να ενημερώνονται οι ανώτεροι, τότε 
αυτό είναι ένα είδος πολιτικού σχε-
διασμού που δείχνει ότι έχουμε να 
κάνουμε με ένα είδος συμμορίας δι-
εθνών διαστάσεων με εσωτερικά 
παρακλάδια». είπε επίσης ότι «έκα-
ναν ένα βήμα με τα γεγονότα στο 
πάρκο Γκεζί στην κωνσταντινούπο-
λη και απέτυχαν. Τώρα κάνουν άλλο 
ένα βήμα και ρίχνουν λάσπη».
Πηγή: ΑΜΠΕ

από αστυνομικές υπηρεσίες που δεν 
διαθέτουν πάνω από 8-9 αστυνομι-
κούς να διατίθεται έστω και ένας, 
πραγματικά θα πρέπει ο Διοικητής 
κάθε Υπηρεσίας να επιλύσει τον 
«Γόρδιο Δεσμό» για να λειτουργεί 
στοιχειωδώς η Υπηρεσία του, να χο-
ρηγήσει τις προβλεπόμενες Ημερή-
σιες Αναπαύσεις και τις προγραμμα-
τισμένες κανονικές άδειες, οι δε συ-
νάδελφοι για να ανταποκριθούν στις 
απαιτήσεις, όχι απλώς να υπερβάλ-
λουν εαυτόν, αλλά μάλλον να γίνουν 
υπεράνθρωποι. Αν σε όλα αυτά συνυ-
πολογίσουμε και τις διάφορες «έκτα-
κτες» υπηρεσίες οι οποίες λαμβά-
νουν χώρα καθημερινά, δηλαδή διά-
θεση δυνάμεων για έκτακτες μετα-
γωγές που ενεργούνται ημερησίως, 
για την διάθεση δυνάμεων στην εξω-
τερική φύλαξη των φυλακών, την 
λήψη μέτρων σε διάφορες εκδηλώ-
σεις, ούτε με θαύμα δεν μπορούν οι 
Υπηρεσίες να ανταποκριθούν στις 
καθημερινές τους υποχρεώσεις, ενώ 
φυσικά δεν αποτελεί αιτιολογία ότι η 
διμοιρία θα διατίθεται σε διενέργεια 
πεζών περιπολιών γιατί αυτό συμ-
βαίνει μόνο στην έδρα της κάθε Α.Δ. 
και όχι στα περιφερειακά αστυνομι-
κά τμήματα που είναι καταδικασμέ-

να στην υποστελέχωση και ουσιαστι-
κά στην μη λειτουργία τους.

Δυστυχώς από ότι φαίνεται η Γε-
νική Επιθεώρηση Νοτίου Ελλάδος 
δεν κατανοεί την λειψανδρία που 
μαστίζει όλες τις υφιστάμενες Υπη-
ρεσίες της, ότι πλέον η λειτουργία 
πολλών εξ’ αυτών και κυρίως των 
περιφερειακών Υπηρεσιών ακροβα-
τεί μεταξύ φθοράς και αφθαρσίας 
και ότι η διάθεση των αστυνομικών 
στην Δ.Υ. επί μακρόν είναι το κλειδί 
που σφραγίζει την λειτουργία αυτών.

Έτσι, λοιπόν, οι διαταγές της Γενι-
κής Αστυνομικής Διεύθυνσης Στερε-
άς προς τους Διευθυντές και Διοικη-
τές των Υπηρεσιών για την χορήγη-
ση των οφειλόμενων ημερήσιων 
αναπαύσεων στο αστυνομικό προ-
σωπικό, την εντατικοποίηση των 
ελέγχων-προσαγωγών και των συλ-
λήψεων, ακόμη και αν πρόκειται για 
συλλήψεις που αφορούν ποινικά 
αδικήματα ήσσονος σημασίας, όπως 
στέρησης άδειας ικανότητας οδηγή-
σεως, ομοιάζουν σαν απαιτήσεις για 
τετραγωνισμό του κύκλου, αγγίζο-
ντας τα όρια της ουτοπίας, μιας και 
στην πράξη είναι αδύνατον να υλο-
ποιηθούν και μάλλον ως προσχημα-
τικές θα πρέπει να θεωρηθούν.

Με μια πράξη αλληλεγγύης 
και αγάπης, προς τους 
όλους εκείνους τους συμπο-

λίτες μας, που σιωπηρά, βιώνουν κα-
θημερινά το σκληρό πρόσωπο της 
οικονομικής κρίσης, προχώρησε η 
Ένωση Αστυνομικών υπάλληλων 
Ακαρνανίας, η οποία συγκέντρωσε 
τρόφιμα,  τα οποία και παρέδωσε λί-
γες μέρες πριν από τα Χριστούγεννα 
στην αρμόδια αντιδήμαρχο κ. Μαρ-
γαρίτα Σερπάνου.

Όπως διαβάσαμε στο City Voice 
Team, «μέσω του Κοινωνικού Παντο-
πωλείου, όσο και μέσω των δομών 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης προσπα-
θούμε καθημερινά να στηρίξουμε όσο 
περισσότερους συμπολίτες έχουν 
ανάγκη, οι δε προσπάθειες αυτές εί-
ναι αυξημένες τώρα που πλησιάζουν 
οι άγιες ημέρες των Χριστουγέννων», 
ανέφερε στους δημοσιογράφους η κ. 
Σερπάνου και αφού ευχαρίστησε για 
την ευαισθητοποίηση αλλά και για 
την προσφορά αυτή,  σημείωσε ότι οι 
αστυνομικοί παρά το δύσκολο έργο 
τους, που επιτελείται κάτω από δύ-
σκολες συνθήκες  για ακόμα μια φορά 
ανταποκρίθηκαν με διάθεση να προ-
σφέρουν στον συνάνθρωπο, όπως 
κάνουν κάθε χρόνο την ίδια ημέρα.

 Από την πλευρά του ο πρόεδρος 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ακαρνανί-
ας κ. Δημήτρης Ρούσσης ανέφερε 

Ούτε λάστιχο να ήταν...
Στα δυο η διμοιρία, αλλά χωρίς ουσιαστικό αποτέλεσμα τονίζουν στη Στερεά Ελλάδα

Πράξη αλληλεγγύης και αγάπης 
προς τους συμπολίτες μας

ότι πρόκειται για μια συμβολική χει-
ρονομία αλληλεγγύης, συμπαράστα-
σης και αναγνώρισης της προσφοράς 
του έργου του Κοινωνικού Παντοπω-
λείου και της Ιεράς Μητρόπολης, 
σημειώνοντας ότι θα συνεχίσουν και 
με άλλες πρωτοβουλίες, να συνει-
σφέρουν ακόμη και από το υστέρημά 
τους, σε μια πράξη αγάπης η οποία 
αυτές τις δύσκολες εποχές που δια-
νύουμε είναι πιο αναγκαία από ποτέ.

Σοβαρά ερωτήματα θέτουν προς 
την διοίκηση η Ένωση Αξιω-
ματικών Ελληνικής Αστυνο-

μίας Στερεάς Ελλάδας και η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Φθιώ-
τιδας με αφορμή την διαταγή για τη 
συγκρότηση διμοιρίας για το χρονι-
κό διάστημα από 08-12-2013 έως 09-
01-2014 σε κάθε Αστυνομική Διεύ-
θυνση και τη διάθεση αυτής κατά το 
ήμισυ σε πρωινή και απογευματινή 
βάρδια. Οι συνδικαλιστές σημειώ-
νουν ότι επειδή σε κάθε Αστυνομική 
Διεύθυνση της Στερεάς Ελλάδας η 
Διμοιρία Υποστηρίξεως απαρτίζεται 
από αστυνομικούς που προέρχονται 
από διάφορες Αστυνομικές Υπηρεσί-
ες εύκολα γίνεται αντιληπτό ότι η μη 
διάθεση αυτών, για ένα τόσο μεγάλο 
χρονικό διάστημα, στις Υπηρεσίες 
που ανήκουν, δημιουργεί τεράστιες 
δυσλειτουργίες και καθιστά την εύ-
ρυθμη λειτουργία αυτών ουσιαστικά 
αδύνατη. Προφανές επίσης είναι ότι, 
το να διαθέτουν ορισμένες Υπηρεσί-
ες δύο ή τρεις ή και τέσσερις αστυνο-
μικούς την στιγμή που η πραγματική 
δύναμή τους δεν ξεπερνά τους δεκα-
πέντε με είκοσι αστυνομικούς, ήτοι 
σε ποσοστιαία αναγωγή το 20% της 
δυνάμεώς τους, κι ακόμη χειρότερα 
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Να λάβει σάρκα και οστά η δι-
αταγ ή «Συγ κεντρώσεις 
Αστυνομικού Προσωπικού» 

(7010/7/1 από 24-09-2010) καλεί τον 
Αστυνομικό Διευθυντή Λασιθίου η 
ΕΑΣΥ Λασιθίου, παρατηρώντας ότι 
δεν έχει τύχει της δέουσας προσο-
χής από τη διοίκηση.

Συγκεκριμένα, στην παρ. 5 της 
ανωτέρω σχετικής, αναφέρεται ότι: 
«Οι διοικούντες Αξιωματικοί, προ-
κειμένου να έχουν πλήρη, έγκαιρη 
και έγκυρη ενημέρωση επί όλων 
των υπηρεσιακών ζητημάτων και 
προβλημάτων του προσωπικού 
τους, είτε ενόψει προγραμματισμέ-
νης συγκέντρωσης, είτε σε χρόνο 
που οι ίδιοι κρίνουν σκόπιμο, παρα-
καλούνται όπως συνεργάζονται αρ-
μονικά με τα Διοικητικά Συμβούλια 
των Ενώσεων Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων της περιοχής τους, προσκα-
λώντας τα μέλη αυτών για ανταλλα-
γή απόψεων, δεδομένου ότι οι εν 
λόγω συνδικαλιστικοί φορείς μπο-
ρούν να συμβάλουν, για τους ίδιους 

ως άνω λόγους, θετικά στην επίλυ-
ση προβλημάτων που δεν είναι 
γνωστά στην Υπηρεσία ή στην 
ανεύρεση κοινώς αποδεκτών λύσε-
ων, προς αποφυγή προστριβών».

Επειδή με τις ρυθμίσεις της 
ανωτέρω σχετικής, η Ηγεσία του 
Σώματος αποδίδει μείζονα ση-
μασία στο ζήτημα αυτό, παρακα-
λούμε όπως μεριμνήσετε για την 
εφαρμογή της συγκεκριμένης 
Διαταγής, ούτως ώστε να γίνει 
πράξη το καλό πνεύμα συνεργα-
σίας και κατανόησης που όλοι 
προσδοκούμε, αναφέρει μεταξύ 
άλλων στην επιστολή του το σω-
ματείο του Λασιθίου.

Εξάλλου, με παρεμβάσεις του 
ανέδειξε τα προβλήματα που προ-
κάλεσαν διαταγές για την ενίσχυση 
της Α.Υ. Ιεράπετρας, με τέσσερις 
συναδέλφους από το Α.Τ. Σητείας 
(για ένα μήνα, προς κάλυψη επει-
γουσών και σοβαρών υπηρεσιακών 
αναγκών, αδαπάνως για το δημό-
σιο), καθώς και εκείνη για τη συ-

γκρότηση διμοιρίας την περίοδο 
των εορτών. Το σωματείο σημειώνει 
ότι πράγματι πρέπει να ενισχυθεί η 
Α.Υ. Ιεράπετρας, όχι όμως με αυτόν 
τον τρόπο, διότι προκαλούνται πε-
ρισσότερα προβλήματα (η χιλιομε-
τρική απόσταση μεταξύ των πόλε-
ων της Σητείας και της Ιεράπετρας 
είναι 59 χλμ, δημιουργούνται πρό-
σθετα οικονομικά βάρη που επιβα-
ρύνουν τον οικογενειακό τους προ-
ϋπολογισμό, η καθημερινή μετακί-
νηση των Αστυνομικών από τη Ση-
τεία στην Ιεράπετρα, εγκυμονεί 
σοβαρότατους κινδύνους για την 
πρόκληση τροχαίου ατυχήματος, το 
Αστυνομικό Τμήμα Σητείας, καλεί-
ται καθημερινά να ενισχύει άλλες 
Υπηρεσίες κλπ).

Η διμοιρία
Τέλος, σχετικά με τη συγκρότηση 
διμοιρίας την περίοδο των εορτών, 
το σωματείο σημείωσε μεταξύ άλ-
λων ότι δεν λαμβάνονται υπόψη οι 
γεωγραφικές ιδιαιτερότητες της 

περιοχής σε σύγκριση με τις άλλες 
Περιφερειακές Ενότητες της Κρή-
της. Έχει τέσσερα αστικά κέντρα, 
που οι μεταξύ τους αποστάσεις κυ-
μαίνονται από δέκα έως και ογδό-
ντα χιλιόμετρα, τα οποία δεν συνδέ-
ονται με καλό οδικό δίκτυο. 

Αξίζει να σημειωθεί ότι, το προ-
σωπικό της Διμοιρίας Λασιθίου, εί-
ναι ήδη καταπονημένο το τελευταίο 
χρονικό διάστημα από την συχνή 
διάθεση αυτής, σε μέτρα στους πο-
δοσφαιρικούς αγώνες στο Ηρά-
κλειο, σε επιφυλακή για την 06η 
Δεκεμβρίου (ημέρα μνήμης για τον 
Αλέξη Γρηγορόπουλο), καθώς και 
στο Μ.Ο.Δ. Λασιθίου, όπου εκδικά-
ζεται κακούργημα που τελέσθηκε 
στο Ηράκλειο και η συγκεκριμένη 
δίκη διακόπηκε προσωρινά έως την 
16 Δεκεμβρίου, οπότε και θα ξεκι-
νήσει ξανά, με αποτέλεσμα να απα-
σχολείται σε αυτή, σχεδόν καθημε-
ρινά, αστυνομικό προσωπικό, άνω 
των σαράντα ατόμων από τις Υπη-
ρεσίες του Λασιθίου.

Την έλλειψη πετρελαίου θέρμαν-
σης στο Α.Τ. Ραψάνης, καθώς 
και την αδυναμία της Υπηρεσί-

ας να επιλύσει το πρόβλημα προφα-
σιζόμενη κλείσιμο του οικονομικού 
έτους, κατήγγειλε το σωματείο, τονί-
ζοντας τις δυσμενείς συνθήκες εκτέ-
λεσης υπηρεσίας. «Κάνουμε λοιπόν 
έκκληση στο τοπικό δήμο ή σε οποιο-
δήποτε άλλο πολίτη έχει τη διάθεση, 
να βοηθήσει ώστε να υπάρξει θέρ-
μανση στο Α.Τ. Ραψάνης, αντιλαμβα-
νόμενοι βέβαια πλήρως πως η ζητια-
νιά έχει και αυτή τα όρια της.Δε πρό-
κειται να αφήσουμε τους συναδέλ-
φ ο υ ς  χ ρ ο ν ι ά ρ ε ς  μ έ ρ ε ς  ν α 
ξεπαγιάζουν, ακόμα και αν χρειαστεί 
να συμβάλλουμε από το υστέρημά 
μας.Επειδή, όμως, σε λίγο καιρό τα 
ίδια προβλήματα θα υπάρχουν και σε 
άλλες Υπηρεσίες, ενημερώνουμε 
εγκαίρως και προς πάσα κατεύθυνση 
ότι η επόμενη διαμαρτυρία μας θα 
είναι δυναμική, παρουσία της Ομο-
σπονδίας μας» τονίζει η Ένωση Αστυ-
νομικών Λάρισας.   

Εσπερίδα 
Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε 
από το σωματείο εσπερίδα με θέμα 
«Επίκαιρα Συνταξιοδοτικά-Ασφαλι-
στικά-Μισθολογικά ζητήματα».

Εκ μέρους της ΠΟΑΣΥ παρευρέ-

θησαν ο πρόεδρος του Δ.Σ. κ. Μιχα-
ήλ Τολίκας και  ο γενικός γραμμα-
τέας του Δ.Σ. κ. Γεώργιος Βλάχος.

Προσκεκλημένοι ήταν ο Α/Υ κος 
Πλατιάς Κων/νος Τμηματάρχης 
του 4ου Τμήματος της Δ/νσης Οικο-
νομικών Α.Ε.Α. και ο Ανθ/μος Πα-
νταζής Βασίλειος του Γραφείου 
συνταξιοδοτικών υποθέσεων της 
ίδιας Δ/νσης, οι οποίο έδωσαν ανα-
λυτικές απαντήσεις στα ερωτήματα 
των συναδέλφων.

Την εκδήλωση προλόγισε ο πρόε-
δρος της Ε.Α.Λ. κ. Νταβούρας Αθα-

νάσιος, ενώ τηρήθηκε ενός λεπτού 
σιγή στη μνήμη του αδικοχαμένου 
συναδέλφου Υπαρχιφύλακα ΚΩΣ-
ΤΕΝΗ Ηλία.

Εξάλλου, στις 11 Δεκεμβρίου 2013, 
πραγματοποιήθηκε στα Γραφεία του 
Σωματείου συνάντηση με τη Νομικό 
Σύμβουλο του Συμβουλευτικού Κέ-
ντρου Γυναικών Λάρισας, το οποίο 
εντάσσεται στο δίκτυο υποστηρικτι-
κών δομών της Γενικής Γραμματεί-
ας Ισότητας των Φύλων (ΓΓΙΦ) του 
υπουργείου Εσωτερικών για την 
πρόληψη και αντιμετώπιση της βίας 

κατά των γυναικών. Κατά τη συνά-
ντηση έγινε αναλυτική παρουσίαση 
των δράσεων του Κέντρου και ζητή-
θηκε η αποστολή στις Υπηρεσίες 
(Α.Τ. μικτής αστυνόμευσης και τάξε-
ως) ενημερωτικού υλικού που να 
είναι στη διάθεση κάθε γυναίκας - 
θύματος όταν προσέρχεται για βοή-
θεια. Επίσης συμφωνήθηκε στο αμέ-
σως προσεχές διάστημα, να γίνει μία 
ενημέρωση όχι μόνο του γυναικείου 
αστυνομικού προσωπικού, αλλά και 
των συναδέλφων οι οποίοι υπηρε-
τούν σε υπηρεσίες, ειδικά σε αυτές 
που επιλαμβάνονται θεμάτων ενδο-
οικογενειακής βίας.

Τέλος, η Ένωση σε συνεργασία 
με την Ένωση Αξιωματικών Αστυ-
νομίας Θεσσαλίας διοργάνωσαν 
εκδήλωση - βράβευση παιδιών 
Αστυνομικών, μελών τους, που πέ-
τυχαν την εισαγωγή τους στα 
Α.Ε.Ι., Τ.Ε.Ι., Αστυνομικές και 
Στρατιωτικές Σχολές.

Δώστε αξία στις συγκεντρώσεις 
προσωπικού
Η ΕΑΣΥ Λασιθίου καλεί τη διοίκηση να αξιοποιήσει τις συγκεντρώσεις προσωπικού

Πετρέλαιο γιοκ
Εσπερίδα στη Λάρισα για θεσμικά  
και οικονομικά θέματα

ΓΕνικΗ ΣυνΕλΕυΣΗ  
τΗΣ ΕΑΣυ  
ν. ΔωΔΕκΑνΗΣου
πραγματοποιήθηκε με 
επιτυχία στην ρόδο ή 
Έκτακτη γενική 
συνέλευση της Ένωσης 
Αστυνομικών νοτίου 
Δωδεκανήσου με την 
παρουσία του 
Αντιπροέδρου της 
πανελλήνιας 
ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
κ. γερακαράκου 
γρηγόριου και του 
Ανθυπαστυνόμου κ. 
πανταζή Βασιλείου, οι 
οποίοι ενημέρωσαν τους 
παραβρισκόμενους για 
την επικείμενη 
Αναδιάρθρωσή 
Υπηρεσιών εΛ.Ασ. & το 
συνταξιοδοτικό – 
Ασφαλιστικό καθεστώς 
των αστυνομικών μετά 
την 01/01/2014. 
«τα μέλη μας με την 
παρουσία τους και τα 
ερωτήματα που έθεσαν  
έδειξαν το έντονο 
ενδιαφέρον τους για τα 
ανωτέρω θέματα.  Η 
Ένωσή μας από την 
πλευρά της θέλει να 
ευχαριστήσει τον 
Αντιπρόεδρο της 
πανελλήνιας 
ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
κ. γερΑΚΑρΑΚο γρηγόριο 
και τον Ανθυπαστυνόμο κ. 
πΑντΑΖΗ Βασίλειο για 
την παρουσία τους και για 
την λεπτομερή 
ενημέρωση που 
πραγματοποίησαν στα 
μέλη μας, καθώς και την 
δυνατότητα που τους 
έδωσαν να θέσουν 
ερωτήματα και να λάβουν 
υπεύθυνες απαντήσεις», 
σημειώνει το σωματείο σε 
ανακοίνωσή του. 
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Τ
ον τελευταίο καιρό, η 
αστυνομική οικογένεια δεν 
σταματά να θρηνεί τον ένα 
μετά τον άλλο άδικο χαμό 
ανθρώπων που επέλεξαν ως 

επάγγελμα να γίνουν αστυνομικοί, 
αλλά και να προσφέρουν στην 
ελληνική κοινωνία. Κατά παράδοξο 
τρόπο, όμως, ενώ σε όλες τις 
σύγχρονες αστυνομίες οι θάνατοι 
αστυνομικών σε ένοπλες συγκρούσεις 
περιορίζονται ή μειώνονται αισθητά, 
στην ΕΛ.ΑΣ., τελευταία, συμβαίνει το 
αντίθετο.

Για παράδειγμα, εντύπωση 
προκαλούν τα συγκεντρωτικά 
στατιστικά στοιχεία στις ΗΠΑ που 
καταδεικνύουν αισθητή μείωση 
θανάτων των αστυνομικών τα 
τελευταία δύο χρόνια (Πιν.).

Επίσης, στις πρόσφατες στατιστικές 
της Αγγλίας και Ουαλίας, για πρώτη 
φορά δεν αναφέρεται καμία απώλεια 
ζωής σε ένοπλη σύγκρουση αστυνομί-
ας και κακοποιών, ενώ ο υψηλότερος 
αριθμός τέτοιων απωλειών ζωής ήταν 5 
το 2006 και 2008. (Statistics for 
England and Wales. Deaths during or 
following police contact 2012-2013: For 
the first time since 2004/05.....this 
year no fatal police shootings have 
been reported. Over the nine-year 
reporting period the highest number 
of deaths as a result of police 
shootings was five in 2005/06 and 
2007/08.

Πηγή: http://www.ipcc.gov.uk/
sites/default/files/Documents/
research_stats/Deaths_Report2012-13.
pdf ).

Γιατί, λοιπόν, τόσο υψηλός φόρος 

Α
ναμφισβήτητα η συνταξι-
οδότηση αποτελεί σταθμό 
- ορόσημο στη ζωή κάθε 
Ανθρώπου και ιδίως όταν 
επέρχεται κατόπιν αιτή-

σεώς του. Τη συνοδεύουν σκέψεις 
από ανάμικτα συναισθήματα που 
επιφέρουν ταυτόχρονα σημαντικές 
αλλαγές οικονομικοκοινωνικής  φύ-
σεως και άλλες προσδίδουν ικανο-
ποίηση για την κατάκτηση του επερ-
χόμενου «ηλικιακού γήρατος».

 Σε αυτή λοιπόν τη θέση και «τύχη», 
σχεδόν υγιής,  αξιώθηκα να βρεθώ  
στις 11-12-2013 τελευταία ημέρα μου 
στους κόλπους της Ελληνικής  Αστυ-
νομίας, υπηρετώντας για αρκετά χρό-
νια στην Αστυνομική Διεύθυνση Λα-

Γιατί τόσες απώλειες ζωής στην Ελληνική Αστυνομία;

Βγάζοντας τη στολή

 ΣτΗ μνΗμΗ του ΑΔικοχΑμΕνου ΣυνΑΔΕλφου κωΣτΕνΗ ΗλιΑ

 μΗνυμΑ

Του  
ΕυΑΓΓΕλου  
ΣτΕρΓιουλΗ 

διδάκΤωροσ 
κοινωνιολογι-
άσ Τάξιάρχου 
ε.ά. Τησ ελ.άσ.

αίματος της ΕΛ.ΑΣ. στο βωμό της 
εγκληματικότητας; Η απάντηση ότι το 
αστυνομικό επάγγελμα περικλείει τον 
κίνδυνο της απώλειας ζωής, που 
συλλήβδην δίνεται στο εν λόγω ερώτημα 
ή υπονοείται ως επί το πλείστον, σαφώς 
και δεν ανταποκρίνεται στην 
πραγματικότητα, ενώ συγχρόνως αδικεί 
κατάφωρα τον Έλληνα αστυνομικό που 
παρ’ όλες τις αντίξοες συνθήκες 
εργασίας και της οικονομικής του 
εξαθλίωσης, συνεχίζει με αυταπάρνηση 
να προσφέρει στο κοινωνικό σύνολο τις 
υπηρεσίες του.

Ωστόσο, σε μία σύγχρονη αστυνομία, 
μια τέτοια κατάσταση θα αποτελούσε 
άμεσα αντικείμενο ενδελεχούς επιστη-
μονικής έρευνας. Στην ΕΛ.ΑΣ., δυστυ-
χώς, δεν υφίσταται ένα τέτοιο ζήτημα 
καθόσον η επιστημονική έρευνα ούτε 
προωθείται ούτε ευνοείται, αντίθετα θε-
ωρείται ότι δημιουργεί προβλήματα στις 
δομές της ιεραρχίας και παράλληλα δια-
ταράσσει εσωτερικές ισορροπίες.

Παρά ταύτα, υπάρχει απάντηση στο 
ερώτημα και η ελληνική πολιτεία έχει 
σαφή επίγνωση των αιτίων και αιτιατών 
που διαμόρφωσαν μια τέτοια ολέθρια 
και τραγική κατάσταση απωλειών ζωής 
στης ΕΛ.ΑΣ.

Αρχικά, η στελέχωση των υπηρεσιών 

κρούσης (ομάδες ΔΙΑΣ, ΔΕΛΤΑ, ΖΗΤΑ, 
Συνοριοφύλακες κλπ) μιας σύγχρονης 
αστυνομίας που, ως εκ της φύσεώς τους, 
περικλείουν τον κίνδυνο ζωής, γίνεται 
πάντοτε μετά από εθελούσια εκδήλωση 
συμμετοχής και όχι με συνοπτικές 
διαδικασίες τύπου «εκόντες άκοντες». 
Ακολουθούν εν συνεχεία ψυχολογικές 
δοκιμασίες και αυστηρές διαδικασίες 
ελέγχου ως προς την πληρότητα 
συγκεκριμένων κριτηρίων και 
προϋποθέσεων. Ακολουθείται αυτή η 
διαδικασία στην ΕΛ.ΑΣ.;

Η 
εκπαίδευση, θεωρητική και 
πρακτική, έπεται ως μία εκ 
των ουκ άνευ 
προϋποθέσεων, 
προκειμένου οι 

επιλεχθέντες να στελεχώσουν αρχικά 
αλλά και να συνεχίζουν να στελεχώνουν 
την υπηρεσία αιχμής. Δυστυχώς και 
στην προκειμένη περίπτωση το νόημα 
της εκπαίδευσης στην ΕΛ.ΑΣ. 
περιορίζεται σε μία αρχική και λίαν 
συνοπτική χρονική περίοδο (ημερών), 
αγνοώντας ότι η εκπαίδευση του 
προσωπικού υπηρεσιών αιχμής είναι 
διαρκής και αναπροσαρμόζεται 
αναλόγως των τάσεων και των εξελίξεων 
που επικρατούν.

Ακολούθως, ανακύπτει το τεράστιας 
σημασίας ζήτημα του εξοπλισμού του 
προσωπικού υπηρεσιών αιχμής. Είναι 
αδιανόητο να αποστέλλονται στην 
πρώτη γραμμή του πυρός, εκόντες 
άκοντες, νέοι άνθρωποι χωρίς την 
απαραίτητη εκπαίδευση και χωρίς τον 
απολύτως αναγκαίο εξοπλισμό. Τι 
συμβαίνει σήμερα στην ΕΛ.ΑΣ.; Ο 
αστυνομικός προσπαθεί από τον 
πενιχρό μισθό του να αγοράσει ένα 
αξιόπιστο όπλο, ένα ασφαλή κράνος, ένα 
αλεξίσφαιρο γιλέκο υψηλών 
προδιαγραφών ασφαλείας, σφαίρες και 
ούτω καθεξής...

Π
ρόκειται, εν ολίγοις, για 
μία οδυνηρή κατάσταση 
που επικρατεί σήμερα 
στην ΕΛ.ΑΣ., η οποία 
δυστυχώς τα τελευταία 

δυο χρόνια επιδεινώθηκε επικίνδυνα 
λόγω της οικονομικής κρίσης. Στις 
άκρως επικίνδυνες συνθήκες εργασίας 
του αστυνομικού, η Πολιτεία ήλθε να 
προσθέσει και την οικονομική του 
εξαθλίωση.

Πώς να ανταπεξέλθει ο Έλληνας αστυ-
νομικός σε αυτή την τραγική και ολέθρια 
κατάσταση που έχει διαμορφωθεί; Με τι 
ψυχολογία και με τι κουράγιο να προ-
σπαθήσει να ανταπεξέλθει στο δύσκολο 
έργο του; Πώς να αφοσιωθεί στην εκτέ-
λεση του καθήκοντος όταν η σκέψη του 
βρίσκεται συνεχώς στην συνεχώς επι-
δεινούμενη οικονομική του κατάσταση, 
με αποτέλεσμα η καθημερινή στοιχειώ-
δη διαβίωση της οικογενείας του να εί-
ναι, εδώ και πολύ καιρό, ιδιαίτερα προ-
βληματική; Η ελληνική πολιτεία γνωρί-
ζει. Ας επανορθώσει.

κωνίας και κυρίως στην ευρύτερη πε-
ριοχή αρμοδιότητας του Αστυνομικού 
Τμήματος  Μολάων. 

Αυτά τα χρόνια μαζί με εσάς, προσπά-
θησα να δώσω τον καλύτερό μου εαυτό,  
κατανόησα τις ανάγκες του πολίτη, κα-
θώς και τις ατελείωτες υπηρεσιακές 
απαιτήσεις. Συμβιβάστηκα και δεν από-
λαυσα, όπως θα ήθελα τις δικές μου 
προσωπικές στιγμές κι υποχρεώσεις. 
Ένα παρελθόν που στριφογυρίζει σαν 
παραμύθι στου μεσήλικα το μυαλό, με 
εικόνες και γεγονότα όπως, από πού ξε-
κίνησα, που πήγα, τι έμαθα, τι πετύχαμε 
μαζί, τι κερδίσαμε και τι απωλέσαμε 
από τις συνδικαλιστικές μας διεκδική-
σεις και τι ακόμα θα μπορούσαμε να εί-
χαμε κάνει. Άλλωστε στο διάβα της 

υπηρεσιακής μας ζωής  υπήρχαν πρό-
σωπα και συγκυρίες που  διαδραμάτι-
σαν καθοριστικό  ρόλο  στην όποια πο-
ρεία μας. Όλα αυτά λέγονται αναμνή-
σεις που θα  θυμάμαι. Μερικές από αυ-
τές για διάφορους λόγους ίσως μείνουν 
κλειδωμένες στο χρονοντούλαπο της 
μνήμης  μου. 

Γ
ι’ αυτό το δύσκολο, όμορφο 
και πικρόγλυκο κομμάτι, που 
διάρκεσε το 1/4 στο διάβα 
ενός  αιώνα, θέλω να  ευχαρι-
στήσω διαχρονικά  όλους εσάς  

που συνεργάστηκα,  τόσο ως Μέλος του 
Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Λακωνίας όσο και ως Αντιπρόσω-
πό της, στην ΠΟΑΣΥ. Το τι πετύχαμε 

στο παρελθόν δεν έχει ιδιαίτερη σημα-
σία διότι και η σημερινή ημέρα, αύριο 
θα ανήκει σε αυτό. 

 Λένε πως όσο και να μεγαλώσουμε, 
όσες ρυτίδες κι αν στριμωχτούν κάτω 
από τα μάτια μας, το λαιμό μας, όσο κι αν 
το δέρμα κουραστεί και αρχίζει να γεμί-
ζει στίγματα, τα μάτια μας και η ψυχή 
μας μένουν ανέγγιχτα από το χρόνο. 

Βγάζοντας τη στολή κι ευρισκόμενος 
ανάμεσα σε αυτή την κοινωνία που πε-
ρήφανα υπηρέτησα, σας  δηλώνω ότι  
μπορώ να κοιτάξω όλο αυτόν το κόσμο 
στα μάτια και εσείς να είστε σίγουροι 
ότι θα σας βλέπουν τα μάτια  μου  όπως 
σας έβλεπαν μέχρι  σήμερα.

Καλή Δύναμη, Υγεία και καλή Τύ-
χη σε όλους σας

Του ΠΑνΑΓιωτΗ 
λΑλουΣΗ 

Τεωσ μελουσ  
Του δ.σ.  
Τησ εάσυ  
λάκωνιάσ

USA Preliminary 2013 Law Enforcement Officer Fatalities 
2013 2012 % 

Total Fatalities 96 109 -12%
Firearms-related 28 41 -32%
Traffic-related 39 45 -13%

December 9,  2013 to December 9, 2012.

Πηγή: http://www.nleomf.org/facts/officer-fatalities-data/
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Το 23ο συνέδριο γράφει ιστο-
ρία… με κενά βεβαίως - βεβαί-

ως, όταν αποφεύγονται πικρές αλή-
θειες. Τι νόημα έχει, λοιπόν, να τίθε-
νται ερωτήματα χωρίς να απαντώ-
νται;  Έχουν την τόλμη και τη 
γενναιότητα οι ενδιαφερόμενοι να 
συζητήσουν κάποτε ολοκληρωμένα 
το όποιο θέμα τους απασχολεί, ακό-
μα και σε προσωπικό επίπεδο ή θα 
συνεχίσουν να πετούν ρουκέτες;

Αίσθηση προκάλεσε η πρότα-
ση της Θεσσαλονίκης για κά-

ποια μορφή διαμαρτυρίας των συ-
νέδρων, αλλά αυτά δεν γίνονται 
έτσι αυθόρμητα και όποιον πάρει 
η μπάλα. Γιατί κι εγώ θα ήθελα να 
κυκλοφορώ …γυμνός στο Σύνταγ-
μα, αλλά προτίμησα να ζήσω το 
συνέδριο μέσα στην αίθουσα και 
όχι να περιφέρομαι στους δρό-
μους και στους δια-δρόμους. Στο 
συνέδριο με έστειλαν εν ολίγοις 
για να μιλήσω, να ακούσω, να προ-
βληματιστώ, να οργανωθώ και να 
δράσω από τώρα ως και το επόμε-
νο, το 24ο το 2014.

Αλγεινή εντύπωση προκάλεσε 
η τακτική ορισμένων από τη 

μια να κατακρίνουν στους διαδρό-
μους την απόφαση για τις διήμερες 
εργασίες του συνεδρίου κι από την 
άλλη να σιωπούν και να μην δια-
μαρτύρονται  ηχηρά για την τρομα-
κτική εικόνα της σχεδόν άδειας αί-
θουσας κατά μεγάλα χρονικά δια-
στήματα.

Ένα πουλάκι μου κελάηδησε 
ότι όλα έχουν τη σκοπιμότη-

τά τους. Αν θες να γεμίσεις την αί-
θουσα για μια εκδήλωση, τη γεμί-
ζεις. Αν δεν θες, για να μειώσεις 
τη σημασία του θέματος και κυρί-
ως τους διοργανωτές, βρίσκεις 
πολλές δικαιολογίες. Και μάλιστα 
χωρίς να ορρωδείς, αποκαλυπτό-
μενος.

Καλές οι παρατηρήσεις από το 
βήμα του συνεδρίου για την πε-

ριορισμένη συμμετοχή στις συγκε-
ντρώσεις διαμαρτυρίας, αλλά το 
ερώτημα είναι γιατί δεν κατατίθε-
νται και προτάσεις ή έστω μια σοβα-
ρή ανάλυση των αιτίων που αποτρέ-
πουν τους συναδέλφους από την 
ενεργότερη συνδικαλιστική τους πα-
ρουσία; Γιατί τόση ρηχή αντιμετώπι-
ση; Μήπως γιατί οι ευθύνες έχουν 
ονοματεπώνυμο;

Ένας και πλέον χρόνος συνδι-
καλιστικής δράσης των πα-

ρατάξεων είναι αρκετός για την 
εξαγωγή των πρώτων συμπερα-
σμάτων (της στήλης εννοείται). 

Κάποιοι λένε ότι αν δεν επιδειχθεί 
σοβαρότις, θα εκφυλιστούν, αντι-
γράφοντας παλαιοκομματικές αρ-
ρώστιες. Το ζητούμενο είναι η κα-
ταγραφή της όποιας ουσιαστικής 
διαφορετικής άποψης και θέσης 
και όχι η δικαιολόγηση της ύπαρ-
ξής τους με προσωπικούς τακτικι-
σμούς και ομαδοποιήσεις για τις 
ομαδοποιήσεις.

Δικαιώθηκε η απόφαση για τη 
σύσταση Ομάδων Εργασίας. 

Για πρώτη φορά παρουσίασαν συ-
νοπτικά τα πεπραγμένα τους, άλ-
λες καλά κι άλλες καλύτερα. Επει-
δή δε εχθρός του καλού είναι το 
καλύτερο, ευχόμαστε στο 24ο συνέ-

δριο η δράση τους να αποτυπωθεί 
όχι απλώς καλύτερα, αλλά στον 
υπερθετικό βαθμό και κυρίως τα 
αποτελέσματά τους. Όσο για την 
πρόταση για λειτουργία και Ομά-
δας Νέας Γενιάς, ήταν νομίζω η λο-
γική εξέλιξη της διάθεσης που 
αποτυπώθηκε από τους συνέ-
δρους, παλιούς και νέους. Ελπίζω 
οι συνάδελφοι και οι συναδέλφισ-
σες που θα επωμιστούν το ρόλο 
αυτό, να συνεγείρουν πράγματι το 
νέο αίμα της αστυνομίας, να δώ-
σουν έμπνευση δια του παραδείγ-
ματος κα να κάνουν τη διαφορά 
που όλοι περιμένουμε αγωνιωδώς. 
Χωρίς υποκριτές και φαρισαίους…

«Μην κλαίτε, είναι αργά για 
δάκρυα. Τον αστυνομικό τον 
σκότωσε η αποδόμηση της 
ΕΛ.ΑΣ. από τις πολιτικές σας 
και η έλλειψη εξοπλισμού 
των αστυνομικών».

Είναι απαραίτητη η 
ανατροπή του κατεστημένου 
συστήματος αστυνόμευσης 
και η ριζική μεταρρύθμισή 
του με στόχο την ουσιαστική 
αναβάθμιση της ασφάλειας 
των πολιτών, χωρίς τη 
διακινδύνευση των 
ελευθεριών τους, αλλά 
και με βελτίωση των 
εργασιακών συνθηκών των 
αστυνομικών.

&Είπαν 
Εγραψαν

Ραχήλ Μακρή 
βουλευτήσ των 
ΑνεξΑρτήτων 
ελλήνων

Γιώργος 
Παπακωνστα-
ντής
υπευθυνοσ 
τομεΑ 
προστΑσιΑσ  
του πολιτή  
του πΑ.σο.κ.

εκΚΕΝΤΡΙκόs
ΣυΝαδΕλφΙΣΣΕΣ  
– ΣυΝαδΕλφοΙ
Για τις Άγιες ημέρες των Χριστου-
γέννων και της Πρωτοχρονιάς, το 
Διοικητικό Συμβούλιο της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. εύχεται σε όλους Χρό-
νια Πολλά με Υγεία, Ευτυχία και 
Αγάπη. Με γαλήνη στις ψυχές και 
ζεστασιά στις καρδιές όλων μας, 
ο ερχομός του νέου έτους 2014 
ας χαρίσει Πίστη και Ελπίδα στον 
δοκιμαζόμενο λαό μας για μια 
νέα εποχή ευημερίας, δημιουργί-
ας, χωρίς ανισότητες και αδικίες. 
Εμείς οι Αστυνομικοί, οφείλουμε 
να αποβάλλουμε οποιοδήποτε 
φόβο μας απομονώνει και με κα-
θαρή συνείδηση, ενωμένοι και 
αλληλέγγυοι να αντιμετωπίσουμε 
τις προκλήσεις του νέου έτους, 
διεκδικώντας μια καλύτερη και 
ασφαλέστερη ζωή για κάθε Έλ-
ληνα. Ο Συνάδελφος για τον Συ-
νάνθρωπο!

Η ελπίδα πεθαίνει, πράγματι, 
τελευταία. Όσοι είχαν την τιμή 
και τη χαρά να παρακολουθή-

σουν τις εργασίες του 23ου πανελλα-
δικού συνεδρίου της ΠΟΑΣΥ –και 
αναφερόμαστε σε εκείνους που έμει-
ναν μέχρι τέλους, παρακολουθώντας 
το φορτωμένο, όντως, πρόγραμμά 
του- θα συμφωνήσουν μαζί μας ότι 
όλοι αποχωρήσαμε με την ελπίδα χα-
ραγμένη στα πρόσωπά μας.

Μπορεί η εικόνα της άδειας αίθου-
σας σε μεγάλα χρονικά διαστήματα 
των εργασιών, να μας πικραίνει και 
να μας απογοητεύει, αλλά αυτό που 
μετρά είναι ότι οι διοργανωτές έχουν 
και γνώση και κρίση για τις επόμενες 
κινήσεις τους, ώστε να βελτιωθεί αυ-
τή η απαράδεκτη κατάσταση. 

Ξέρουμε ότι εκ μέρους των κυ-
βερνήσεων επιχειρήθηκε τα προη-
γούμενα χρόνια να καλλιεργηθεί η 
ηττοπάθεια και η αναποτελεσματι-

κότητα των συνδικαλιστικών αγώ-
νων. Το «όλοι μαζί τα φάγαμε», η 
τακτική του κοινωνικού αυτοματι-
σμού και του σπαραγμού της μιας 
κοινωνικής τάξης από την άλλη με 
το πρόσχημα της προνομιακής της 
θέσης έναντι της άλλης, η μονότονη 
προπαγάνδα ότι δεν υπάρχει άλλη 
λύση πέραν της πολιτικής των μνη-
μονίων, η εμμονή ορισμένων στις 
κακοδαιμονίες του συνδικαλιστι-
κού κινήματος και στα δικά του λά-
θη, χωρίς να εξηγούν βέβαια ποιοι 
ακριβώς ευθύνονται για αυτά και 

γιατί οι κυβερνήσεις ανέχονταν τα 
προηγούμενα χρόνια την απαξίωση 
του συνδικαλισμού, οι συνδικαλι-
στικές διώξεις, η μη συμμετοχή μας 
σε υπηρεσιακά συμβούλια και επι-
τροπές, οι γενικεύσεις περί διαφθο-
ράς και αυθαιρεσίας, είναι μερικά 
από τα προβλήματα που έπρεπε να 
αντιμετωπίσει και το δικό μας συν-
δικαλιστικό κίνημα. Και μάλιστα, 
στην προσπάθειά του να πείσει, όχι 
απλώς για το δίκαιο των αιτημάτων 
του, αλλά και για το ότι όσο υπάρχει 
αγωνιστική διάθεση, υπάρχει και 

ελπίδα να μην εξανεμιστούν τα κε-
κτημένα των προηγούμενων δυο 
δεκαετιών. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο προ-
σπάθησε με πνεύμα ενότητας 
και σύμπνοιας να σταθεί στο 

ύψος των περιστάσεων, έχοντας απέ-
ναντί του το τείχος των μνημονίων και 
ένα ισχυρό μιντιακό κατεστημένο, 
έτοιμο να «πυροβολήσει» ό,τι ήταν 
εκτός μνημονιακής πολιτικής. Παρά 
ταύτα, αντέξαμε υπερασπιζόμενοι τα 
δίκαια αιτήματά μας, με γνώμονα τό-

σο το συμφέρον των μελών μας όσο 
και το δημόσιο συμφέρον. Στο διοικη-
τικό απολογισμό, που έχει αναρτηθεί 
ολόκληρος στο www.poasy.gr,  κατα-
γράφονται λεπτομερώς οι ενέργειες 
του διοικητικού συμβουλίου. 

Έχουμε ξαναπεί ότι η  προσωπική 
συνεισφορά ενός εκάστου δεν αποτυ-
πώνεται στο χαρτί, αλλά αντανακλά 
στα αποτελέσματα του αγώνα μας, τα 
οποία μπορούμε να υποστηρίξουμε 
αβίαστα ότι ήταν αξιοπρόσεχτα, λαμ-
βανομένων υπόψη των συγκυριών 
και των ανυπέρβλητων προβλημάτων 
που αντιμετωπίζει όλη η χώρα. Δεν 
έχουμε καμία διάθεση να πανηγυρί-
σουμε για το έργο μας, αλλά δεν μπο-
ρούμε και να απο δεχτούμε τις μεμψι-
μοιρίες και την κακοπροαίρετη κριτι-
κή που διατυπώθηκε και πάλι από 
ορισμένους συναδέλφους μόνο και 
μόνο για να κάνουν αισθητή την ...δι-
αφορετικότητά τους.

Όσο υπάρχει αγώνας, υπάρχει ελπίδα
 αΤ-αξΙΕΣ
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